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وحدت شیعه و سنی توطئه های دشمنان را خنثی می کند

رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور :
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با همراهی تولیدکنندگان خانگی صورت گرفت؛

رکورد شکنی قم 
در تولید ماسک
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فرمانده انتظامی استان قم دربازدید از روزنامه ایمان :

باید امید واعتماد
درجامعه افزایش یابد
پلیس خود را ملزم به پاسخگویی به رسانه ها می داند 

رسانه ها پل ارتباطی مردم و پلیس هستند

کرونا جان ۷ بیمار دیگر را در قم گرفت

نمایندگان  رفتار  بر  نظارت  هیات  نگهبان،  شورای  سخنگوی   
ارزیابی کرد و گفت:  مجلس شورای اسلامی را فاقد کارایی لازم 
شورای نگهبان هر ۴ سال یکبار نظارت خود بر نمایندگان را اعمال 
می کند؛ بهتر است نظارت ها در طول ۴ سال باشد.  »عباسعلی 
کدخدایی« روز دوشنبه در نشست با اصحاب رسانه  اظهار داشت: 
شورای نگهبان هر ۴ سال یکبار نظارت خود بر نمایندگان را اعمال 
می کند؛ بهتر است نظارت ها در طول ۴ سال باشد. سخنگوی 

شورای نگهبان افزود: پژوهشکده شورای نگهبان قبلا مطالعاتی

رییس جمهوری با اشاره به ضرورت حفظ انسجام و همگرایی 
و  اقتصادی  مشکلات  فصل  و  حل  راستای  در  سه گانه  قوای 
معیشتی مردم و مقابله با تحریم و توطئه دشمنان تاکید کرد: 
و  اقتصاد  در  گشایش  دنبال  به  دیگر  قوای  همکاری  با  دولت 
به  دشمنان  توطئه  گذاشت  نخواهیم  و  است  مردم  معیشت 
ثمر بنشیند.  حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی عصر 
هماهنگی  عالی  شورای  جلسه  سومین  و  پنجاه  در  دوشنبه 
اقتصادی سران سه قوه که با حضور روسای قوای مقننه و قضائیه، 

سخنگوی شورای نگهبان: 

هیات نظارت بر رفتار نمایندگان 
کارایی لازم را ندارد

روحانی در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا:

دولت به دنبال گشایش در اقتصاد 
و معیشت مردم است
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روزنامه

1

 معاون فنی اداره کل انتقال خون استان قم گفت: تعداد اهداکنندگان خانم طی چهار 
ماهه سالجاری ۵۵۲ نفر بوده در حالی که این تعداد در مدت مشابه سال قبل ۴۹۲ نفر 
بوده و افزایش نیم درصدی داشته است. علیرضا کبیری اظهار داشت: تعداد مراجعین 
اهدای خون طی چهار ماهه نخست سال ۱۶ هزار و ۲۵۷ نفر بوده در حالی که این 
تعداد در مدت مشابه سال قبل ۱۶ هزار و ۶۰۹ نفر بود و کاهش ۲ درصدی داشته 
است. وی گفت: ۱۳ هزار و ۴۲۱ نفر از ابتدای امسال تا پایان تیرماه موفق به اهدای 
خون شده اند در حالی که این تعداد در مدت مشابه سال قبل ۱۳ هزار و ۵۹۸ نفر بوده

 جانشین نماینده ولی فقیه درسپاه علی ابن ابیطالب )ع( قم گفت: : تبلیغ، ابلاغ، 
کار و خدمات فرهنگی، فکری و اطلاع رسانی کار اصحاب رسانه است و از امور الهی 
است. حجت الاسلام  احمد ولی زاده  پیش از ظهر دیروز به همراه معاون روابط 
عمومی و تبلیغات سپاه علی ابن ابیطالب )ع(  ومدیر روابط  عمومی سپاه علی 
ابن ابیطالب )ع( ومسئول بسیج رسانه استان قم از روزنامه ایمان بازدید ونشستی 
دراین  زاده  ولی  احمد  الاسلام  حجت  نمودند.  برگزار  روزنامه  این  مسئولان  با 
بازدیداظهارداشت :سپاه امام علی بن ابیطالب علیه السلام این توفیق را داشت که

معاون فنی اداره کل انتقال خون استان قم:

اهدای خون بانوان در قم افزایش داشته است
جانشین نماینده ولی فقیه در سپاه استان قم دربازدید از روزنامه ایمان :

حرفه خبرنگاری ریشه در اندیشه های الهی دارد 
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و  شهرداری ها  سازمان  رئیس  و  کشور  وزیر  معاون 
دهیاری های کشور گفت: قم می تواند شهر پایلوت برای 

و  دارند  آب  شوری  و  خاص  هوای  و  آب  که  باشد  نقاطی 
شهرداری قم در زمینه توسعه فضای سبز اقدامات قابل

امور  و  شهید  بنیاد  رییس  و  جمهور  رییس  معاون 
به  برنامه های مربوط  تأکید کرد: در اجرای  ایثارگران 
میهن  به  آزادگان  ورود  سالگرد  سی امین  پاسداشت 
از  باید  مقدس  دفاع  آغاز  سال  چهلمین  و  اسلامی 
ظرفیت های تمام دستگاه ها به خصوص استانداری ها 

و شهرداری ها استفاده شود. 
سعید اوحدی روز دوشنبه در جلسه شورای معاونین 
بنیاد شهید و امور ایثارگران افزود: نکته مهمی که در 
برگزاری این برنامه ها باید مورد توجه قرار گیرد، نوآوری 
فرهنگی  کارهای  زیرا  برنامه هاست،  بودن  به روز  و 
و  فرم  از  باید  و  نیستند  تأثیرگذار  سنتی  و  کلیشه ای 

محتوای خلاقانه در امور فرهنگی استفاده شود.
وی در ادامه با تبریک میلاد امام موسی کاظم)ع(، 
ما  »از  می فرمایند  حدیثی  در  کاظم)ع(  امام  گفت: 
نیست کسی که هر روز اعمال خود را محاسبه نکند 
نیکی  بیشتر  بخواهد  خداوند  از  کرده  نیکی  اگر  تا 

باید سرلوحه کارهای ما در مسیر  کند«. این حدیث 
خدمت رسانی به خانواده های معظم شهدا و ایثارگران 

باشد و قدردان فرصتی باشیم که نصیب ما شده است.
وی با اشاره به در پیش رو بودن سالروز بازگشت آزادگان 
به کشور، گفت: امسال سی امین سالگرد ورود آزادگان 
به میهن اسلامی و چهلمین سال آغاز دفاع مقدس 
است. در همین راستا باید برنامه های شایسته ای برای 
پاسداشت این مناسبت ها در نظر گرفته شود که یکی 
از این برنامه ها کنگره ملی الماس های درخشان است 
که با همکاری موسسه پیام آزادگان در سالروز بازگشت 

آزادگان برگزار می شود.
رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران با اشاره به وضعیت 
تمهیداتی  گفت:  دی،  بانک  در  ایثارگران  سهام 
از  اطلاع  برای  ایثارگران  که  است  شده  اندیشیده 
وضعیت سهام خود با مراجعه به بخش سهامداران در 
سایت بانک دی از آخرین وضعیت سهام خود در این 

بانک مطلع شوند.
تهیه  تفاهم نامه های  امضای  خصوص  در  اوحدی 
مسکن برای ایثارگران در استان ها گفت: تأمین مسکن 
ایثارگران وظیفه قانونی نهادهای ذی ربط است. طبق 
راه  وزارت  ایثارگران،  به  خدمات رسانی  جامع  قانون 
مسکن  تأمین  به  نسبت  است  موظف  شهرسازی  و 
ایثارگران اقدام کند. بر همین اساس تفاهم نامه ای با 
وزیر راه و شهرسازی به امضا رسیده و در همین راستا 
با استانداران منعقد شده است.  نیز  تفاهم نامه هایی 
برای اجرایی شدن این تفاهم نامه ها لازم است در هر 
استان یک مدیر پروژه تعیین شود تا کارها سریع تر پیش 

بروند.
رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران تأکید کرد: وقت ما 
برای خدمت بسیار محدود است و باید از فرصت های 
به  خدمت رسانی  برای  را  استفاده  بهترین  موجود 

ایثارگران ببریم.

رییس بنیاد شهید تاکید کرد:

ضرورت استفاده از ظرفیت دستگاه ها در اجرای برنامه های حوزه ایثار و شهادت ضرورت تحمل زندگی 
کرونایی 

 وقتی هوا سرد می شود، لباس های زمستانی مان را در 
می آوریم. کاپشن می پوشیم، شال می اندازیم و پُلیور به 

تن می کنیم. وقتی تابستان می آید به خاطر گرمی هوا به سراغ لباس های خنک مان 
می رویم تا توان تحمل گرمای تابستان را داشته باشیم.

کرونا هم همین است باید زیست کرونایی را یاد بگیریم. همه ما می دانیم وقتی برف 
می آید باید لباس گرم بپوشیم دیگر کسی به ما تذکر نمی دهد که فلانی داره برف میاد 
یادت نره کاپشن بپوشی! واقعا دیگر در عصر کرونا کسی نباید به ما تذکر بدهد که 
وقتی بیرون می رویم حتما ماسک بزنیم. دیگر مثل روز روشن است که کرونا بغل گوش 
ماست و اگر کمی سهل انگاری کنیم به راحتی دچارش می شویم و شاید این ویروس 
کوچک اما همه گیر ما را به کام مرگ بکشد. این روزها کمتر خانواده ای پیدا می شود که 
یکی از اعضای آن درگیر کرونا نبوده باشد. برخی عزیزان شان را از دست داده اند و کرونا 
آنها را داغ دار کرده است. باید با کرونا زندگی کنیم. زندگی کرونایی یعنی ماسک زدن، 
یعنی کمتر رفت و آمد داشتن، یعنی مسافرت نرفتن، یعنی تدفین بدون ختم، عروسی 

بدون جشن، عزاداری بدون تجمع و...
کرونا روزی به پایان خواهد رسید، دیر یا زود ولی تا آن روز باید یادبگیریم چگونه با 
آن زندگی کنیم. او با ما شوخی ندارد و اگر جدی اش نگیریم، زندگی ما را تحت تاثیر 

خود قرار می دهد.
اگر مسافرت نرویم، اگر عروسی نگیریم، اگر ختم برگزار نکنیم و هزار اگر دیگر ما را 
نمی کشد. چندی ناراحت می شویم اما زندگی مان در جریان است؛ اما اگر کرونا بگیریم 

شاید بمیریم. حداقل به خاطر خودمان و خانواده مان زیست کرونایی را رعایت کنیم.
به قول این ضرب المثل قدیمی ایرانی که »یک سال بخور نون و تره، صدسال بخور 
نون و کره«. باید برای رسیدن به زندگی قبل از کرونا،صبر کنیم. زندگی سابق مان به 
این زودی ها به سراغ مان نمی آید. کرونا مثل سرطان نیست که یک فرد و در نهایت 
یک خانواده را درگیر خود کند. کرونا از یک شهر در چین آغاز شد و امروز همه جهان را 
درگیر خود کرده است. همه در برابر این ویروس مسؤول هستیم و باید هوای یکدیگر را 
داشته باشیم. وقتی ماسک نزده ایم گویا تفنگ پری به دست گرفته ایم و به سوی مردم 
شلیک می کنیم. گلوله های تفنگ کرونا اول به تن خانواده فرد ماسک نزده می خورد و 

بعد به پیکر دیگران می  نشیند.
تحمل ماسک سخت است. شست و شوی مواد خریداری شده سخت است؛ اما 
چه می شود کرد؟ زندگی کردن ارزش این سختی ها را دارد. هیچ ویروسی نتوانسته 
است جهان را از پا در بیاورد، کرونا هم نمی تواند اما برای شکست دادن آن باید کمی 

صبر کرد.
کرونا خواهد رفت و ما به زندگی عادی برخواهیم گشت؛ اما تا آن روز، کرونایی زندگی 

کنیم تا دوباره لذت در آغوش کشیدن یکدیگر را تجربه کنیم.
 

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس خبرداد:

جزئیات طرح تغییر در شیوه سهمیه بندی بنزین 
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی از تهیه طرحی در مجلس به 

منظور تغییر در شیوه سهمیه بندی بنزین خبر داد.
مالک شریعتی نیاسر در گفت و گو با ایسنا، با اشاره به جزئیات طرح مجلس در 
خصوص تغییر در سهمیه بندی بنزین، بیان کرد: بر اساس شیوه سهمیه بندی که 
این روزها اجرایی می شود حدود پنجاه درصد خانواده ها که خودرو ندارند از یارانه 
انرژی بی بهره اند و در واقع نحوه توزیع یارانه سوخت ناعادلانه است و لازم است که 

اصلاح شود.
وی در ادامه اظهار کرد: بر اساس طرحی که مجلس طراحی کرده است پیشنهاد 
شده تا سهمیه بنزین به جای خودروها به افراد خانواده ها تخصیص داده شود. در این 
طرح پیش بینی شده به هر فرد از جامعه ماهیانه ۲۰ لیتر بنزین تعلق گیرد. همچنین 

پیش بینی شده تا سامانه ای برای فروش بنزین افرادی که خودرو ندارند، تهیه شود.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: از سوی دیگر در 
این طرح دیده شده که دولت سهمیه بنزین افرادی را که فاقد خودرو هستند، در آخر 
ماه بردارد و به جای آن کارت بانکی افراد را شارژ کند تا آنها بتوانند کالا خریداری کنند.

شریعتی افزود: این طرح اکنون در نوبت اعلام وصول قرار دارد.

مصطفی داننده*

آیت الله حسینی بوشهری:

رسانه باید حق مدار ، عدالت طلب و 
مردم دار باشد

آیت الله حسینی بوشهری گفت: قدرت رسانه ای بسیار کارآمد است اما رسانه باید 
حق مدار ، عدالت طلب و مردم دار باشد.

آیت الله حسینی بوشهری، صبح دوشنبه در آئین افتتاح رسمی بخش زبان اردو 
خبرگزاری حوزه های علمیه با اشاره به اینکه رسالت حوزویان رسالتی نبوی است و باید 
در عصر غیبت حوزویان جدی تر به نقش خود توجه کنند، گفت: یادگیری زبان های 
خارجی در راستای رسالت حوزوی ماست و امروز بار سنگینی بر عهده حوزویان گذاشته 
شده است چراکه همه منتظرند صدا و سخن حوزه علمیه را در موضوعات مختلف 

بشنوند.
وی افزود: دوست دشمن می خواهند بدانند حوزه چه پیامی برای جهانیان دارد و اگر 

پیام حوزه به روز، گویا و رساتر باشد ما در انتقال پیام موفق هستیم.
دبیر شورای عالی حوزه های علمیه با اشاره به اینکه زمانی در حوزه سخنی از رسانه و 
خبر و خبرگزاری نبود گفت: امروز برای نشر معارف اهل بیت )ع( و توسعه توانایی حوزه 

در انجام رسالتش باید از رسانه ها به بهترین شکل و به زبان های مختلف استفاده کرد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه از ابتدا اسلام دوستان و دشمنانی داشته است، گفت: 
اسلام هیچ گاه منزوی نبوده و همیشه با توجه به وجود اهل بیت )ع( محکم مقابل 
توطئه های دشمنان ایستاده و توانسته با تربیت عالمان دینی همیشه پاسخگوی شبهات 
نسل جوان باشند. عضو مجلس خبرگان رهبری با تاکید بر آماده بود بستر حق طلبی 
در دنیا گفت: حوزه باید برای دینداری مردم و عشق مردم به اهل بیت )ع( و معنویت 
افزایی تولیدات فاخری داشته باشد. وی افزود: در عصر ائمه )ع( دشمنان با استفاده از 
رسانه های همان زمان مثل منبر کارهای تبلیغاتی بر علیه معصومین می کردند چنانچه 
بخاطر همین حرف های روی منبر برخی مردم در نماز خواندن حضرت علی )ع( تردید 
داشتند. دبیر شورای عالی حوزه های علمیه با تاکید بر ارزشمندی فعالیت های رسانه ای 
در راستای ترویج معارف اهل بیت )ع( گفت: ما با زبان اردو پیش روی خود یک و نیم 
میلیارد مخاطب داریم و به جای استفاده از جنگ سخت مثل بسیاری از کشورها از 
طریق رسانه افکار عمومی را تسخیر کرده اند ما نیز حرف حق خودمان را به گوش مردم 
برسانیم. وی افزود: قدرت رسانه ای بسیار کار آمد است اما رسانه باید حق مدار، عدالت 

خواه و مردم دار باشد.

دبیرکل جبهه جهادگران:

 امسال با تشکیل حسینه مجازی 
عزاداری می کنیم

در  هیئت  و  مجازی  حسینه  تشکیل  از  اسلامی  ایران  جهادگران  جبهه  دبیرکل   
شبکه های اجتماعی از سوی تشکل متبوع خود خبر داد و گفت: امسال با تشکیل 

حسینیه مجازی در مراسم عزاداری محرم شرکت می کنیم. 
»وهاب عزیزی« در گفت و گو با ایرنا با اشاره به درپیش بودن ایام عزاداری ماه محرم 
اظهارداشت: برگزاری عزاداری ایام محرم با توجه به شیوع ویروس کرونا نسبت به سال 
های گذشته هم متفاوت و هم حائز اهمیت است. در این شرایط باید از محدودیت های 
بوجود آمده فرصت ایجاد کنیم.  وی با بیان اینکه جهادگران سراسر کشور حضور فعال 
و خلاقی در عزاداری محرم خواهند داشت، تشکیل حسینه مجازی " ایران زمین" 
در فضای رسانه ای را یکی از ابتکارات جهادگران برای برگزاری مراسم عزاداری سالار 

شهیدان عنوان کرد.
این فعال سیاسی اصولگرا گفت: رهبر معظم انقلاب معیار برگزاری عزاداری ها را نظر 
کارشناسان وزارت بهداشت عنوان کردند جهادگران هم باعنایت به این توصیه ها و با 
رعایت پروتکل های بهداشتی، تشکیل حسینه مجازی و هیئت در شبکه های اجتماعی 
را در دستور کار دارند. عزیزی با بیان اینکه از دل محدودیت های ناشی از شیوع کرونا 
می  گفت:  کرد،  خواهیم  خلق  جدیدی  فرصت های  محرم  عزاداری  برگزاری  برای 
توان برای برگزاری مراسم عزاداری از فضاهای باز مثل محیط دانشگاه ها، مدارس، 
ورزشگاه ها،  فضاهای مشابه  استفاده کرد. در عین حال با بهره گیری از ظرفیت های در 

فضای مجازی می توان بهره لازم را از معنویت و روحانیت این ایام کسب کرد.
وی هدف از برگزاری عزاداری ها را یادآوری اهداف قیام عاشورا و ترویج درس ایثار 
و شهادت عنوان کرد و گفت: این مهم با تغییر شکل عزاداری ها قابل حصول است و 
حتی کیفیت انتقال مفاهیم نیز بهتر می شود. علاوه بر این انتظار می رود شاهد تحول در 

محتوای سخنرانی ها و مداحی ها و عمیقتر شدن آن باشیم.

در نظر دارد امتیاز ساخت و نصب و بهره برداری تعدادی از فضایی تبلیغاتی 

ایستگاهای vip اتوبوس  را به مدت ۳  سال از طریق برگزاری مزایده به بخش 

خصوصی واگذار نماید. لذا از کلیه کانون های تبلیغاتی واجد شرایط دعوت به عمل 

می آید از تاریخ نشر آگهی نوبت دوم به مدت۱۰ روز و تا پایان ساعت اداری مورخ 

۱۳۹۹/۰۵/۳۰ جهت ارائه پیشنهادات به سازمان زیباسازی شهرداری قم اداره 

حقوقی و امور پیمانها  واقع در خیابان آذر کوچه شماره ۲۵ ساختمان زیباسازی 

مراجعه و یا جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۰۲5-377۰151۲ داخلی 

3۰4 تماس حاصل فرمائید ضمناً سازمان در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار 

بوده و هزینه آگهی بر عهده برنده مزایده خواهد بود.

سازمان زیبا سازی شهرداری قم 
آگهی مزایده)نوبت دوم(

روابط عمومی سازمان زیباسازی شهرداری قم

فرماندار قم :
کمبود ماسک از هفته آینده نخواهیم داشت 

از خروج ماسک تولیدی استان جلوگیری می شود
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حفظ  ضرورت  به  اشاره  با  جمهوری  رییس 
انسجام و همگرایی قوای سه گانه در راستای حل 
و  و معیشتی مردم  اقتصادی  و فصل مشکلات 
مقابله با تحریم و توطئه دشمنان تاکید کرد: دولت 
با همکاری قوای دیگر به دنبال گشایش در اقتصاد 
و معیشت مردم است و نخواهیم گذاشت توطئه 

دشمنان به ثمر بنشیند. 
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی ریاست 
حسن  والمسلمین  الاسلام  حجت  جمهوری، 
روحانی عصر دوشنبه در پنجاه و سومین جلسه 
شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران سه قوه 
که با حضور روسای قوای مقننه و قضائیه، اعضای 
ستاد اقتصادی دولت و نمایندگان قوه قضائیه و 

مجلس شورای اسلامی برگزار شد، تاکید کرد: 
باید به گونه ای برنامه ریزی و اقدام کنیم تا مردم 
شریف ایران حس کنند مجموعه نظام برای حل 
تلاش  در  آنان  معیشت  و  اقتصادی  مشکلات 
هستند و این موضوع در شرایط خاص و پیچیده 
اقتصادی امروز کشور، بسیار حائز اهمیت است. 
رییس جمهوری ادامه داد: عبور از شرایط پیچیده 
دشمنان  تحریم  و  کرونا  بیماری  شیوع  که  ای 
و  تدابیر  اتخاذ  نیازمند  کرده،  تحمیل  کشور  بر 
سیاست هایی است که بتواند گشایش هایی را در 
وضعیت اقتصادی و معیشتی مردم ایجاد کند و در 
این راستا هر سه قوه در کنار هم با وفاق و همگرایی 

تلاش می کنند.

اینکه امروز دشمنان علاوه بر  بیان  با  روحانی 
تحریم و اعمال فشار، به دنبال سیاه نمایی و ایجاد 
یأس، ناامیدی و دلسردی نسبت به آینده در میان 
مردم بوده و می خواهند با شایعه پراکنی، اختلاف 
القا  جامعه  به  را  مسوولان  میان  چنددستگی  و 
کنند، اظهار داشت: همه مسوولان باید در گفتار و 
رفتار خود مراقب و هوشیار باشند تا بتوانیم توطئه 
دشمنان را خنثی کرده و امید و نشاط را در جامعه 

گسترش دهیم.
رییس جمهوری با بیان اینکه سران سه قوه و دیگر 
راهکارهای  و  انتقادات  پیشنهادها،  از  مسوولان 
همه متخصصین، کارشناسان و فعالان اقتصادی 
در مسیر بهبود شرایط اقتصادی و معیشتی مردم 
اساس  بر  کرد:  خاطرنشان  می کنند،  استقبال 
تجربه سال های گذشته بویژه دو سال و نیم اخیر 
مقابله با تحریم و جنگ اقتصادی دشمن، مطمئنا 
با اتکا به توانایی ها وظرفیت های موجود در کشور و 
حفظ انسجام و وحدت می توانیم از این مشکلات 
هماهنگی  عالی  شورای  جلسه  در  کنیم.  عبور 
اقتصادی سران قوا، پیشنهاد مطرح شده از سوی 
ستاد اقتصادی دولت برای مقابله با تحریم نفتی و 
هدایت نقدینگی مورد بحث و بررسی قرار گرفت و 
ضمن استقبال از این طرح، تصمیمات لازم جهت 

نهایی شدن آن اتخاذ شد.

سخنگوی کمیسیون آموزش: 

ظرفیت دانشگاه فرهنگیان باید احیا شود
اساس  بر  که  این  بیان  با  اسلامی  آموزش مجلس شورای   سخنگوی کمیسیون 
برآوردها، اگر همین روند ادامه یابد برای سال 14۰4، تقریبا ۶3۰ هزار معلم کم خواهیم 

داشت، خواستار احیای ظرفیت دانشگاه فرهنگیان شد. 
»احمد حسین فلاحی« در گفت وگویی با اشاره به حضور محسن حاجی میرزایی وزیر 
آموزش و پرورش در جلسه عصر روزدوشنبه کمیسیون آموزش مجلس اظهارداشت: 
وزیر آموزش و پرورش در کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری حضور پیدا کرد و به 

سئوالات نمایندگان پاسخ داد که اغلب نمایندگان از پاسخ های وی قانع شدند.
نماینده همدان و فامنین، تبدیل وضعیت  نیروهای قراردادی و به کارگیری نیروهای 
پیش دبستانی و نهضتی در کنار رتبه بندی معلمان را از موضوعات مطرح شده در 

نشست امروز کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری عنوان کرد.
ریشه مشکلات آموزش وپرورش بودجه ای است

حسین فلاحی درباره ریشه مشکلات آموزش و پرورش در موضوعات بالا گفت: تقریبا 
مشکل اصلی به تامین بودجه برمی گردد و الان بودجه استخدام ۲4 هزار نفری که قول 
استخدام آنها قبلا داده شده بود، تامین شده اما استخدام بقیه نیروها باید در بودجه 
سال 14۰۰ دیده شود. وی به نقل از وزیر آموزش وپرورش گفت: اگر مجلس بتواند در 
بودجه سال 14۰۰، منابع مالی مورد نیاز را تامین کند،  می توان مشکل کمبود معلم را 
حل کرد. سخنگوی کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس به مشکلات معلمان 
برای اعمال مدرک دوم آنها اشاره کرد و افزود: بحث اعمال مدرک دوم معلمان قبلا از 
سوی شورای نگهبان به خاطر تامین نشدن منابع مالی رد شده بود که امیدواریم این بار 

مشکل حل شود و شورای نگهبان آن را تایید کند.
حسین فلاحی با بیان اینکه استخدام های جدید آموزش پرورش شامل نهضتی ها، 
کرد:  تصریح  شود،  می  غیردولتی ها  و  حق التدریسی ها  و  دبستانی ها  پیش 
آموزش وپرورش نزدیک ۲۰۰ هزار نیرو کم دارد که با کمک گرفتن از بازنشسته ها، اضافه 
کاری معلمان موظف، حق التدریسی ها و خرید خدمت این کمبودها جبران می شود 

که البته این موضوع کیفیت آموزش را تحت تاثیر قرار داده است.
وی خواستار حل ریشه ای مشکل کمبود معلم در آموزش وپرورش شد و گفت: این 
مشکل با راه حل های مقطعی حل نمی شود و باید در بودجه های سالانه مجلس مورد 
توجه قرار گیرد. نماینده مردم همدان و فامنین افزود: عمده مشکل این است که 
ظرفیت دانشگاه فرهنگیان کاهش یافته و از ۲5 هزار نفر به سه هزار و 5۰۰ نفر رسیده 

است. در واقع ظلمی که به دانشگاه فرهنگیان شده باعث کمبود معلم شده است.
 وی با بیان اینکه روش کنونی به کارگیری معلم به شدت کیفیت آموزش را پایین 
می آورد،  تصریح کرد: بر اساس برآوردها، اگر همین روند ادامه یابد برای سال 14۰4، 
تقریبا ۶3۰ هزار معلم کم خواهیم داشت و لازم است از هم اکنون با برگرداندن ظرفیت 
دانشگاه فرهنگیان به شرایط گذشته و حتی افزایش آن مانع از پایین آمدن کیفیت 
آموزش شویم. سخنگوی کمیسیون آموزش مجلس به تاکید مقام معظم رهبری بر 
توسعه دانشگاه فرهنگیان اشاره کرد و افزود: توسعه دانشگاه فرهنگیان مورد اهتمام 

مجلس است.
سه میلیون دانش آموزش از آموزش های آنلاین بی بهره اند

حسین فلاحی موضوع  طرح سند تحول بنیادین آموزش و پرورش را از دیگر سئوالات 
نمایندگان از حاجی میرزایی عنوان کرد و گفت: متاسفانه برخی افراد در نظام آموزشی 
به این سند توجه جدی ندارند و حتی گزارشاتی درباره تخلف از این سند هم وجود دارد 

اما وزیر آموزش وپرورش اعلام کرد که سند ابلاغ شده و اجرای آن مورد تاکید است.
وی درباره شروع سال تحصیلی جدید در شرایط شیوع کرونا نیز گفت: در جلسات 
گذشته کمیسیون آموزش، بحث شروع سال تحصیلی را بررسی شد. مقرر شده فعالیت 
مدارس 15 شهریور با سه شیوه حضوری، نیمه حضوری و غیرحضوری آغاز شود که 
کلاس های حضوری در مناطق کم جمعیت مثل روستاها خواهد بود. این نماینده 
مجلس یازدهم تصریح کرد: در بحث زیرساخت و امکانات آموزشی و دسترسی همه 
دانش آموزان به لپ تاپ و گوشی هوشمند هنوز مشکل وجود دارد و حدود سه میلیون 

دانش آموز به خاطر نداشتن گوشی هوشمند بهره ای از آموزش های آنلاین نمی برند.
  

سخنگوی وزارت بهداشت:

پانزده استان همچنان در وضعیت قرمز 
سخنگوی وزارت بهداشت گفت:استان های مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان 
شمالی، اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، 

مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند.
خانم دکتر سیما لاری افزود :آخرین آمار مبتلایان به کرونا در ۲4 ساعت گذشته 
بر اساس زیر است . از دیروز تا امروز ۲۰ مرداد 13۹۹ و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و 13۲ بیمار جدید مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی و هزار و 
۶7 نفر از آنها بستری شدند. وی گفت: مجموع بیماران کووید1۹ در کشور به 3۲۸ هزار 
و ۸44 نفر رسید. لاری افزود:متاسفانه در ۲4 ساعت گذشته، 1۸۹ بیمار کووید1۹ جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 1۸ هزار و ۶1۶ نفر رسید.
وی ادامه داد:خوشبختانه تاکنون ۲۸۶ هزار و ۶4۲ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا 
از بیمارستانها ترخیص شده اند. لاری گفت:3۹۹۲ نفر از بیماران مبتلا به کووید1۹ 
در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند. سخنگوی وزارت بهداشت 
افزود:تاکنون دو میلیون و 711 هزار و ۸17 آزمایش تشخیص کووید1۹ در کشور 
انجام شده است. وی گفت:استانهای مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، 
اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، مرکزی، 
یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند. لاری افزود:همچنین استانهای فارس، ایلام، 
لرستان، هرمزگان، زنجان، قزوین، آذربایجان غربی، بوشهر، همدان، چهارمحال و 

بختیاری و کهگیلویه و بویر احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
  

محمدجواد ظریف :

تهاتر و خرید کالا؛ راه بازگرداندن 
پول های بلوکه شده 

 وزیر امور خارجه تهاتر یا خرید کالا را از جمله اقدامات برای استرداد پول های بلوکه 
شده در سایر کشورها عنوان کرد و گفت: برای استرداد پول های بلوکه شده مذاکره 
می کنیم و در صورت لزوم از طریق شکایت در دادگاه ها این موضوع را پیگیری خواهیم 
کرد.  »محمدجواد ظریف« با تشریح اقدامات وزارت امور خارجه برای استرداد ارزهای 
بلوکه شده ایران در بانک های کشورهای مختلف گفت: ما برای استرداد پول های بلوکه 
شده کشورمان مذاکره می کنیم و در صورت لزوم از طریق شکایت در دادگاه ها هم این 
موضوع را پیگیری خواهیم کرد. وی با بیان اینکه روش های مختلفی برای بازگرداندن 
پول از طریق تهاتر یا خرید از کشورهای مورد نظر وجود دارد، اظهار داشت: انواع 
روش ها طی این چند سال برای بازگرداندن پول های کشورمان از دیگر کشورها پیدا 
شده و ما هم از آنها استفاده می کنیم. وزیر امور خارجه در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
آیا تاکنون نسبت به بازگرداندن بخشی از مطالبات مالی خود از دیگر کشورها موفق 

بوده ایم، تصریح کرد: در برخی موارد بله،  چند کشور مقداری از پول ما را بازگردانده 
 

وزیر آموزش و پرورش: 

اجازه نمی دهیم کرونا باعث ترک تحصیل 
حتی یک نفر شود

 وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه اجازه نمی دهیم کرونا باعث ترک تحصیل حتی 
یک نفر شود، گفت: آموزش و پرورش در قبال دانش آموزانی که به "شاد" دسترسی 

ندارند، مسئول است. 
که  دانش آموزانی  به  آموزش  نحوه  درباره  دوشنبه  روز  حاجی میرزایی«  »محسن 
دسترسی به "شبکه شاد" ندارند، اظهار داشت: ما در قبال تک تک دانش آموزان و 
همه کسانی که دسترسی به نرم افزار شاد ندارند مسئول هستیم و اطمینان می دهیم 
در سال تحصیلی جدید اگر دانش آموزی به شبکه شاد دسترسی داشت از این طریق 
و اگر نداشت به طرق دیگر به او آموزش خواهیم داد. وزیر آموزش و پرورش یادآور شد: 
آموزش ها در سال تحصیلی جدید به صورت حضوری، از طریق تلویزیون و از طریق 
بسته های آموزشی به دانش آموزان خواهد بود. وی درباره سه میلیون دانش آموزی که 
امکان دسترسی به شاد ندارند، خاطرنشان کرد: تلاش می کنیم با تفاهم با نهادهای 

خیریه امکاناتی برای دانش آموزانی که به شبکه شاد دسترسی ندارند، ارائه کنیم.
عضو کابینه دولت دوازدهم افزود: اجازه نخواهیم داد کرونا موجب ترک تحصیل 

دانش آموزان شود.

خاورمیانه سوخته!!
سال ۲۰۰۶ زمانیکه رژیم صهیونیستی با چراغ سبز 
آمریکا با هدف نابودی حزب الله به لبنان حمله کرد، 
کاندولیزا رایس وزیر امورخارجه وقت آمریکا گفت: 

خاورمیانه در حال درد زایمان #خاورمیانه_جدید است.
منطقه غرب آسیا به دلایل مختلفی در طول تاریخ مورد توجه قدرتهای بیرونی و 
بیگانه بوده است و در عصر حاضر نیز دلایل متنوع اقتصادی، جغرافیایی،جمعیتی، 
فرهنگی و حتی اعتقادی و ایدئولوژیکی باعث شده است تا این منطقه دستخوش 
تحولات وسیعی باشد. از جنگ جهانی اول تاکنون آسیای غربی هیچگاه به ثبات 
نسبی نرسیده است و همواره در گوشه ای از این منطقه با دخالت قدرت های 
بیگانه و حکام وابسته شعله های خیانت و جنایت در حال سوزاندن سرمایه های 

متنوع و بی نظیر هارتلند جهان می باشد.
در طرح خاورمیانه جدیدِ مورد نظرِ نئومحافظه کاران آمریکایی به ظاهر قرار بود 
کشورهای منطقه به توسعه ای دست یابند که عمده شاخص های آن در رژیم 
صهیونیستی قرار داشت و به طور غیر مستقیم کعبه آمال دمکراسی نهفته در این 
طرح فقط در اسرائیل دیده می شد اما به واقع روی دیگر این طرح اسرائیلیزه 
کردن خاورمیانه با وعده های پوچی بود تا نهایتا شعار نیل تا فرات تحقق یابد. اما 
برخلاف تصور آمریکا و نظام سلطه، نتیجه جنگ 33 روزه نه تنها حزب الله لبنان را 
نابود نکرد بلکه بر تقویت محور مقاومت و پایداری تمدنی منطقه افزود و حتی زلزله 
هایی مانند بهار عربی و زایش موالیدی به نام تکفیری و داعش هم نتوانست تاثیری 
بر موج صهیونیسم ستیزی مردم منطقه بگذارد و مقاومت مردم با رویش های 
متنوع و عمیق به ایجاد فرصت های جدیدی برای مقاومت حداکثری دست یافت.
حوادث اخیر منطقه از تعرضات مجازی و ایذایی گرفته تا حادثه لبنان و تلاش 
آتی منطقه  در تحولات  نقطه عطفی  که  ایران  تسلیحاتی  تحریم  تمدید  برای 
است می تواند تغییر رویکرد آمریکایی، صهیونیستی از طرح خاورمیانه جدید به 
خاورمیانه سوخته باشد. نباید این را هم فراموش کرد که جو بایدن رئیس کمیته 
سیاست خارجی سنای وقت در آمریکا و نامزد مطرح ریاست جمهوری فعلی این 
کشور نیز همان زمان طرح مشابهی با عنوان راه سوم با تجزیه عراق و منطقه مطرح 
کرده بود. در طرح خاورمیانه سوخته باید شرایطی در منطقه ایجاد شود تا هیچ 
قدرت دیگری به جز آمریکا و غرب توان و تمایل و انگیزه حضور و فعالیت نداشته و 
مردم منطقه نیز رغبتی برای ماندگاری و صیانت و حفاظت از سرزمین های سوخته 
نداشته باشند. طرح خاورمیانه سوخته تمامی ثروت و سرمایه منطقه را هدف قرار 
داده است و مقاومت همراه با هوشیاری و وحدت حداکثری برای حفظ خاستگاه 

تمدنی بشری تنها راه شکست این طرح به شدت خبیثانه می باشد.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب
اصلاح طلبان زیر بار »کاندیدای اجاره ای« نروند 
 یک فعال سیاسی اصلاح طلب، گفت: اصلاح طلبان باید از هم اکنون اعلام 
کنند که به هیچ وجه زیر بار کاندیدای اجارهای نخواهند رفت و با کاندیدای 
حداکثری خود در انتخابات حاضر می شوند. البته به نفع نظام هم همین است 
که اجازه دهند احزاب و تشکل ها بتوانند در عرصه حاضر باشند و یک انتخابات 

رقابتی با مشارکت حداکثری و عادلانه برگزار شود. 
ایلنا، در خصوص سازوکار و نحوه حضور  با   علی محمد نمازی در گفت وگو 
اصلاح طلبان در انتخابات ریاست جمهوری سال آینده، گفت: با توجه به شرایطی 
که اکنون در کشور شاهد آن هستیم به ویژه اتفاقاتی که در مجلس تا پیش از 
بیانات رهبری رخ داد و برخوردی که نمایندگان با وزرای دولت به ویژه آقای ظریف 
داشتند، به ما نشان می دهد که باید عمیق تر و ریشه ای به موضوعات نگاه، آن ها را 

تحلیل و در خصوص آن ها تصمیم بگیریم.
وی ادامه داد: به نظر من اصلاح طلب ها باید در مدت زمان باقیمانده درون خود 
به یک اصلاح ساختار و ذیل آن به یک تجدید سازمان اقدام کنند و از این طریق 

خود را برای حضور در انتخابات آینده آماده کنند.
نمازی در ادامه اظهار داشت: اصلاح طلبان بعد از اینکه نخست به خودشان 
پرداختند، در انتخابات 14۰۰ باید با کاندیداهای حداکثری خودشان وارد شوند، 
دو موضوع این روزها از سوی بخشی از این جریان اعلام می شود، یکی شرکت 
بدون قید و شرط و تحت هر شرایطی در انتخابات است و یکی هم موضع عدم 

حضور در انتخابات که از نظر من هر دو اشتباه است.
وی افزود: به نظر من اصلاح طلبان باید اعلام کنند که به طور مشروط در انتخابات 
حاضر خواهند شد و شرط حضورشان هم این است که کاندیدای حداکثری داشته 
باشند، لذا نیاز است که کاندیداهای حداکثری شان وارد انتخابات شوند، همچنین 
کارشناسان و صاحب نظران اصلاح طلب از هم اکنون مسائل کشور را تحلیل کنند 
و به حامیان شان از نظر تحلیل و اطلاعات و آگاهی های سیاسی مورد نیاز سرویس 
دهند، از سوی دیگر در انتخابات هم با کاندیدای حداکثری ثبت نام کنند اما اعلام 
کنند که شرط حضور و فعالیت در انتخابات تایید کاندیداهای حداکثری آنها است.
این فعال سیاسی با اشاره به احتمال تکرار اتفاقی همچون دوره نهم ریاست 
جمهوری، ابراز داشت: اگر چنانچه تعداد کاندیداهای مطلوب هم بیشتر از یک 
نفر بود با رعایت دموکراسی و برخورد دموکراتیک با یکدیگر همانند کشورهای دیگر 
که با کارکرد حزبی به یک کاندیدای واحد می رسند، اصلاح طلبان نیز باید از همین 
روش استفاده کنند و بعد همگی به حمایت جدی از آن کاندیدای نهایی بپردازند 

تا بتوانند نتیجه مناسب کسب کنند.
که  است  این  دارد  وجود  که  دیگری  اهمیت  دارای  نکته  داد:  ادامه  وی 
کاندیدای  بار  زیر  به هیچ وجه  اعلام کنند که  از هم اکنون  باید  اصلاح طلبان 
اجاره ای نخواهند رفت و با کاندیدای حداکثری در انتخابات حاضر می شوند. البته 
به نفع نظام هم است که اجازه دهند احزاب و تشکل ها بتوانند در عرصه حاضر 
باشند و یک انتخابات رقابتی با مشارکت حداکثری و عادلانه برگزار شود، اگر این 
اتفاق رخ دهد، بخش قابل توجهی از خطرهایی که اکنون نظام با آن مواجه است، 

برطرف می شود.
 

معاون اجتماعی فرمانده انتظامی استان کرمانشاه خبرداد:

دستگیری یکی از سرشبکه های
 اخلال در نظام ارزی 

از  یکی  دستگیری  از  کرمانشاه  استان  انتظامی  فرمانده  اجتماعی  معاون   
سرشبکه ها و اخلالگران نظام ارزی خبر داد و گفت: مراحل قانونی وی برای اعزام 

به مراجع قانونی در دستور کار است.
سرهنگ محمدرضا آمویی دیروز در جمع اصحاب رسانه، با اشاره به عزم جدی 
نیروی انتظامی در برخورد برهم زنندگان حوزه اقتصادی و حوزه امنیت اخلاقی، 
اظهار داشت: طی چهار ماه سپری شده از سال جاری در حوزه اصناف در راستای 
مقابله با بحث احتکار و بحث امنیت اجتماعی و اخلاقی حدود ۲۶ هزار بازدید 
مشترک با همراهی اتاق اصناف صورت گرفته که حدود 3 هزار و 35۰ مورد منجر 
به پلمب شده است. وی یکی از ضرورت های مورد نیاز مردم در این شرایط کرونایی 
را مواد ضدعفونی و ماسک دانست و در رابطه کشفیات در این خصوص، گفت: 
در حوزه الکل محلول های ضدعفونی کننده حدود ۶۹ هزار لیتر، دستکش 44۰ 
هزار جفت، ماسک حدود ۲۰۶ هزار عدد، 53 هزار لیتر مواد شوینده و گان ۲ 
هزار و 5۰۰ دستگاه کشفیات بوده است. معاون اجتماعی فرمانده انتظامی 
استان کرمانشاه کشفیات تجهیزات جنگی را حدود 7۰۰ قبضه سلاح اعلام کرد 
و گفت: یک هزار و 5۰۰ رأس احشام قاچاق اعم از گاو و گوسفند جز کشفیات 
نیروی انتظامی استان بوده است. وی با بیان اینکه حدود 3۸۰ هزار لیتر مواد 
سوختی اعم از گازوئیل، بنزین و نفت سفید در این مدت کشف شده است، گفت: 
در حوزه محصولات کشاورزی کودهای شیمیایی، زغال و سموم حدود ۲۰۰ هزار 
کیلوگرم کشفیات داشته ایم. آمویی گفت: با این شرایط نوسانات بازار در حوزه لوازم 

خانگی، حدود ۸۶ هزار قلم و بیش از ۶۲ هزار متر پارچه نیز کشف شده است.
وی آمار کشفیات در اقلام خوراکی مورد نیاز مردم نظیر چای، برنج، چای، قند، 
شکر، گوشت، خشکبار و حبوبات را بیش از 55۰ هزار کیلوگرم اعلام کرد و افزود: 

حدود 135 هزار حبه قرص نیز کشف شده است.

اخبار

روح الله جمعه ای*

روحانی در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا:
دولت به دنبال گشایش در اقتصاد و معیشت مردم است 

 سخنگوی شورای نگهبان، هیات نظارت بر رفتار نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
را فاقد کارایی لازم ارزیابی کرد و گفت: شورای نگهبان هر 4 سال یکبار نظارت خود بر 

نمایندگان را اعمال می کند؛ بهتر است نظارت ها در طول 4 سال باشد. 
با اصحاب رسانه  اظهار داشت:  »عباسعلی کدخدایی« روز دوشنبه در نشست 
شورای نگهبان هر 4 سال یکبار نظارت خود بر نمایندگان را اعمال می کند؛ بهتر است 

نظارت ها در طول 4 سال باشد.
سخنگوی شورای نگهبان افزود: پژوهشکده شورای نگهبان قبلا مطالعاتی درباره 
نظام پارلمانی داشته  اگر بحث جدیدی درباره ظرفیت های قانون اساسی مطرح 
شود، آمادگی لازم را جهت نظر مشورتی دارد. کدخدایی درباره مرحله دوم انتخابات 
گفت:دیشب با معاون وزیر کشور صحبتی در این باره داشتم ستاد مبارزه با کرونا اعلام 

کرده مرحله دوم را می توانید برگزار کنید ولی با رعایت پروتکل های بهداشتی باشد.
وی افزود: مرحله دوم انتخابات در همان تاریخ قبلی برگزار می شود و در شیوه 

تبلیغات تدابیری اندیشیده می شود تا پروتکل های بهداشتی رعایت شود.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به ایرنا گفت: با توجه به شرایط کرونا، روند 
الکترونیکی شدن انتخابات فعال تر شده است همکاری های خوبی میان ما و وزارت 
کشور در این باره انجام شده است. کدخدایی گفت: سلامت انتخابات و صیانت از 
آرای مردم برای ما مهم  است، در هر مرحله ای که وزارت کشور درباره الکترونیکی شدن 

انتخابات به نتیجه برسد و مشکل امنیتی وجود نداشته باشد، آماده همکاری است.
وی درباره اصلاح قانون انتخابات گفت: امیدواریم مجلس همت کند و هرچه زودتر 
مصوبه را اماده کند تا اعلام نظر کنیم اما علاوه بر قانون انتخابات مباحث دیگری مثل 
وجود احزاب می تواند در توسعه بحث های انتخاباتی ما موثر باشد اما الزاما بحث 

احزاب با تصویب قانون حل نمی شود و ما نیازمند ارتقای فرهنگ حزبی هستیم.
وی گفت: البته این موضع شخصی من است نه شورای نگهبان. باید همه دستگاه ها 
برای حل مشکلات اراده جدی داشته باشند تا بتوانیم برخی از مباحثی را که در هنگام 

انتخابات بوجود می آید حل کنیم .
کدخدایی افزود: پژوهشکده شورای نگهبان قبلا مطالعاتی درباره نظام پارلمانی 
داشته  اگر بحث جدیدی درباره ظرفیت های قانون اساسی مطرح شود، آمادگی لازم 
را جهت نظر مشورتی دارد. وی ادامه داد: قبلا مطالعاتی درباره تغییر نظام به نظام 
پارلمانی داشتیم و اگر الان هم موضوع جدیدی باشد، پژوهشگران جوان پژوهشکده 

شورای نگهبان آماده اند که در این زمینه مطالعاتی داشته باشند.
سخنگوی شورای نگهبان افزود: مصوبات مجلس در صورتی که در چارچوب شرع و 
قانون اساسی باشد، مورد موافقت شورای نگهبان است و اگر طرح های ضدآمریکایی 
کمیسیون امنیت ملی مجلس هم در این چارچوب باشد، شورای نگهبان این موارد را 
تایید خواهد کرد. وی درباره مصوبات مشابه FATF، گفت: در گذشته و آینده ما صرفا 

براساس قانون و شرع نظر داده و خواهیم داد.
افرادی که در گذشته رد صلاحیت شده اند دیگر ثبت نام نکنند

کدخدایی در خصوص اعلام برخی از اسامی برای ریاست جمهوری 14۰۰، گفت: 
شورای نگهبان هنوز درگیر انتخابات نشده است و در این زمینه ورود نکرده و اقدامی 
نیز نکرده است. وی تصریح کرد: افراد از جهات قانونی افراد می توانند در هر زمان 
ثبت نام کنند اما می توان توصیه کرد افرادی که در گذشته رد صلاحیت شده اند، دیگر 

ثبت نام نکنند.
کدخدایی درباره اظهارات علی مطهری مبنی بر اینکه نظرات پژوهشکده شورای 
یک  نگهبان  شورای  پژوهشکده  گفت:  است،  گرفته  را  مجلس  حریت  نگهبان 
پژوهشکده علمی است و استقلال قوای سه گانه را مخدوش نکرده است و این حرف 
خنده دار است. سخنگوی شورای نگهبان درباره آخرین وضعیت لایحه حذف چهار 
صفر از پول ملی اظهار داشت: متاسفانه از  وقتی که به لایحه ایراد گرفتیم و به  مجلس 
رفته و هنوز برنگشته و اگر برای ما ارسال شود حتما اطلاع رسانی می کنیم. از دوستان 

مجلس آن را بپرسید.

 وزیر کشور با تاکید بر اهمیت دو مقوله جوانگرایی و 
استفاده از زنان در سمت های مدیریتی، میانگین سنی 
فرمانداران را 4۰ تا 4۲ سال و بخشداران را 3۰ تا 35 
استانداران  معاون  زن  افزود: 1۶  و  کرد  ارزیابی  سال 

کشور هستند که ۲ برابر زمان قبل است. 
عبدالرضا رحمانی فضلی روز دوشنبه در نشست با 
مجمع سازمان های مردم نهاد و جوانان در محل این 

وزارتخانه، با بیان اینکه سیستم استخدامی براساس 
بر  نیست،  مدیران  دست  در  جذب  و  است  قوانین 
اهمیت دو مقوله جوانگرایی و استفاده از زنان تاکید کرد 
و گفت: در تعیین مدیران دو مقوله کاهش سن مدیران و 

استفاده از زنان باید مدنظر قرار گیرد.
وزیر کشور، میانگین سن فرمانداران را 4۰ تا 4۲ و 
زن  افزود: 1۶  و  کرد  ارزیابی  تا 35  را 3۰  بخشداران 

معاون استانداران کشور هستند که ۲ برابر زمان قبل 
از ما است. رحمانی فضلی خاطرنشان کرد: حضرت 
امام )ره( به جوانان بیشترین اعتماد را کردند و در همه 
امور از جوانان بهره بردند. وزیر کشور اضافه کرد: جریان 
تحول، رشد و توسعه را باید با استفاده از نیروهای جوان 
شناسایی کنید و در جهت تقویت جمهوری اسلامی و 

ایجاد یک شرایط خوب برای زندگی، بهره ببرید.

سخنگوی شورای نگهبان: 

هیات نظارت بر رفتار نمایندگان کارایی لازم را ندارد

وزیر کشور: 

جوانان و زنان در سمت های مدیریتی استفاده شوند

فرمانده سپاه ولی امر درباره سخنان اخیر مهندس 
فتاح در یک برنامه تلویزیونی پیرامون ملک جماران، 
گفت: احتمالًا آقای فتاح مطلع نبوده اند که سپاه 
برای استرداد زمین و سوله موصوف به ملک جماران 
پیشقدم بوده و از مدتی پیش با معاونین بنیاد برای 

واگذاری آن به توافق رسیده  است. 
نیوز؛ در پی اظهارات مهندس  به گزارش سپاه   
پرویز فتاح رئیس بنیاد مستضعفان در برنامه زنده 
اول سیمای جمهوری اسلامی  "نگاه یک" شبکه 
ایران درباره ملک موصوف به جماران، سردار سرتیپ 
پاسدار ابراهیم جباری فرمانده سپاه حفاظت ولی 
امر در تشریح روند واگذاری این ملک به سپاه ولی 
امر گفت :واگذاری ملک و مکان های مورد نیاز برای 
اجرای ماموریت های این نهاد و نیز سازمان های دیگر 
هم راستا، بر اساس مصوبات شورای عالی امنیت 

ملی و شورای امنیت کشور صورت می پذیرد و ملک 
در  قانونی  فرآیندی  طی  سال ۸1   در  هم  مذکور 
راستای اجرای مأموریت های این نهاد در اختیار یگان 

حفاظت سپاه قرار گرفته است .
ریاست  به  فتاح  آقای  انتصاب  از  افزود: پس  وی 
بنیاد مستضعفان، در همان روز اخذ حکم مسئولیت 
توسط ایشان، آمادگی خود را برای واگذاری ملک 
با  و سوله مخروبه  زمین  واقع یک  در  )که  جماران 

کاربری پارکینگ است(، به ایشان اعلام کردم .
به رغم پیشقدم بودن  ادامه داد:   سردار جباری 
)ملک  مکان  این  واگذاری  برای  امر  ولی  سپاه 
چند  از  پس  تنها  مستضعفان،  بنیاد  به  جماران( 
روز از توافق وگفتگوی صورت گرفته، جناب آقای 
را  مذکور  مکان  آزادسازی  نامه ای  ارسال  با  فتاح 
مطالبه کردند، در حالی که از حدود دو ماه پیش 

در تعامل با بنیاد، توافقات قطعی برای حل و فصل 
موضوع استرداد این محل با معاونین ذیربط در بنیاد 
مستضعفان صورت پذیرفته و عدم آگاهی ریاست 
بنیاد از عزم جدی ما برای واگذاری ملک مذکور و 
توافقات حاصله بین دو مجموعه تعجب برانگیز است.
موضوعی  چنین  طرح  امر  ولی  سپاه  فرمانده   
در برنامه زنده تلویزیونی، آنهم بدون توجه به روند 
ناصواب  اقدامی  را  فی مابین  توافقات  و  اقدامات 
معاونین  می رفت  انتظار  کرد:  تأکید  و  توصیف 
مذکور  توافقات  از  را  فتاح  آقای  بنیاد،  محترم 
بنیاد  امیدواریم  حال  عین  در  می ساختند،  آگاه 
کردن  اجرایی  برای  عاجل  اقدام  با  مستضعفان 
توافقات حاصله در رفع تبعات ناشی از ابهامات و 
شبهات مطرح شده درباره ملک مذکور به وظیفه  

خود عمل کند.

پاسخ سپاه پاسداران به رییس بنیاد مستضعفان:

آقای فتاح احتمالا بی اطلاع است

وزیر ورزش و جوانان گفت: در بیانیه گام دوم انقلاب، محور همه حرکات و تحولات 
جوانان است و رهبر انقلاب با درایت، ژرف اندیشی و تیزبینی حرکت آینده کشور را بر 

دوش جوانان گذاشتند. 
»مسعود سلطانیفر« روز دوشنبه در نشست وزرای کشور و ورزش و جوانان با مجمع 
سازمان های مردم نهاد جوانان گفت: سازمان های مردم نهاد جوانان در دولت های 
یک  امروز  یافته،  افزایش  نفر  و ۲۰۰  هزار  سه  به  نفر  یکصد  از  دوازدهم  و  یازدهم 
شخصیت و جایگاه حقوقی پیدا کرده و امیدواریم روزی این سازمان ها، پروانه شبکه 
ملی مردم نهاد را دریافت کنند. وزیر ورزش و جوانان، توسعه نهادهای مدنی را موجب 
توسعه مشارکت مردم در حوزه های مختلف دانست و گفت: مشارکت مدنی یکی از 
شاخصه های جوامع مردم سالار به ویژه جامعه مردم سالار دینی ما است. وی ادامه 
داد: تا قبل از انقلاب، باور بر این بود که مشارکت مردم در سایه حکومت دینی محقق 
نمی شود و امروز جمهوری اسلامی پس از 41 سال به همه دنیا ثابت کرد که می 
توان حکومت دینی داشت و در کنار آن احزاب و نهادهای مردمی هم فعالیت کنند؛ 
نهادهای مدنی و سازمان های مردم نهاد به فعالیت های خود در همه عرصه ها بپردازند 
و مشارکت جدی در همه عرصه ها داشته باشند. سلطانی فر جوانان را موتور محرکه 
توسعه هر جامعه عنوان کرد و گفت: اگر کشوری دارای جوانان سرحال و خوش فکر 

باشد قطعا حرکت توسعه آن شتاب می گیرد.  وی در ادامه با اشاره به بیانیه گام دوم 
انقلاب اظهارداشت: در بیانیه گام دوم، محور همه حرکات و تحولات جوانان است و 
رهبر انقلاب با درایت، ژرف اندیشی و تیزبینی حرکت آینده کشور را بر دوش جوانان 
گذاشتند و بر آن هستیم تا با ابزار و روش های مختلف جوانان را به صحنه بکشانیم. 
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: در کنار تحقق مشارکت جوانان در امر توسعه 
کشور و حل مشکلات اجتماعی، اقتصادی و سیاسی کشور، هدف بزرگ تربیت 
مدیران آینده کشور را هم در این سازمان ها دنبال می کنیم. سلطانی فر با بیان اینکه 
یک میلیون جمعیت در این 3۲۰۰ نهاد فعالیت می کنند، گفت: این جوانان در هر 
برهه از زمان از مسائل اجتماعی گرفته تا سیاسی و اقتصادی با تمام توان وارد شدند 
و در مقطع کنونی با درک صحیح از مقتضیات کشور آمادگی دارند در صحنه دفاع از 
تمامیت ارضی و کیان کشور نقش آفرینی کنند. وی با ذکر مثالی اضافه کرد: حتی در 
بحث کنکور سراسری و برگزاری آن با رعایت کامل پروتکل بهداشتی اعلام آمادگی 
کردیم تا همه فضاهای ورزشی و هم جمع یک میلیون نفری مردم نهاد در این امر 
مشارکت داشته باشند. وزیر ورزش و جوانان تصریح کرد: در وقایع سیاسی امنیتی 
سال های اخیر نقش جوانان را دیدیم طوری که در ناآرامی های ۹۶ و ۹۸ حتی یک نفر 

از افراد سازمان های مردم نهاد مشارکت نداشت و دستگیر نشد. 

وزیر ورزش و جوانان :

محور تحولات مدنظر بیانیه گام دوم انقلاب جوانان است
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قابل درک است که بخواهید بدانید تپش قلب چه زمانی می تواند خطرناک و 
نگران کننده باشد. تپش قلب، عبارتی است که برای احساسی به کار می رود که انگار 

قلبتان عادی نمی تپد. 
تپش قلب ممکن است باعث شود حس کنید قلبتان خیلی تند می زند، ضربان 
نامنظم دارد، گویی جور عجیبی تکان می خورد، یا به شدت به سینه تان می کوبد. 

حتماً می توانید تصور کنید که چند عامل می توانند سبب این احساسات شوند.
اینکه تپش قلب چه زمانی نگران کننده است بستگی به چند عامل دارد. در واقع، 
تپش قلب معمولًا علامت این نیست که مشکلی خطرناک در راه است؛ اما در برخی 
موارد تپش قلب می تواند جای نگرانی داشته باشد. بنابراین از کجا باید تشخیص 

دهید »این تپش قلب مشکلی ندارد« و »این تپش قلب مشکلی خطرناک است«.
تپش قلب دقیقاً چیست؟

به طور کلی وقتی در مورد تپش قلب حرف می زنیم، یعنی شما ضربان قلب خود را 
حس می کنید و احساس می کنید انگار این حالت طبیعی نیست.

اگر شما از چهار نفر بخواهید تپش قلب را توضیح بدهند، جواب های متنوعی 
دریافت خواهید کرد. وقتی افراد می گویند، من تپش قلب دارم، معانی متفاوتی 
می تواند داشته باشد که شما باید به جزئیاتی در گفته های آن ها توجه کنید تا بفهمید 

دقیقاً چه احساسی دارند.
افراد اغلب فعالیت نرمال قلب را با تپش قلب اشتباه می گیرند. بعضی از افراد 
نسبت به اتفاقات بدن خود بسیار هشیارند، تندتر زدن قلب را احساس می کنند و 
فکر می کنند این تپش قلب است اما در واقع قلبشان با سرعتی طبیعی یعنی 1۰۰ 
ضربه در دقیقه کار می کند. مسئله این است که علائم تپش قلب اینطور که ما فکر 

می کنیم نیستند.
چرا تپش قلب رخ می دهد؟

قلب شما می تپد چون شغل مهمی دارد، یعنی فرستادن خون پُر از اکسیژن و مواد 
مغذی به تمام قسمت های بدن. ضمناً قلب، کربن دی اکسید تولیدشده توسط بدن 
را که ضایعات محسوب می شود به ریه ها می فرستد تا شما آن را دفع کنید. وقتی 

اشتباهی در این سیستم رخ می دهد، ممکن است تپش قلب را تجربه کنید.
قلب شما به طور کلی می داند چه زمانی بر اساس پالس های الکتریکی به واسطه ی 

گروهی از سلول ها به نام سینوآتریال نود فشرده شود. این سلول ها در بطن راست 
قلب شما قرار دارند که به آن آتریوم راست قلب نیز می گویند. اگر سینوآتریال ها شروع 
به ارسال پالس های الکتریکی ضعیف کنند، ممکن است شما احساس تپش قلب 

کنید.
دلایل معمولی که می توانند احساس تپش قلب به شما بدهند

بیشتر اوقات وقتی افراد احساس تپش قلب می کنند، قلبشان ایرادی ندارد. دلایل 
بسیار زیادی می تواند وجود داشته باشد که قلبتان پالس های ضعیف بفرستد و بیشتر 

این دلایل جای نگرانی ندارند.
تپش قلب بیشتر اوقات ناشی از افزایش آدرنالین یا چیزهایی است که این نیاز را 
ایجاد می کنند تا قلب سخت تر از حد معمول کار کند. برخی از دلایل معمول تپش 

قلب شامل موارد زیر می شوند:
. کافئین زیاد مصرف کرده اید

. استرس دارید
. دچار اضطراب یا یک حمله ی پانیک شده اید

. سرماخوردگی یا آنفلوانزا دارید
. کمبود خواب دارید

. دارویی مصرف می کنید که حاوی مواد محرک است
. تمرین ورزشی سخت و سنگینی انجام می دهید یا همین الآن انجام داده اید

. باردار هستید که باعث می شود حجم خونتان بالا برود و قلبتان هم مجبور شود 
سخت تر بتپد تا خون اضافی را پمپاژ کند

. کم خونی فقر آهن دارید
همان طور که می بینید خیلی از این دلایل خطرناک و نگران کننده نیستند و قلبتان 
فقط در حال انجام کار معمول خود است و فقط شما نسبت به این فعالیت نرمال، 

آگاه شده اید.
اما گاهی تپش قلب می تواند علامت مشکلی جدی تر باشد

مثلًا این پالس ها به دلیل آریتمی یا ضربان نامنظم قلب، غیرمعمول می شوند که 
اساساً مدارهای کوتاهی در سیستم الکتریکی قلبتان هستند. آریتمی می تواند باعث 
شود قلبتان نامنظم بزند و احساس غیرمعمول در قلب خود داشته باشید که احتمالًا 

همراه با احساس ضعف، گیجی و منگی، احساس سبُکی در سر، غش، تنگی نفس 
و درد در قفسه سینه همراه با دیگر علائم است.

هرچند آریتمی اغلب خطرناک نیست و به چند روش قابل درمان است اما گاهی 
می تواند خطرناک باشد. فقط یک پزشک می تواند به شما بگوید آریتمی تان جدی 
است یا نه، اما هر علامتی علاوه بر احساس غیرمعمول در قلب معمولًا نشان دهنده ی 
این است که آریتمی تان می تواند جدی تر باشد. اگر فکر می کنید دچار هرگونه 

علامت غیرمعمول همراه با تپش قلب هستید، فوراً به پزشک مراجعه کنید.
وقتی قلب مان خیلی تالاپ و تلوپ می کندکنترل تپش قلب با مواد غذایی

گاهی تپش قلب می تواند نشان دهنده ی وجود مشکلی در اندامی متفاوت باشد، 
مثلًا در غده ی تیروئید. تیروئید شما هورمون هایی مانند تیروکسین و تریدوتیرونین 
تولید می کند که بر خیلی از سیستم های بدن اثر می گذارند. اگر تیروئید شما پُرکار 
باشد، تیروکسین زیادی تولید می کند که متابولیسم بدن را افزایش می دهد. این 
اتفاق می تواند منجر به ضربان قلب تند یا نامنظم همراه با علائمی مانند افزایش 

اشتها و کاهش وزن ناگهانی شود.
همچنین در صورتی که دچار یک اختلال فیزیکی مانند بزرگی یا ضعف قلب باشید، 
ممکن است تپش قلب را نیز تجربه کنید که معمولًا تا زمانی که برخی از انواع معاینات 

پزشکی روی تان انجام نشود، این مسئله نشان داده نخواهد شد.
چه زمانی باید بابت تپش قلبتان به پزشک مراجعه کنید؟

اگر می خواهید بدانید چه زمانی تپش قلب نگران کننده است و نیاز به اقدام پزشکی 
دارد، یادتان باشد که بیشتر اوقات این عارضه جدی نیست. یک بار تپش قلب 
گرفتنی که چند ثانیه طول می کشد و تمام می شود، بخشی نرمال از عملکرد قلب 
است. یعنی اگر گاهی تجربه اش کنید اشکالی ندارد. اما اگر تپش قلب اتفاقی است 
که هر بار با انجام فعالیت خاصی مانند پیاده روی یا بلند کردن چیزی روی می دهد، 

این تصادفی نیست و باید توسط پزشک ارزیابی شود.
چند علامت و ریسک فاکتور وجود دارد که باید نسبت به آن توجه داشته باشید، 
زیرا می توانند نشان دهنده ی بروز مشکلی در عملکرد قلبتان باشند. اگر تپش قلبتان 

همراه با هر یک از علائم زیر است، به پزشک مراجعه نمایید:
. گیجی و منگی

. تنگی نفس
. احساس عدم تعادل یا تلوتلو خوردن

. غش
. احساس درد یا ناراحتی در سینه

. سابقه ی پزشکی هر عارضه ای که شامل قلب می شود، مثلًا بیماری قلبی
این علائم نیازمند بررسی های دقیق پزشکی اند تا مطمئن شوید مورد خطرناکی 
وجود ندارد. پس اگر تپش قلبتان تصادفی و گهگاه است و علامت دیگری ندارید 
و وضعیت سلامتی تان نیز خوب است، تپش قلبتان نگران کننده نیست. البته هیچ 
ایرادی ندارد جهت اطمینان و یک بررسی پزشکی به پزشک مراجعه کنید. پزشک 

می تواند قلبتان را آزمایش کرده و مطمئن شود که عملکرد خوبی دارد.
پیشگیری و درمان تپش قلب

اینکه پزشکتان  نیازی نیست برای تپش قلبتان کار خاصی انجام دهید، مگر 
تشخیص بدهد تپش قلب شما ناشی از عارضه ای است که نیاز به درمان دارد.

یعنی اگر به هر دلیلی نمی خواهید دچار تپش قلب شوید تا استرس های پس از آن 
نیز درگیرتان نکند که مبادا مشکلی وجود داشته باشد، اصلی ترین کاری که باید انجام 
دهید این است که عامل آن را پیدا کنید. شاید اجتناب از مصرف محرک هایی مانند 
کافئین یا کمتر مصرف کردن آن ها، یا کنترل استرس و اضطرابتان با تمرین تنفس 
عمیق، ورزش و یا کمک خواستن از یک درمانگر حرفه ای برای کاهش استرس، 

کارهایی باشند که لازم است انجام دهید.
علاوه بر این، یادتان باشد که بیشتر موارد تپش قلب تا زمانی که همراه با علائم 
دیگری نباشند نگران کننده نیستند. شما می توانید به قلبتان و کاری که انجام 

می دهید اطمینان داشته باشید.

وقتی قلب غیرعادی می تپد...

چرا مردان به بهداشت روان خود تپش قلب چه زمانی نگران کننده است؟
بی توجه اند؟

طبق آمار جهانی سلامت روان، بروز اختلالات روانی در بین زنان و مردان تقریبا 
به یک نسبت است.

اما آنچه پراکندگی شیوع اختلالات را در بین زنان و مردان متفاوت می کند، بیش 
از ژنتیک مربوط به فرهنگ محیطی است. بر این اساس مردان نسبت به زنان 
بیشتر اختلالات برون سازی دارند و زنان بیشتر اختلالات درون سازی از خود نشان 
می دهند. بر طبق آمار جهانی بهداشت بروز پرخاشگری، رفتارهای ضد اجتماعی 

و خودکشی در مردان بیشتر است و زنان اضطراب و افسردگی بالاتری دارند.
متأسفانه در مردان، توانایی مدیریت هیجانات کمتر است. این موضوع به علت 
نبود آموزش مدیریت خشم در کودکی  است. هرچند اکثر افراد جامعه با این 
معضل روبه رو هستند اما در مردان بیشتر به چشم می خورد. ناتوانی در ارتباط 
درست، حل مسئله به ویژه در خانواده که محیط برگشت افرادبه سلامتی است 
نیز در مردان دیده می شود. به طور کلی می توان بیماری ها، استرس و نبود توانایی 
کنترل و مدیریت استرس ها را جزو عواملی دانست که سلامت جسمی و روانی 

مردان را تهدید می کند.
  با این توصیفات آنچه در مورد مردان حایز اهمیت است عدم پذیرش آن ها در 
مورد مشکلات روانی است که به آن مبتلا هستند. این موضوع ریشه در فرهنگ 
جوامع دارد. در فرهنگ ایران که از ابتدای تولد مردان را قوی و پشتیبان معرفی 

می کنند در اصل اجازه ی بیان رنج ها و شکستن ها را از مردان می گیرند.
حتما در روابط خود به طور مکرر با این جمله از سمت مردان روبه رو شده اید که 
» حرف زدن برایم سخت است یا الان چه باید بگویم؟«. سرچشمه این جملات 
همان فرهنگ است. فرهنگ و سنتی که در کودکی گریه کردن و بروز احساسات 
را از پسربچه ها می گیرد و از سوی دیگر در نبود پدر به رغم وجود مادر از فرزند 
پسر می خواهد که مرد خانه باشد و از خانواده مراقبت کند. کودکی که به علت 
سن و ناتوانی های فکری و هیجانی خود نیاز به مراقبت دارد. از سوی دیگر با 
بروز احساسات از سمت پسربچه ها با قضاوت های مسخره آمیز مواجه می شوند. 
مجموع این رفتارها در بزرگسالی باعث این می شودکه مردان نتوانند خودشان را 
بروز دهند و خودشان را کتمان کنند.  شاید همه ما بارها برای درمان بیماری های 
جسمانی به پزشک مراجعه کرده باشیم، اما زمانی که حرف از بیماری های روانی 
می شود، از بازگوکردن آن واهمه داریم و اغلب از رفتن نزد روانشناس و روانپزشک 
طفره می رویم. ترس از انگ و بدنامی درپی مراجعه به مراکز روان درمانی، در بین 
مردان شیوع بیشتری نسبت به زنان دارد و اغلب مردان به دلیل موانع فرهنگی 
از بازگوکردن مشکلات روانی خود نزد مشاور و روانشناس دوری می کنند. این 
درحالی است که  زنان ، شبکه دوستی و اجتماعی قوی دارند و راجع به مشکلات 
خود با دوستانشان صحبت می کنند که موجب می شود فشار روانی آنان کمتر 
شود و از راه حال های دوستانشان نیز استفاده می کنند. زنان در مورد پذیرش 
مشکلات روان خود اکراه ندارند و با سهولت بیشتری به دنبال کمک های حرفه ای 

توسط روانپزشکان و مشاوران می روند.
مردان بیشتر تحت تاثیر مشکلات روان قرار می گیرند

مردان با توجه به نقش خود در خانواده ، متاسفانه این مشکلات را به صورت 
رفتارهای ناهنجار مانند پرخاشگری، گوشه گیری و بی توجهی به مسئولیت های 
خود نسبت به سایر اعضای خانواده ، منتقل می کنند درحالیکه زنان با پذیرش 
مشکلات روان در خود و مراجعه سریع تر به روانپزشک یا مشاور می توانند مسائل 
اعصاب و روان خود را رفع و رجوع کنند و وظایف مهم خود را نسبت به افراد 
خانواده انجام دهند. مردان باید در صورت مشاهده علائمی مانند تحریک پذیری 
و پرخاشگری ، بی توجهی به مسئولیت های اجتماعی و خانوادگی ، افسردگی 
و تمایل به گوشه گیری به فکر استفاده از خدمات تشخیصی و درمانی بهداشت 
و روان باشند. این امر تنها در صورتی محقق می شود که باید و نباید های سمی 
فرهنگ را کنار بزنند و خود را کمتر در معرض ارزش گذاری ها و  قضاوت های 

بیرونی قرار دهند.

یک متخصص پوست و مو 

استفاده از مواد ضدعفونی چه آسیبی به 
پوست وارد می کند؟

استفاده مکرر از مواد ضدعفونی در هر ثانیه و دقیقه که یکی از مهمترین موارد 
پیشگیری از ابتلا به ویروس کرونا است، به پوست آسیب جدی وارد می کند و 
بهتر است افراد پس از مصرف این مواد از کرم های آب رسان یا مرطوب کننده نیز 
استفاده کنند.  متخصص پوست و مو افزود: مردم برای شستشوی مکرر دست 
ها در همه گیری کرونا، تا حد امکان از مواد شوینده ملایم بدون رنگ شیمیایی 
و غیر معطر استفاده کنند و بعد از شستشوی دست ها، برای خشک کردن آب 

باقیمانده، دستمال کاغذی و یا پارچه را به آرامی بر روی دست ها قرار دهید.
مرضیه دشتی اظهار داشت: هیچ گاه دستمال را با فشار بر روی سطوح دست ها 
نکشید، این کار باعث تشدید خشکی، قرمزی و خارش دست ها می شود و اگر در 
طول روز به طور مکرر دست ها را با صابون می شویید  باید از صابون های غیرمعطر 
و گلیسیرینه استفاده شود. وی با بیان اینکه در موارد حاد کمپرس آب سرد می 
تواند تا حدودی مانع از تشدید خارش و تورم ناحیه ملتهب پوست شود، اضافه 
کرد: افراد حساس و مبتلا به آلرژی  پوستی بهتر است برای تمیز کردن دست ها از 
مواد ضدعفونی کننده استفاده کنند و شستشو با آب و صابون می تواند جایگزین 
مناسبی برای مصرف مواد ضدعفونی کننده باشد. به گفته دشتی، سعی شود از 
تماس مواد معطر  مانند ادکلن ها، اسانس ها و سایر مواد آرایشی معطر با پوست 
دست پیشگیری کنید و برای آگاهی از حساسیت و آلرژی به عطر و ادکلن ها به 

نوشتار حساسیت یا آلرژی به عطر، ادکلن و سایر مواد معطر توجه شود.
وی توصیه کرد: در موارد احساس خشکی، خارش و قرمزی پوست، برای کنترل 
عوارض باید از پمادهای هیدروکورتیزون استفاده کرد. این متخصص پوست و 
مو تاکید کرد: یکی از موارد مهمی که متوجه کادر درمان و سلامت است، ابزار 
و تجهیزات محافظتی که پزشکان و پرستارها بوده که باید از آنها  استفاده کنند و 
بپوشند و این کار به پوستشان آسیب می زند، تجهیزات حفاظت فردی توصیه شده 
که بخشی از پروتکل کنونی است شامل دستکش، ماسک، گان و کلاه اسکراب 
است و این تجهیزات می توانند باعث تحریک پوست در ناحیه  صورت و دست ها 
شوند. دشتی افزود: پرسنل درمان باید بعد از درآوردن تجهیزات محافظتی روتین 
مراقبت از پوست را جدی بگیرند که می تواند شامل خوب شستن دست ها برای 
پاک کردن اثر لاتکس و سایر موادی باشد که دستکش ها دارند و بهترین توصیه، 
دوش گرفتن و حمام کردن است و استفاده از کرم های آب رسان نیز می تواند به 
مراقبت از پوست کمک کند. وی به کمبود ویتامین D افراد در دوران قرنطینه 
خانگی اشاره کرد و افزود: قرار نگرفتن در معرض نور خورشید به عنوان یکی 
از پیامدهای قرنطینه شدن است، وقتی همه روز را در خانه سپری می کنیم، 
نمی توانیم به اندازه  کافی از نور خورشید استفاده کنیم و همین باعث کاهش 
سطح ویتامین D در بدن می شود. دشتی تاکید کرد: ویتامین D نقش مهمی 
در سلامت پوست دارد و از سلول های پوستی ما و سوخت و سازشان محافظت 
می کند. بنابراین باید سعی کنیم تا حد ممکن در معرض نور خورشید باشیم. اگر 
نمی توانید بیرون بروید، به بالکن بروید یا پنجره ها را باز کنید و اجازه دهید چند 

دقیقه نور خورشید به پوست بتابد.

شاید پیش از این درباره فواید زردچوبه خوانده باشید؛ اما آیا 
با فواید بیشتر استفاده کردن آن آشنایی دارید؟

زردچوبه خاصیت ضد التهابی و آنتی اکسیدانی دارد، آیا 
می دانید این خاصیت در بدن ما چه فوایدی خواهد داشت؟ 
باما همراه باشید تا در این باره بیشتر بخوانید. شاید نظر شما را 
درباره این ادویه عوض کند و آن را بیشتر در سبد غذایی خود 

قرار دهید.
۱. سرعت بخشی به کاهش وزن

قطعا زردچوبه به تنهایی برای کاهش وزن کافی نیست؛ ولی 
اگر شما در رژیم لاغری باشید یا برنامه ورزشی لاغری داشته 
باشید، زرد چوبه می تواند در سوخت و ساز بیشتر بدن شما را 

یاری دهد و موجب کاهش وزن بیشتر شود.
۲. آرتریت یا التهاب مفاصل بهبود می بخشد

در زردچوبه، پلی فنال وجود. پلی فنال نوعی آنتی اکسیدان  
است که موجب کاهش التهابات در بدن می شود. التهابات 
مفاصل یکی از دردهای رایج است که درصد پیدایش آن در 
افراد کهنسال یا برخی از جوانان بیشتر است. استفاده بیشتر 
از زردچوبه این خاصیت را دارد که این التهابات را تا حد زیادی 

درمان کند و درد را کاهش یابد.
۳. ضد افسردگی

کاهش  موجب  زردچوبه  در  موجود  پلی فنال  که  گفتیم 
التهابات بدن می شود. پلی فنال در مورد حالات روحی ما نیز 
اثر دارد و تا حد بسیاری با افسردگی مقابله می کند. طبق 
مقاله ای که مجله نقد غذا و علوم تغذیه در سال ۲۰1۹ منتشر 
کرده است، زردچوبه علائم بیماری های اضطرابی و افسردگی 

را کاهش می دهد.
۴. کمک به کاهش قند خون

طبق گرازش مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری، بیش از 
1۰۰ میلیون نفر از بزرگسالان در آمریکا، پیش زمینه دیابت 
یا به بیماری دیابت مبتلا هستند. ۲ نوع دیابت وجود دارد؛ 
یکی به دیلایل ژنتیکی در ما به وجود می آید و دیگری به 
علت سبک زندگی اشتباه. پژوهشگران دریافتند که زردچوبه 
می تواند به کنترل قند خون کمک کند و از آسیب به کلیه و 

سیستم عصبی جلوگیری کند.
۵. ضد آلزیمر

طبق گزارش ریدرز دایجست، مردمی که در هند زندگی 
می کنند نرخ آلزایمر کمتری نسبت به مردم اروپا و آمریکا 

از  مکملی  قرص های  پژوهشگران  علت  همین  به  دارند. 
این  به  ابتلا  بیمارانی که در خطر  به  و  تهیه کرده  زردچوبه 

بیماری قرار دارند تجویز می کنند.
 ۶. ضد سرطان

سرطان تجمع غیرعادی سلول های بدن است که ممکن 
این راستا سیستم  بیافتد. در  اتفاق  از بدن  است هر جای 
ایمنی بدن وارد عمل شده و سلول های سرطانی را از بین 
می برد. خاصیت آنتی اکسیدان بودن زردچوبه از پیری و تکثیر 
غیرعادی آنها جلوگیری می کند. در واقع سیستم ایمنی بدن 

را تقویت کرده و ضد سرطان خواهد بود.
۷. جلوگیری از کیست تخمدان

این ادویه پر فایده، در واقع خاصیت آنتی باکتریال نیز دارد 

سندرم  می کند.  جلوگیری  رحم  قارچی  عفونت های  از  و 
غدد  در  اختلال  یک  واسطه ی  به  کیستیک  پلی  تخمدان 
درون ریز به وجود می آید. ماده کورکومین موجود در زردچوبه 
این  برطرف ساختن  که موجب  دارد  موتاژن  خاصیت ضو 
اختلالات در زنان می شود و همچنین هادت ماهانه را نیز 

منظم می کند.
۸. ضد کلسترول خون

موجب  و  کرده  مقابله  خون  تری گلیسرید  با  زردچوبه 
این نوع چربی در  کاهش سطح کلسترول خون می شود. 
خون به علت استفاده بیش از حد از چربی به وجود می آید. 
چربی هایی که ما می خوریم ولی نمی سوزانیم. خوراک ما باید 

بر اساس فعالیت مان نتظیم شود.
۹. کاهش بیماری های قلبی

بیماری های قلبی بیشترین علت مرگ در سرتاسر جهان 
است. کورکومین موجود در این ادویه، موجب بهبود عملکر 
عضلات قلب شده و از گرفتگی عروق جلوگیری می کند. با 
مصرف بیشتر این ادویه، شما احتمال بروز مشکلات قلبی 
و عروقی را کاهش داده و از بیماری هایی مانند سکته قلبی 

دوری می کند.
۱۰. مبارزه با مولکول های رادیکالی

کورکومین موجود در زرد چوبه باعث می شود رادیکال های 
این  بروند.  بین  از  اکسیژن هستند  مولکول  آزاد که شامل 
بقیه  بودن  و خنثی  تعادل  بدن،  در  رادیکالی  مولکول های 
مولکول های را برهم زده و آسیب های زیادی از جمله مشکلات 
کبدی، پیری زودرس و بزرگ شدن تومور را به وجود می آورند.

اگر از زردچوبه زیاد استفاده کنید، این ۱۰ اتفاق برایتان می افتد

پروین محمدی
 

شخصیت های ما نقش مهمی در تعیین رفتارها و عادات 
ما دارند.

طبق نظریات مختلف نظریه پردازان روانشناسی، منشا 
متفاوتی برای شکل گیری شخصیت وجود دارد. اما به طور 
کلی شخصیت افراد از ژنتیک، سبک فرزندپروری والدین، 
انتخابی کودک و غیره ساخته می شود.   نوع دفاع های 
بنابراین تعجبی ندارد که نوع شخصیتی با سلامتی شما 

ارتباط داشته باشد.
علاقه به رابطه بین تیپ های شخصیتی و سلامت روان از 
دوران سقراط تا به امروز وجود دارد. تحقیقات نشان داده 
است که ویژگی های شخصیتی می توانند پیش بینی کننده 
سلامت روان باشند. محققان دریافته اند که خصوصیات 
شخصیتی که در دوران کودکی به نمایش گذاشته می شود 

علاوه بر سلامت روان، بر طول عمر افراد نیز اثر گذارند.
 برای دانستن چگونگی این اثر گذاری باید با تیپ های 
شخصیتی و ویژگی های آن ها آشنا شد. در ادامه چند نوع 

از این تیپ های شخصیتی را معرفی می کنیم.

A تیپ شخصیتی
شخصیت کلاسیک نوع A اغلب به عنوان  افرادی سخت 
گیر، کنترل کننده و کمال گرا توصیف می شوند. افرادی 
که ویژگی های این نوع شخصیت را به نمایش می گذارند ، 
تمایل بیشتری به رقابت ، بی حوصله ، تنش ، رفتارهای پر 

ادعا و حتی پرخاشگرانه دارند.
دیده  سخت کوش  کارگرانی  عنوان  به  معمولًا   A نوع 
می شوند که هر کاری را برای پیشرفت انجام می دهند.  
داشتن  نیازمند  آرامش،  حس  داشتن  برای  اغلب  آن ها 

تسلط بر کارها و افراد در اطراف خود هستند.
برخی از مطالعات رابطه بین نوع شخصیتی نوع A و 
فشار خون بالا ، افزایش استرس شغلی و انزوای اجتماعی 

را نشان داده اند.
تیپ شخصیتی A شیوع بیشتری در بین مردان دارد. 
این تیپ شخصیتی می  تواند پیش زمینه ی بروز اختلالات 

اضطرابی و پرخاشگری باشد.
B تیپ شخصیتی

افراد این تیپ شخصیتی خلق و خویی آرام تر و بی خیال تر 
دارند، و اگر ببرند یا ببازند می توانند نسبت به آن بی اهمیت 

از  این که  برای  می کنند،  زندگی  لحظه  در  آن ها  باشند. 
نیاز  همیشه  داشته باشند  رضایت  احساس  زندگی شان 

ندارند به موفقیت مهمی دست پیدا کنند.
چون تیپ های شخصیتی B هدف گرا و موفقیت محور 
نیستند، از حرفه هایی لذت می برند که مستلزم خلاقیت 

هستند، و می توان آن ها را با سرعت کندتری انجام داد.
اگر تیپ شخصیتی Aدارید، چگونه باید به خود کمک 

کنید؟
۱.درک آنچه می توانید تغییر دهید.

 نوع شخصیت افراد در فهم حوادث و شدت نگرانی های 
فرد اثر گذار است. برای تغییر تیپ شخصیتی و کنترل 
فشارهای روانی لازم است به این درک برسید که محدوده 
 A  اختیارات شما به عنوان یک فرد کجاست. افراد تیپ
اغلب به علت روحیه کنترل گری که دارند، سعی می کنند 
تمام افراد و اتفاقات محیط اطراف خود را کنترل کنند. 
و  می شود  دیگران  به  آسیب  باعث  واقعیت  در  که  امری 
درصورت محقق نشدن باعث افزایش اضطراب افراد این 
تیپ شخصیتی می شود. به یاد داشته باشید که این امر به 
تنهایی قابل اجرا نیست. برای رسیدن به این موضوع نیاز 

است حتما از یک درمانگر در کنار خود کمک بگیرید.
۲. آسیب های این تیپ شخصیتی را کاهش دهید

اگر از آن دسته افرادی هستید که درونگرایی را دوست 
دارید و ترجیح می  دهید بیشتر تنها باشید تا اینکه در کنار 
جمع قرار گیرید؛ بهتر است ویژگی های منفی این تیپ 
شخصیتی را در خودتان پیدا کنید. با پیدا کردن این نقاط 
منفی و حل آن ها احتمال ابتلا به فشار خون بالا و سایر 
مشکلاتی که مخل سلامت روان و جسم شما هستند را 

کاهش می دهید.
۳. مهارت های مقابله با استرس  و خشم را تمرین 

کنید
فراموش نکنید شما به علت داشتن این تیپ شخصیتی 
هیجان خشم و استرس بیشتری را نسبت به سایر افراد 
تجربه می کنید. تکنیک های موثر مدیریت استرس می 
با  بهتر  آمدن  کنار  چگونگی  یادگیری  در  شما  به  تواند 
استرس زندگی روزمره کمک کند.  یادگیری نحوه مدیریت 
احساس خشم نیز می تواند کمک کند.  علاوه بر این به 
دنبال راه هایی برای بهبود روابط اجتماعی خود باشید. این 

امر می تواند به بهبود بهزیستی شما کمک کند.

تیپ شخصیتی چگونه بر سلامت روان اثر می گذارد؟
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 دولت تدبیر و امید از ابتدای فعالیت خود، توجه 
ویژه ای به پیشگیری و کنترل آسیب های اجتماعی 
با  کرده  تلاش  گذشته  سالیان  طول  در  و  داشته 
مداخلات، آسیب های اجتماعی را کاهش دهد. در 
این میان سازمان بهزیستی با توسعه مراکز اورژانس 
اجتماعی  و ارائه خدمات تخصصی و فوری در خط 

مقدم این  هدف قرار دارد.
بزرگ  معضلات  از  یکی  اجتماعی  آسیب های 
جوامع امروز است و همین موضوع سبب شده تا 
برنامه های معتددی برای کنترل و کاهش آن در 

کشورهای مختلف تدوین و اجرا شود.
یکی از این برنامه ها، اورژانس اجتماعی بود که از 
حدود ۲۲ سال پیش به منظور کاهش آسیب های 
ما  از وقوع جرم در کشور  پیشگیری  و  اجتماعی 
راه اندازی شد. مراکز اورژانس اجتماعی با هدف 
ارائه خدمات تخصصی و فوری به افرد در معرض 
در  بتوانند  تا  شد  ایجاد  دیده  آسیب  یا  آسیب 
بحران های فردی، خانوادگی و اجتماعی مداخله 
کاهش  را  اجتماعی  آسیب  تاثیر  و  میزان  و  کرده 
دهند. از دیگر اهداف این مراکز، پیشگیری از وقوع 
جرم و قضایی زدایی است؛ اورژانس اجتماعی قصد 
از  و روانی پیش  ارائه مداخلات اجتماعی  با  دارد 

مداخلات قضایی و انتظامی به آن دست یابد.
گروه هدف این مراکز در کشور که زیرنظر سازمان 
بهزیستی قرار دارد شامل زوج های متقاضی طلاق 
در  دختران  و  زنان  خانوادگی،  اختلاف  دارای  یا 
قصد  که  افرادی   دیده،  آسیب  یا  آسیب  معرض 
کرده اند،  خودکشی  به  اقدام  یا  دارند  خودکشی 
کودکان کار و خیابان، همسران آزاردیده، کودکان 
و  اختلالات هویت جنسی  به  مبتلایان  آزاردیده، 

دختران فراری از منزل است.
اگرچه مراکز اورژانس اجتماعی از ۲3 سال پیش 
در کشور راه اندازی شد اما تا پیش از سال ۹۶ رشد 

چندانی نداشت و کمتر مورد توجه قرار گرفته بود.
تاسیس ۱۵۰ مرکز جدید اورژانس 

اجتماعی
دولت یازدهم و دوازدهم از همان ابتدا عزم خود 
و  اجتماعی جزم کرد  آسیب های  برای کاهش  را 
اجتماعی  اورژانس های  توسعه  تا  گرفت  تصمیم 
اورژانس  توسعه  زیرا  دهد.  قرار  کار  دستور  در  را 
اجتماعی از برنامه های مورد تاکید در ششم توسعه 
بود. در برنامه ششم توسعه به موضوع کاهش آسیب 
اجتماعی توجه ویژه ای شده و سازمان بهزیستی 
باید  از محوری ترین دستگاه هایی است که  یکی 
آسیب های  با  مبارزه  و  پیشگیری  مقدم  صف  در 

اجتماعی قرار می گرفت.
بهزیستی، 15۰  سازمان  سال ۹۶،  در  بنابراین 
مرکز اورژانس اجتماعی را در شهرهای با جمعیت 
بیش از 15۰ نفر راه اندازی کرد. تا پیش از آن، تنها 
۲۰۰ مرکز اورژانس اجتماعی در سراسر کشور فعال 

بود که شمار آنها به 35۰ مورد افزایش یافت.
سازمان  وقت  رئیس  بندپی  انوشیروان  گفته  به 
شده،  انجام  برنامه ریزی های  پی  در  بهزیستی 
توسعه  برای  کشور  مختلف  مناطق  و  استان ها 
اورژانس اجتماعی مشخص و اعتباری بیش از 1۰۰ 

میلیارد تومان به اجرای این طرح اختصاص یافت.
ستاد  رییس  بیگی  اسد  حسن  زمان،  همان 
کشور  بهزیستی  سازمان  اجتماعی  فوریت های 
قبیل  از  مواردی  به  اجتماعی  اورژانس  گفت: 
کودک آزاری، همسر آزاری، آسیب های خانوادگی، 
خودکشی و. ..رسیدگی می کند و موارد ارجاعی 

لازم را در مراکز تا زمان بهبود نگهداری می کند.
خط 1۲3،  خدمات سیار، مراکز مداخله در بحران 
و پایگاه های خدمات اجتماعی چهار بخش اصلی 
در اورژانس اجتماعی هستند که به مردم خدمات 

ارائه می دهد.
این 35۰ مرکز اورژانس اجتماعی همچنان فعالند 
به طوری که به گفته رضا جعفری رئیس اورژانس 
اجتماعی کشور، این مراکز بزرگترین شبکه حمایت 
و 5۰۰  هزار  و 4  بوده  کشور  سطح  در  سلامت  و 
کارشناس در این اورژانس ها در حال خدمت رسانی 

به افراد آسیب دیده هستند.
در حال حاضر  ۲3۸ پایگاه خدمات اجتماعی 
در سطح کشور فعالیت می کنند. پارسال افزون بر 
یک میلیون و ۸۰ هزار پذیرش در حوزه اورژانس 
بر این بیش  اجتماعی انجام گرفته است. علاوه 
از 17۰ مرکز مداخله در بحران نیز در استان های 
به  مراکز  این  در  که  است  فعال  کشور  مختلف 

آسیب دیدگان خدمات مختلف ارائه می شود.
به گفته جعفری، در حال حاضر در حوزه اورژانس 
ایجاد  پویایی  و  بالندگی  از  مرحله ای  اجتماعی، 
شده و همه شهرهای بالای 5۰ هزار نفر در کشور از 

خدمات اورژانس اجتماعی بهره مند هستند.
علاوه بر این بیش از 17۰ مرکز مداخله در بحران 
نیز در استان های مختلف کشور فعال است که در 
این مراکز به آسیب دیدگان خدمات مختلف ارائه 

می شود.
رتبه نخست آسیب های اجتماعی در سطح 

اورژانس های اجتماعی
در حال حاضر رتبه نخست آسیب های اجتماعی 
را  کشور  در  اجتماعی  اورژانس های  سطح  در 
کودک آزاری و سپس همسرآزاری تشکیل می دهد 
و پس از آن خشونت های خانوادگی و سالمندآزاری 

قرار گرفته اند.
اورژانس  سامانه  زودی  به  و  امسال  است  قرار 
اجتماعی راه اندازی شود تا منبع و داده اطلاعاتی 
استان  هر  اجتماعی  آسیب های  و  حوزه ها  از 

گردآوری و در دسترس باشد.
این  کشور،  اجتماعی  اورژانس  رئیس  گفته  به 
عملیاتی  و  راه اندازی  آینده  ماه های  در  سامانه 
سامانه  این  راه اندازی  صورت  در  شد.  خواهد 
برنامه ریزی های دقیقتری برای مداخله و پیشگیری 
با توجه به  از آسیب های اجتماعی در هر استان 
میزان آن قابل انجام است. با این حال هنوز مراکز 
اورژانس اجتماعی نیاز به توسعه دارند. به ویژه آنکه 
همچنان نبود خودرو ویژه این مراکز محل سوال 
است. جعفری در این باره گفته، هنوز نتوانستیم 
1۶۰ خودروی مناسب را برای مراکز تهیه کنیم و این 

یکی از انتظارات ما از سازمان برنامه بودجه است.
اجتماعی  امور  معاون  مسعودی  گفته  به  البته 
خودرو   3۰۰ حاضر  حال  در  بهزیستی،  سازمان 
ویژه اجرای عملیات اورژانس اجتماعی و رسیدگی 
به آسیب دیدگان در استان های مختلف کشور فعال 
هستند و براساس برنامه ریزی های انجام شده، تا 
پایان سال تعداد دیگری خودرو به ناوگان اورژانس 

اضافه خواهد شد.
واگذاری سطح سه خدمات اورژانس 

اجتماعی
معاون  فرید  مسعودی  حبیب الله  پیش  چندی 
با  بود؛  گفته  بهزیستی  سازمان  اجتماعی  امور 
توجه به فعالیت 4۰۰ کلینیک مددکاری در کشور 
آسیب های  زمینه  در  موسسه ها  دیگر  فعالیت  و 
اجتماعی به طور حرفه ای، درصدد واگذاری سطح 
سه )پایینی ترین و محیطی ترین سطح خدمات( 
اورژانس اجتماعی بعد از نهایی شدن دستورالعمل 

واگذاری و اجرای آزمایشی آن هستیم.
وی ابراز امیدواری کرده بود تدوین دستورالعمل 
فوریت های  مرکز  در  خدمات  سه  سطح  واگذاری 
اجتماعی کشور تا پایان تیرماه امسال نهایی و پس 
از اجرای آزمایشی آن به مدت ۶ ماه به همراه رفع 

نواقص در کل کشور تسری یابد.
سید حسن موسوی چلک، مددکار اجتماعی و 
رئیس انجمن مددکاران اجتماعی به عنوان کسی 
که سال ها در سازمان بهزیستی در بخش مختلف 
فعالیت کرده و از موسسان  اورژانس اجتماعی در 
کشور است در گفت وگوبا ایرناپلاس اظهارداشت: 
یکی از برنامه های حمایت از افراد در معرض آسیب 
یا آسیب دیده اجتماعی که سال 137۸ و مصادف 
اورژانس  برنامه  شد  افتتاح  یزد  در  دولت  هفته  با 

اجتماعی بود.
افزایش استفاده مردم از خدمات اورژانس 

اجتماعی
به گفته  موسوی، براساس برنامه ششم توسعه 
که شروع آن در همین دولت بود، مقرر شد در همه 
اورژانس اجتماعی  نفر،  بالای 5۰ هزار  شهرهای 
تاسیس شود؛ این اقدام در دولت انجام و این قانون 

عملیاتی شد.
وی درباره توسعه خدمات اورژانس اجتماعی در 
چند سال اخیر افزود: وقتی 15۰ مرکز اورژانس 
اجتماعی جدید تاسیس شود به طور طبیعی توسعه 
کمی خدمات اجتماعی در کشور را خواهیم داشت. 
موضوع این است که هرچه دسترسی مردم به منابع 
اورژانس اجتماعی  از جمله  و خدمات اجتماعی 
بیشتر شود احتمال استفاده از آنها بیشتر می شود 
و برای اورژانس اجتماعی نیز همین اتفاق افتاد. 
سال گذشته نزدیک به یک میلیون و 3۰۰ هزار نفر 

از خدمات اورژنس اجتماعی استفاده کردند.
موسوی اضافه کرد: در سال 137۸ تا 13۸۰ در ۸ 
شهر اورژانس اجتماعی داشتیم و اکنون بالای 35۰ 
شهر اورژانس اجتماعی دارند  که 15۰ مورد آن بر 

اساس برنامه ششم، توسعه پیدا کرد.
نگاه تخصصی در استفاده از نیروی انسانی 

اورژانس اجتماعی
معاون امور اجتماعی سازمان بهزیستی به ارائه 
در  متخصص  افراد  توسط  اجتماعی  خدمات 
افزود:  و  کرد  اشاره  نیز  اجتماعی  اورژانس  مراکز 
اجتماعی  مددکاران  مراکز،  این  کارکنان  بیشتر 
ارائه  تخصصی  خدمات  و  هستند  روانشناسان  و 
می دهند  اما برخی جاها ممکن است این امکان 
نباشد یا این نیروهای متخصص نباشند و یا ممکن 
است جذب نیرو به طریقی انجام شود که متخصص 
اوژانس  در  همکاران  بیشتر  اما  نشود.  جذب 
و  هستند  روانشناسان  و  مددکاران  از  اجتماعی 

خدمات تخصصی ارائه می دهند.
پیشنهادهایی برای افزایش کیفیت 

خدمات اورژانس اجتماعی
موسوی، پیشنهادهایی هم برای دولت در زمینه 
توسعه مراکز اورژانس اجتماعی و همچنین بهتر 

شدن کیفیت ارائه خدمات دارد.
وی گفت: به عنوان کسی که موسس آن بودم 
آنچه از دولت انتظار می رود این است که با توجه 
به حاکمیتی بودن موضوع آسیب های اجتماعی و 
برنامه های اورژانس اجتماعی، این بخش را نباید به 
بخش خصوصی واگذار کند. نکته دوم اینکه برای 
اجتماعی،  اورژانس  رسمی  تشکیلات  و  ساختار 

دولت باید توجه ویژه ای داشته باشد.
ساختار  این  در  طبیعی  طور  به  داد:  ادامه  وی 
موضوع مهم دیگر امنیت شغلی کارکنان اورژانس 
اورژانس  توسعه  برای  بودجه  تامین  و  اجتماعی 
اجتماعی در همه شهرهای مورد نیاز براساس آمار 
خرید  برای  اینکه  و  است  اجتماعی  آسیب های 
تمهیدات  دولت  اجتماعی،  اورژانس  خودروهای 
دولت  است  بهتر  کند.  اتخاذ  را  لازم  تسهیلات  و 
در مدت باقیمانده، بتواند نیازها و خلاهایی را که 
همچنین  کند.  برطرف  دارد  اجتماعی  اورژانس 
ردیف مستقل بودجه ای برای اورژانس اجتماعی 
در نظر بگیرد. از سوی دیگر، جذب نیروی انسانی و 
تامین امنیت شغلی آنان و در نظر گرفتن سختی کار 
برای شاغلان در اورژانس اجتماعی ضرورت هایی 

است که باید برای آن اقدامات لازم انجام شود.

هشدار رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس:
 مردم سرمایه مازاد خود را به بورس وارد کنند

رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: بورس بازان دنیا 
این طور نیست که زندگی و هستی خود را وارد بورس کنند و سرمایه مازاد در معرض 
ریسک را وارد بازار می کنند. حجت الاسلام  والمسلمین مجتبی ذوالنور در گفت وگویی ، 
با تأکید بر لزوم تقویت بورس در کشور اظهار داشت: این موضوع یک سیاست دائمی و 
بسیار اساسی در کشور بوده که در رونق و تقویت اقتصاد کشور و موضوع خصوصی سازی 
بسیار موثرو بنیادی است. رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
از طریق بورس  یا بخش خصوصی  شورای اسلامی بیان کرد: فروش اموال دولت 
بسیاری از زمینه های فساد را از بین می برد، مثلًا خصوصی سازی که در مورد هپکو یا 
بعضی جاها درگذشته اتفاق افتاد، بسیاری از صنایع ما را تحت عنوان خصوصی سازی 
به نورچشمی ها واگذار کردند که این موضوع، درواقع آتش زدن اموال عمومی بوده و 
فساد در آن خیلی زیاد بود لذا اگر واگذاری ها از طریق بورس باشد جلوی بسیاری از 
فسادها را گرفته و این می تواند در سالم سازی اقتصاد کشور، جلوگیری از رانت خواری و 
ویژه خواری بسیار مؤثر باشد. وی با بیان تأثیرات تقویت بورس در جمع آوری نقدینگی 
و رفع التهاب از بازار ابراز کرد: دولت با توجه به کمبود بودجه ای که دارد از طریق فروش 
اموال به واسطه بورس می تواند بخشی از بودجه خود را جبران کند، این ها همه خوب و 
مفید است اما باید آنچه موردتوجه قرار گیرد این است که سرمایه در معرض ریسک باید 
وارد بورس شود. ذوالنور تأکید کرد: خانه، ماشین و زندگی شخص سرمایه در معرض 
ریسک نبوده و سرمایه ای است که هیچ ریسکی را نمی پذیرد و باید با آن زندگی کرد، 
ولی یک کسی سرمایه ای برای کاسبی کنار گذاشته، حتی امرارمعاش هم از آن طریق 
نیست که در صورت ضرر معاشش دچار مشکل شود و یک پول مازاد برای کاسبی دارد، 
این شخص ریسک پذیرفته و در صورت ضرر از زندگی ساقط نمی شود؛ لذا بورس بازان 
دنیا این طور نیست که زندگی و هستی خود را وارد بورس کنند و سرمایه مازاد در معرض 
ریسک را وارد بازار می کنند. نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: الآن 
متأسفانه یک فضای غلطی در کشور ایجادشده که  خیلی از مردم همه هستی خود را 
وارد بازار می کنند،آن وقت اگر خدای نکرده بورس فردا مشکلی پیدا کند از زندگی ساقط 
می شوند و قابل جمع کردن نیست. وی خاطرنشان کرد: همچنین با گرما و سروصدای 
بورس، بعضی از اموال و املاک بنجل در بازار عرضه و با قیمت خیلی بالا فروش می رود؛ 
وقتی یک صنعت و کارخانه ای زیان ده است اگر کسی سهامش را خرید از چه چیز آن 
می خواهد سود ببرد؟ ذوالنور تصریح کرد: کسی که زندگی اش را وارد بورس می کند باید 
از سود تولید چیزی عایدش شود و سهمش افزایش پیدا کند؛ درحالی که وقتی چیزی 
خودش زیان ده است چگونه می تواند بالا برود؟ پس با این سروصدا ، تورم و التهاب 
بازار که وجود دارد متأسفانه یک حباب در بازار ایجاد می شود که اگر فردا سوددهی 
لازم را نداشته باشد سرمایه گذاری در سهام ضرر خواهد کرد و دچار مشکل می شود. 
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی مطرح کرد: 
باید با دقت، مشورت و مراقبت کسانی که هم بورس را می شناسند، هم اجناس، اقلام 
و کالاهایی که به بازار عرضه می شود را می شناسند و قدرت تشخیص و قیمت گذاری 
دارند وارد این بازار شد. وی با تأکید بر اینکه پولی را که از بورس حاصل می شود صرفاً 
نباید خرج کسری بودجه دولت شود، تصریح کرد: این پول باید چرخه تولید را به حرکت 
درآورد که هم مملکت از وضعیت موجود نجات پیدا کند و هم سرمایه گذار سود گیرش 
بیاید، اگر قرار است این سرمایه کسری بودجه دولت را تأمین کند و تولید نیفتد چیزی 
عاید سرمایه گذار در بورس نمی شود، لذا حتماً باید این را مراقبت کرد. ذوالنور در پایان 
خاطرنشان کرد: ما چون این بستر را می بینیم که خدای ناکرده ممکن است در آینده 
یک ناامنی برای کشور و معیشت و زندگی مردم ایجاد کند در کمیسیون امنیت ملی و 

سیاست خارجی مجلس این موضوع را با حساسیت و دقت پیگیری می کنیم.

رییس انجمن هنرهای نمایشی استان قم:

بازگشایی ها هیچ گره ای از مشکلات
 تئاتر قم باز نکرد

 رییس انجمن هنرهای نمایشی استان قم گفت: بازگشایی و آغاز مجدد فعالیت 
سالن های نمایش با مصوبه ستاد ملی کرونا، با توجه به هزینه های زیاد تئاتر و ایجاد 
محدودیت برای اجرای نمایش ها، هیچ گره ای از مشکلات تئاتر قم باز نکرد. علی 
فرحناک افزود: بر اساس مصوبه ستاد ملی کرونا، سالن های نمایش تنها مجاز به 
استفاده از 5۰ درصد ظرفیت خود بوده که این موضوع موجب شده تا هنرمندان 
استان رغبتی برای تولید آثار نمایشی در این شرایط نداشته باشند. وی با بیان اینکه 
وعده اداره کل فرهنگ  و ارشاد اسلامی برای جبران بخشی از خسارت های وارده به 
هنرمندان استان تاکنون محقق نشده است، ادامه داد: با توجه به هزینه های زیاد تئاتر 
برای اجاره سالن و تبلیغات، محدودیت های ایجاد شده برای اجرای نمایش ها موجب 
شده تا تولید آثار نمایشی هیچگونه صرفه اقتصادی نداشته باشد. رییس انجمن 
هنرهای نمایشی قم گفت: انتظار این است که اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
قم با تامین بخشی از هزینه های تولید آثار نمایشی مانند کمک به پرداخت هزینه 
کرایه سالن نمایش، به کمک تئاتر استان بیاید. وی با اشاره به بازگشایی سالن های 
نمایش از ابتدای تیرماه سال جاری، افزود: با گذشت  5۰ روز از بازگشایی سالن های 
نمایش تاکنون تنها یک اجرا درقم به روی صحنه رفته است که با توجه به محدودیت 
های لازم برای رعایت پروتوکل های بهداشتی در عمل به یک شکست بزرگ برای آن 
نمایش ختم شد. فرحناک با تاکید بر لزوم اهتمام و توجه مسئولان فرهنگی استان 
برای گره گشایی از شرایط کنونی هنرمندان و فعالان تئاتر قم اظهار داشت: بارگذاری 
فیلم های نمایش ضبط شده در فضای مجازی و فروش بلیط برای این آثار از جمله 
پیشنهادات ارائه شده به اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی برای جبران بخشی از 
خسارت های وارد به فعالان تئاتر قم بود که متاسفانه مورد موافقت قرار نگرفت. رییس 
انجمن هنرهای نمایشی قم ادامه داد: درحالی که این موضوع توسط مسئولان 
فرهنگی استان مورد قبول واقع نشد که چنین پیشنهادی نیز در تهران مطرح و پس 
از اعلام مخالفت معاونت سینمایی، مسئولان استان تهران با برگزاری جلسه های 
مشترک موضوع را حل کردند به گونه ای که شاهد بارگذاری فیلم های نمایش ضبط 
شده در فضای مجازی و فروش بلیط برای این آثار در تهران هستیم. وی گفت: توقع 
این بود که مسئولان قم نیز به جای اکتفا به گفتن نداشتن دستورالعمل در این زمینه، 
پیگیر پیدا کردن راهکار مناسب می بودند چرا که موفقیت تهران در این زمینه، نشان 
از امکان پذیر بودن رسیدن به راهکار مناسب شاهد بارگذاری فیلم های نمایش ضبط 
شده در فضای مجازی است. فرحناک، ادامه داد: محدودیت های بودجه ای اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قابل درک است ولی پیگیر بودن و بسترسازی برای 
حل مشکل تئاتر قم علاوه بر دلگرمی هنرمندان استان، به طور قطع منجر به پیدا 
کردن راهکارهای مناسب برای جبران بخشی از خسارت های وارده به هنرنمایشی 
استان می شود. رییس انجمن هنرهای نمایشی قم با تاکید بر اینکه در شرایط کنونی 
گروه های نمایش استان در وضعیت کیش و مات قرار گرفته و هیچ حرکتی نمی توانند 
بکنند بیان داشت: برگزاری جشنواره تئاتر خیابانی با توجه به اجرا در فضای باز و 
امکان رعایت بهتر پروتکل های بهداشتی از دیگر پیشنهادات انجمن است که هنوز 
مسئولان مرتبط پاسخی نداده اند. وی ادامه داد: ادامه شرایط کنونی موجب شده 
تا تنها خانه نمایش خصوصی استان به دلیل ناتوانی در تامین هزینه ها، تصمیم به 

تعطیلی کامل این مکان کند.

با همراهی تولیدکنندگان خانگی صورت گرفت؛

رکورد شکنی قم در تولید ماسک
فرماندار قم با اشاره به رکورد شکنی در تولید ماسک، گفت: از هفته آینده کمبود 
ماسک در قم نخواهیم داشت. مرتضی حیدری در گفت و گویی ، به اهتمام مسئولان 
استان برای افزایش تولید ماسک پس از قرمز شدن وضعیت کرونایی قم اشاره کرد و 
گفت: در حال حاضر با همراهی تولید کنندگان خانگی رکورد تولید روزانه ۲5۰ هزار 
ماسک در استان شکسته شده و تولید روزانه ماسک استان به رقم ۲۶۰ هزار عدد 
رسیده است. فرماندار قم گفت: ظرفیت تولید روزانه 55۰ هزار عدد ماسک در استان  
وجود دارد که با تلاش سازمان صمت استان و معاونت امور اقتصادی استاندار و 
تامین مواد اولیه ماسک از هفته آینده، کمبود ماسک در استان نخواهیم داشت. وی 
با اشاره به مشکلات موجود در توزیع ماسک در سطح استان، مهمترین عامل کمبود 
ماسک در استان را قیمت پایین این کالا برشمرد و افزود: پایین بودن قیمت باعث 
شده تا بخشی از ماسک تولیدی استان وارد استان های دیگر شود که با تمهیداتی از 

خروج ماسک تولیدی استان جلوگیری خواهد شد .

 سازمان انتقال خون ایران اعلام  کرد :

نظر مراجع تقلید درباره اهدای پلاسمای 
بهبودیافتگان کرونا

 سازمان انتقال خون ایران درخصوص وظیفه شرعی افراد بهبود یافته از کرونا که 
شرایط اهدای پلاسما را برای نجات جان بیماران مبتلا به این ویروس دارند، نظر 
آیت الله نوری همدانی، آیت الله صافی گلپایگانی و آیت الله سیدعلی سیستانی 
را جویا شد که هر سه مرجع تقلید، در اعلام نظرهای جداگانه این امر را به نحوی 
از  رهایی  خون،  انتقال  سازمان  از  ایرنا  دوشنبه  روز  گزارش  به  خواندند.  واجب 
ویروس کرونا و بازگشت به چرخه عادی زندگی نعمتی به ارزشمندی حیات دوباره 
است که افراد رهایی یافته از بند کرونا شایسته است با اهدای پلاسمای خون به 
سایر هموطنان گرفتار در چنگال این ویروس، شکرانه آن را به جا آورند. به گفته 
متخصصان سازمان انتقال خون ایران، پلاسما درمانی یکی از روش های قدیمی 
درمان است و از سال های گذشته تا زمان کشف درمان قطعی و واکسن بیماری، 
از روش پلاسمادرمانی برای درمان سایر بیماران استفاده شده است.  بخش مایع 
خون، پلاسما نام دارد، پلاسما که 55 درصد خون را تشکیل می دهد مایعی است 
که ۹1 درصد آن را آب و یک درصد آن را املاح و یون های معدنی، هفت درصد آن 
را پروتئین های پلاسما و یک درصد باقی مانده را ویتامین ها، مواد قندی و لیپیدی، 
هورمون ها، اسیدهای آمینه، کلوگز و چربی و مورد دفعی تشکیل می دهد. این 
روزها با شیوع ویروس کرونا و نبود واکسن برای درمان مبتلایان به این ویروس، 
بار دیگر اهمیت پلاسمای خون مورد توجه قرار گرفته است. در مواجهه با ویروس 
کرونا که تاکنون هیچ واکسن و یا روش درمانی قطعی برای آن کشف نشده است با 
روش هایی نظیر پلاسمادرمانی تعدادی از بیماران مبتلا به کووید 1۹ بهبود یافته اند. 
در بدن افراد بهبودیافته از بیماری کرونا، آنتی بادی برای درمان بیماری وجود دارد 
که با اهدای پلاسمای خون خود می توانند جان افراد مبتلا به کرونا در شرایط حاد 
را نجات دهند. در این خصوص اما آنچه پراهمیت است تامین پلاسما برای نجات 
جان بیماران نیازمند است؛ مساله ای که با افزایش شیوع کرونا در ایران ضرورت 
آن بیش از پیش احساس می شود. سازمان انتقال خون ایران تنها با حضور هرچه 
بیشتر بهبودیافتگان کووید 1۹ می تواند پلاسمای مورد نیاز مراکز درمانی برای 
درمان بیماران کرونایی را تامین کند.  پیمان عشقی مدیرعامل سازمان انتقال خون 
ایران با توجه اهمیت این مساله، موضوع اهدای پلاسما را با سه مرجع عالیقدر شیعه 
)آیت الله نوری همدانی، آیت الله صافی گلپایگانی و آیت الله سیدعلی سیستانی( در 
میان گذاشته است، با طرح این سوال مبنی بر اینکه »چنانچه اهدای پلاسما خطری 
عقلانی برای فرد اهداکننده پلاسما کووید1۹ نداشته باشد، وظیفه شرعی فرد در 
قبال فراخوان سازمان انتقال خون ایران و سایر مراجع بهداشتی رسمی کشور برای 

اهدای خون و پلاسما چیست؟«، نظر آنها را جویا شده است.
اعلام نظر این سه مرجع عالیقدر شیعه به این شرح است:

 آیت الله صافی گلپایگانی: چنانچه اهدای پلاسما ضرری برای اهداکننده نداشته 
باشد کاری پسندیده است و در بعض موارد هم بنحو واجب کفایی و در بعض موارد 
هم بنحو واجب عینی خواهد بود و حکم بحسب موارد مختلف خواهد بود والله 
العالم. موفق باشید.  آیت الله سیستانی: در فرض مذکور اهداء خون و پلاسما 
کارپسندیده و خوبی است و سزاوار است مومنین در این زمینه مساعدت لازم را انجام 

دهند، بلکه اگر حفظ نفوس محترمه متوقف برآن باشد واجب است.
آیت الله نوری همدانی:متخصصین علوم پزشکی در ماه های اخیر بر اهمیت این 
روش درمانی تاکید داشته اند و پلاسما تراپی را روشی در دسترس، ایمن و با کارایی 

بالا جهت درمان بیماران مبتلا به کووید1۹ برشمرده اند.
  

 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری :

داوطلبان پذیرش بدون آزمون ضرورتی 
برای شرکت در کنکور ندارند

 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: با وجود فعال شدن پذیرش های بدون آزمون، 
داوطلبان ضرورتی برای شرکت در آزمون سراسری ندارند.

منصور غلامی روز دوشنبه در نشست خبری مجازی با رسانه ها به مناسبت روز 
خبرنگار با اشاره به برگزاری آزمون های سال ۹۹ گفت: این روزها فضای جامعه 
بیشتر در آموزش عالی روی برگزاری آزمون ها می گذرد و آزمون های دکتری و 

کارشناسی ارشد با تمام نقدها و تاییدهایی که بود، برگزار شد.
وی افزود: مراجع رسمی مرتبط با رعایت پروتکل های بهداشتی، آزمون دکتری را 
۸5 درصد و ارشد را ۹1 درصد منطبق با پروتکل ها معرفی کردند و آزمون سراسری 

هم با دقت بیشتری در زمینه اجرای پروتکل ها برگزار می شود. 
وزیر علوم درباره فرایند پذیرش بدون آزمون در دانشگاه ها، تاکید کرد: تعداد 
زیادی رشته و محل دانشگاهی وجود دارد که به طور مستقیم از طریق بررسی سوابق 
تحصیلی داوطلبان، انتخاب می شوند. ضرورتی به شرکت در آزمون برای این رشته 
ها وجود ندارد. غلامی با یادآوری اینکه سال قبل هم پذیرش بدون آزمون در ۸5 
درصد رشته ها انجام شد، خاطرنشان کرد: داوطلبان این روزها می توانند با مراجعه 
به سایت سازمان سنجش آموزش کشور نسبت به انتخاب این رشته ها و دانشگاه 
ها اقدام کنند. وی با ارائه آماری در خصوص ظرفیت در پذیرش های بدون آزمون، 
اظهار داشت: دانشگاه های دولتی حدود 4۰۰ هزار نفر صندلی و کد رشته محل را 
بدون آزمون پذیرش می کنند که ۲۰ درصد دوره های روزانه می شود؛ همچنین 45 

درصد نوبت دوم از این طریق پذیرش می شود.
غلامی ادامه داد: بیش از ۹۸ درصد از ظرفیت دانشگاه های غیردولتی و آزاد 
اسلامی از طریق بدون آزمون پذیرش می شود. نمره آزمون در این پذیرش ها تاثیری 
ندارد و داوطلبان بدون شرکت در آزمون می توانند در رشته های مدنظر خود پذیرفته 
شوند. وزیر علوم با بیان اینکه تراکم داوطلب در رشته های پزشکی در دانشگاه آزاد 
هم وجود دارد، افزود: داوطلبان بر اساس دانشگاهی که می خواهند قبول شوند، 
امکان انتخاب این رشته ها را دارند. وی با بیان اینکه به طور کلی در پذیرش های 
بدون آزمون ۹1۲ هزار داوطلب می تواند در رشته محل ها پذیرفته شوند، اظهار 
داشت: در واقع رقابت برای 1۰۹ هزار صندلی است که کمتر از 11 درصد ظرفیت 
پذیرش دانشگاه ها می شود. وزیر علوم تاکید کرد: داوطلبان با انتخاب دانشگاه و 
رشته مورد نظر، اگر نیازی به حضور در رقابت فشرده آزمون ندارند، از طریق بدون 
آزمون انتخاب  رشته کنند. غلامی گفت: وزارت علوم در سال های گذشته تلاش 
کرد، بخش خارج از کنکور )پذیرش بدون آزمون( را جا بیندازد. در این شرایط 
حساسیت بیشتر شده است و موضوع باید نهادینه شود. وی با بیان اینکه برای حذف 
کنکور برنامه ریزی شده است، گفت: حرکت به سمت حذف کنکور اتفاق افتاده 
است و در شرایط کرونا به سمتی می رویم که این مسأله، شفاف تر به داوطلبان 
اطلاع رسانی شود. وزیر علوم افزود: بسیاری از داوطلبان می توانند در این زمینه 
برنامه های آینده رشته ها و محل ها را ارزیابی کنند و نگران شرکت نکردن در آزمون 
سراسری نباشند، مگر آنها که می خواهند در آزمون رشته های پرطرفدار حضور 
یابند و تحصیل کنند.  غلامی اظهار داشت: برای بحث حذف کامل کنکور برنامه 

ریزی شده است که نیاز به هماهنگی ۲ وزارتخانه علوم و آموزش و پرورش است.
 

وزیر راه و شهرسازی: 

ساخت مسکن خبرنگاران حتمی است
 وزیر راه و شهرسازی گفت: مصمم به ساخت مسکن برای خبرنگاران هستیم و در 

این زمینه در حال مذاکره با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی هستیم.
محمد اسلامی روز دوشنبه در پاسخ به این پرسش که هر سال مصادف با روز 
خبرنگار از سوی دولت وعده ای درخصوص تامین مسکن خبرنگاران داده می شود 
اما تاکنون این وعده محقق نشده است، امسال چه اقدام عملیاتی در این زمینه 
انجام خواهد شد، اظهارداشت: ما به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی پیشنهادی 

ارائه دادیم و آنها هم نماینده خود را برای همکاری در این زمینه معرفی کردند.
وزیر راه و شهرسازی افزود: در حال مذاکره با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
هستیم و ان شاءالله بتوانیم در این خصوص به توافق برسیم و در پی آن برنامه هایی 
پروژه ساخت مسکن  تعیین می کنند، جهت اجرای  براساس جغرافیایی که  را 
خبرنگاران پیش بینی کنیم. اسلامی با بیان اینکه ساخت مسکن خبرنگاران حتمی 
است، گفت: این امر منوط بر این  است که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این 

زمینه همکاری لازم را داشته باشد.

اجتماعی

 ایمان گزارش می دهد؛
برنامه های دولت برای کاهش آسیب های اجتماعی به کجا رسید؟

 یک کارشناس ازدواج و خانواده گفت: در برخی موارد دخالت والدین در زندگی 
مشترک فرزندان بدون در نظر گرفتن جامع شرایط موجب تشدید اختلافات می 

شود.
رضا محمد مهر کارشناس ازدواج و خانواده در گفتگویی درباره تأثیر دخالت های 
بسیار  تأثیر  والدین  دخالت های  گفت:  زوجین  میان  اختلاف  ایجاد  در  والدین 
زیادی در ایجاد یا تشدید اختلاف میان زوج ها به ویژه زوجین جوان دارد. البته این 
دخالت ها به معنای آن نیست که این افراد نیت بدی دارند بلکه این مداخله ناشی 
عدم پذیرش مستقل شدن فرزندان از سوی والدین است. بخشی از این دخالت ها 
نیز به خود زوجین بازمی گردد چراکه آنها نیز هنوز جدا شدن خود از خانواده را 
نپذیرفتند و به دلیل عدم توانایی مدیریت زندگی، تعارضات خود را به والدین منتقل 

می کنند.
محمد مهر افزود: ازدواج و جدا شدن فرزندان از والدین یک فرآیند دردناک طبیعی 
است که در تمام دنیا نیز وجود دارد اگر در فرهنگ های مختلف با توجه به شیوه 

زندگی اجتماعی بروز متفاوتی دارد.
وی در پاسخ به این سوال که در زمان بروز این اختلافات چه اقدامی باید انجام 
داد، تصریح کرد: ابتدا باید بدانیم که اختلافات میان زوجین طبیعی است و والدین 
نباید نگران این موضوع باشند چرا که این اختلافات ناشی از تفاوت های فرهنگی 
و اجتماعی میان دو طرف است و تا حدودی طبیعی است اما عمیق و جدی شدن 
اختلافات غیر طبیعی، نگران کننده و ناشی از عدم مهارت دو طرف در مدیریت 

زندگی است.
این کارشناس ازدواج و خانواده ابراز داشت: برای حل این موضوعات، ابتدا باید 
والدین مستقل شدن فرزندان خود را بپذیرند و به شیوه زندگی و تصمیمات آنها 

احترام بگذارد. تأثیر والدین بر روز زندگی مشترک فرزندشان نیز باید تنها به صورت 
راهنمایی باشد نه دخالت.

محمد مهر ادامه داد: از سوی دیگر فرزندان نیز باید این حقیقت استقلال یافتن 
خود را بپذیرند و زندگی را به سبک خود مدیریت کنند.

وی با تاکید بر لزوم فراگیری مهارت های زندگی برای زوج های جوان عنوان کرد: 
مهارت های زندگی و یادگیری چگونگی مدیریت زندگی شخصی، مشترک و روابط 
والدین مهمترین موضوعی است که زوجین باید با مشاوره های پیش از ازدواج یا 
مطالعه نسبت به آن توجه داشته باشند البته متناسب شدن زوجین با یکدیگر به 

صورت تدریجی است و هر دو نفر باید برای شکل گیری زندگی خود صبور باشند.
این کارشناس ازدواج و خانواده با توضیح در خصوص مهارت های زندگی عنوان 
کرد: یکی از مهمترین مهارت ها در زندگی مشترک، درک دیدگاه طرف مقابل در 
حقیقت هر یک از زوجین باید زندگی را از نگاه همسر خود ببیند و بر اساس آن نگاه 
پیش بروند. مهارت حرف زدن درباره مشکلات و عدم تبدیل آن به جنگ، سکوت 

نکردن درباره آنها یا رساندن موضوع به نفر سوم مهم ترین لازمه برای جوانان است.
محمد مهر تاکید کرد: زوجین نباید اختلافات خود را به هیچ به نفر سوم منتقل 
کنند و تنها فرد سوم کمک کننده باید فردی باشد که جامع شرایط باشد یعنی هم 
به جزئیات اختلاف اشراف داشته باشد و هم بی طرف باشد و از زرفی مهارت رفع 

اختلاف را داشته باشد.
مجموع این مهارت ها می تواند به زوجین کمک کند تا از مشکلات سال های 
ابتدایی زندگی عبور کنند. اغلب این اختلافات مربوط به پنج سال ابتدایی زندگی 
است و در صورتی که این 5 سال را دوام بیاورند یعنی زندگی خود را مدیریت کرده و 

پس از آن شرایط بهتر خواهد شد.

یک کارشناس ازدواج و خانواده  مطرح کرد؛
تاثیر دخالت والدین بر تشدید اختلافات میان زوجین جوان
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اقتصادی

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: امروز اقبال نسبت به بازار سرمایه بسیار 
عالی است، اما مردم نباید با برخی اقدام ها، شکنندگی سبد دارایی های خود 
را بالا ببرند، زیرا بورس در سطح جهان، پذیرش ریسک را در ذات خود به همراه 

دارد.
»فرهاد دژپسند«  دیروز در آیین اختتامیه مسابقه آثار کوتاه رادیویی کار و 
تولید در محل سازمان صدا و سیما، افزود: امسال به نام »جهش تولید« مزین 
شده و نیازمند جهش در فضای کسب و کار هستیم که یک محور اساسی آن 

سرمایه گذاری و بهره وری است.
وی افزود: بنابراین باید از سرمایه های انباشته شده در عرصه های فیزیکی، 

مالی و انسانی، استفاده بهینه داشته باشیم.
دژپسند یادآور شد: سال ۹1 و با آغاز دور تازه تحریم ها تا کنون در سه سال 
رشد سرمایه گذاری مثبت بوده و در بقیه سال ها منفی شده، همچنین نرخ 
بهره برداری از ظرفیت های تولید در کشور حدود 5۰ درصد است و در هر دو 

این موارد تامین مالی ثابت و سرمایه در گردش را نیاز داریم.
 وی گفت: نظام اقتصادی ایران بانک محور است، وقتی صحبت از تامین 
مالی می شود، بانک ها مورد توجه قرار می گیرند و بیماری بدتر آنکه هر بنگاهی 

با عارضه روبرو  شود، فکر می کند باید وام بگیرد تا مشکلش حل شود.
 وزیر امور اقتصادی و دارایی خاطرنشان کرد: امروز بانکداری کشور در آستانه 
تحول است و در ماه های گذشته از سیستم هایی رونمایی شده که می توان در 
آن بدون مراجعه به بانک، حساب باز کرد، تسهیلات گرفت و احراز هویت شد.

 به گفته وی،  مجاری تامین مالی در کشور متنوع شده، امروز برای تامین 
مالی ثابت نیاز به مراجعه به بانک از سوی صنایع کوچک و متوسط نیست، 
همچنین بنگاه های بزرگ می توانند با مراجعه به بازار سرمایه به تامین سرمایه 

های مورد نیاز بپردازند که یک کریدور قابل اعتماد برای تامین منابع است.

دژپسند تاکید کرد: حضور پررنگ و عمیق بازار سرمایه در تامین مالی در 
اقتصاد به بهبود کسب و کار و افزایش سرمایه گذاری ها کمک می کند، اما ورود 

به بازار سرمایه باید با مشاوره و مطالعه انجام شود.   

این مقام مسوول با اشاره به مفهوم اقتصاد مقاومتی گفت: برخی به غلط 
اما  به دور خود کشید،   باید حصاری  تصور می کنند در اقتصاد مقاومتی 
اینطور نیست و باید با جهان پیرامونی ارتباط داشت و از تامین مالی خارجی و 

فناوری های نوین بهره مند شد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: موضوع روانی در گمرک و به ویژه در 
واردات کالاهای سرمایه ای واسطه ای و مواد اولیه که بیش از ۸5 درصد واردات 

کشور را تشکیل می دهند، باید مورد توجه قرار گیرد.
 وی بر لزوم به خدمت درآوردن مالیات برای تحقق جهش تولید تاکید کرد و 
گفت: سالم ترین درآمد دولت مالیات است و باید افزایش یابد، اما در شرایط 
کنونی که از نظر درآمدهای نفتی در مضیقه هستیم، نباید به مودیان مالیاتی 
فشار آورد. وزیر امور اقتصادی و دارایی از ارائه لایحه دو فوریتی به مجلس 
برای افزایش سرمایه شرکت ها و تعمیق بورس از مالیات ها خبر داد و افزود: 
دارایی های بی شمار انسانی و مالی در کشور وجود دارد و چنانچه بتوانیم 
عزم خود را برای استفاده بهینه از این دارایی ها جذب کنیم، می توان بسیاری 
دغدغه ها را کاهش داد و رسانه ها می توانند این باور را در جامعه ایجاد کنند.  
 وی گفت: رهبر معظم انقلاب در سند چشم انداز 14۰4 برتری در دو عرصه 
اقتصادی و علم و فناوری را تصویر کردند و چنانچه برخی مشکلات وجود 
نداشت،  می توانستیم به این اهداف دستیابیم، هرچند در برخی حوزه ها این 

مهم محقق شده است.
دژپسند ابراز امیدواری کرد که مسوولان ظرفیت استفاده از قدرت بزرگ 
رسانه ها را داشته باشند که به معنای افزایش شفافیت، مسوولیت پذیری، 

پاسخگویی و کارایی است.
وی اضافه کرد: رسانه ها در امیدآفرینی، استفاده بهینه از دارایی ها، عبور از 

موانع و ایجاد یک قامت بلند برای ایران اسلامی نقش دارند.

وزیر امور اقتصادی و دارایی:

قاسمی: اقتصاد ایران به سیاست های انقباض پولی نیاز داردمردم در کنار جذابیت بورس، از ریسک های آن غافل نشوند

چگونه بازارها را می توان رام کرد؟
 

کارشناسان اقتصادی معتقدند »اقتصاد ایران برای کنترل نوسانات در بازارهای 
مختلف به یک سلسله سیاست های انقباض پولی نیاز دارد.«

»بازارها چگونه رام می شود؟ « این سوال این روزهای اقتصاد ایران است. از سال 
۹۰ تاکنون، سه بار اقتصاد ایران دچار عدم تعادل هایی شده است که در نهایت 
باعث شده که نرخ دلار این روزها بالای ۲1 هزار تومان، سکه بالای 1۰ میلیون 
تومان و طلای 1۸عیار به بالای یک میلیون تومان صعود کند. بازار مسکن هم 
بماند که چند برابر شدن قیمت ها منجر به این شده که بنا به گزارش های رسمی، 
قیمت متوسط هر واحد مسکونی به حدود ۲1 میلیون تومان رسیده است. در 
این میان، در بازار خودرو، دیگر پراید را با قیمت هایی کمتر از ۸۰ میلیون تومان 

نمی توان خرید.
این روند باعث شده که این سوال در ذهن عموم مردم و بسیاری از تحلیلگران 
قرار گیرد که بازارها را چگونه می تواند آرام و رام کرد؟ اگرچه در روزهای گذشته 
عبدالناصر همتی، رییس کل بانک مرکزی وعده داده که »قیمت دلار پایین می آید 

و قیمت ۲4 هزار تومان واقعی نیست. «
تغییر سیاست ها به سیاست های انقباض پوالی

سیامک قاسمی، کارشناس اقتصادی در این خصوص در گفت وگویی عنوان 
کرد: »اقتصاد ایران برای کنترل نوسانات در بازارهای مختلف به یک سلسله 
سیاست های انقباض پولی نیاز دارد و باید بتواند در بازارهایی که حداقل مدیریت 

آن دست دولت است، سودآوری آن ها را مدیریت کند. «
وی افزود: »کسی که وارد بازار بورس می شود، همین که بیشتر از تورم سود کند، 
یعنی بورس کار خود را کرده و توانسته بخشی از نقدینگی جذب کند و از دارایی 

افراد در مقابل تورم محافظت کند. «
این کارشناس اقتصادی تصریح کرد: »این در حالی است که وقتی در یک عدم 
تعادل در یک فصل 14۸ درصد سود در یک بازار می دهید، یعنی دو عدم تعادل 
جدی به جامعه نشان می دهید؛ هم در اقتصاد واقعی و هم در اقتصاد بازارهای 

موازی که دارندگان دارایی تلاش خود را کنند تا عقب افتادگی را جبران کنند. «
قاسمی متذکر شد: »بر این اساس، یک سلسله سیاست های انقباض پولی، 
مدیریت حاشیه سود و به طور مشخص در بازار بورس، بازارها را آرام می کند، ولی ما 

هنوز رکود را خواهیم داشت. «
وی در پاسخ به این پرسش که چرا زمانی که چشم انداز بازارها چنین دیده 
می شد، در اردیبهشت ماه نرخ سود بانکی 15 درصد شد؟ تصریح کرد: »هدفمند 

این اتفاق افتاد تا بازار سرمایه رونق پیدا کند. «
این کارشناس اقتصادی گفت: »می گویند ما برای مقابله با رکود چنین کاری را 

کرده ایم، ولی مگر رکود با یک سلسله سیاست های پولی رفع می شود؟ «
قاسمی عنوان کرد: »رکود اقتصاد ایران ناشی از تحریم است. مگر در سال های 
گذشته در رکود نبودیم. رکود اقتصاد ایران حتی ناشی از کرونا نیست، کرونا، رکود 
را تشدید کرده است. « وی تصریح کرد: »سیاست های پولی انبساطی در شرایط 
تحریم منجر به رونق نمی شود، بلکه سفته بازی را افزایش می دهد. در اقتصاد 

ایران، تحریم و سیاست های انبساط پولی به شدت در حال لطمه زدن هستند. «
ابزار حفظ دارایی افراد

در این میان، مجید سلیمی بروجنی، تحلیلگر اقتصادی تاکید کرد: »بخشی از 
ریسک های سیاسی و نیز نا اطمینانی هایی که در حوزه اقتصاد وجود دارد، باعث 
خواهد شد که دارندگان دارایی به سمت بازارهای مختلف که احتمال سودآوری 
دارند، بروند و به هر میزان نگرانی ها کاهش پیدا کند، وضعیت بازارها آرام خواهد 
بود. « وی افزود: »عامل مهمی که باعث می شود افراد وارد بازارهای گوناگون 
شوند، ترس از دست دادن ارزش پول شان است. به همین دلیل تلاش می کنند با 

وارد شدن به بازارهای گوناگون، ارزش سرمایه خود را حفظ کنند. «
این تحلیلگر اقتصادی پیشنهاد کرد: »در این شرایط، دولت و بانک مرکزی 
می تواند نسبت اوراقی همچون اوراق مصون از تورم منتشر کند تا بخشی از دغدغه 
این گروه از افراد را پوشش دهد و در عین حال، این موضوع حجم تقاضا در بازارها 

را کاهش خواهد داد. «
سلیمی بروجنی متذکر شد: »به عبارتی، سیاست گذار با استفاده از ابزارهای 

مختلف می تواند مانع از اثرگذاری ریال بر بازارهای دارایی شود. «

جزئیات اعطای وام از طریق سهام عدالت
طرح جدید وزارت اقتصاد که به تصویب شورای پول و اعتبار نیز رسیده، حاکی 
از آن است که 5۰ درصد ارزش روز سهام عدالت مشمولانی که روش مدیریت 
غیرمستقیم را انتخاب کرده اند، وثیقه کارت اعتباری خواهد شد. در واقع بانک ها 
معادل 5۰ درصد ارزش روز سهام عدالت را بابت وام با نرخ سود 1۸ درصد و دوره 

بازپرداخت سه ساله ارائه می کنند.
به گزارش ایسنا، زمزمه های اعطای کارت اعتباری به مشمولان سهام عدالت از 
مدت ها قبل به گوش می رسید و چندی پیش حسین سلاح ورزی - نایب رییس 
اتاق بازرگانی ایران - اعلام کرد که دارندگان سهام عدالت کارت اعتباری دریافت 

خواهند کرد و این موضوع به تصویب نهایی رسیده است.
در این راستا، بانک ها معادل 5۰ درصد ارزش روز سهام عدالت را وام با نرخ سود 

1۸ درصد و دوره بازپرداخت سه ساله پرداخت می کنند.
این تسهیلات در قالب کارت اعتباری مرابحه به متقاضیان ارائه خواهد شد. در 
خصوص کارت اعتباری باید متذکر شد اگر در یک دوره مشخص از ظرفیت کارت 
اعتباری مذکور استفاده شود، نیازی به پرداخت سود به بانک ها نیست در غیر این 

صورت متقاضیان مشمول سود 1۸ درصدی خواهند شد.
به نظر می رسد این طرح از بانک ملی آغاز شده و آنطور که این بانک اعلام 
کرده است 5۰ درصد ارزش روز سهام عدالت به افراد وام داده می شود و هر روزی 
که افراد درخواست وام دهند با ارزش همان روز سهام عدالت به متقاضیان این 

تسهیلات ارائه خواهد شد.
مشمولان و دریافت کنندگان وام سهام عدالت می توانند طبق شرایطی بدون 
پرداخت سود وام را تسویه کنند. اگر دریافت کننده وام بتواند طی 3۰ روز که وام را 

دریافت کرده آن را تسویه کند مشمول پرداخت سود نخواهد شد.
به گفته معاون وزیر اقتصاد، با توجه به شیوع ویروس کرونا شرایط درخواست 
مشتریان بانکی برای دریافت کارت اعتباری کاملا غیرحضوری است و سهامداران 

عدالت به هیچ وجه نباید به بانک مراجعه کنند.

معاون وزیر راه و شهرسازی :

مالیات خانه های خالی دستگاه های دولتی 
۲ برابر می شود

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: برای خانه های خالی در تملک دستگاه های  
دولتی و بانک ها ضرایب مالیاتی دو برابر در نظر گرفته شده است.

محمود محمودزاده در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: مهمترین هدف طرح مالیات 
بر خانه های خالی این است که این واحدها وارد بازار مصرف شود. حال فرقی 
نمی کند که خانه ها متعلق به افراد حقیقی یا دستگاه های دولتی و بانکها باشد. 
حتی برای واحدهای در تملک دولت دولت و بانک ها جریمه های سنگین تا دو 

برابر نسبت به شهروندان در نظر گرفته شده است.
محمودزاده در واکنش به این سوال که برخی عنوان می کنند تعداد خانه های 
خالی متعلق به بانک ها چندان قابل توجه نیست تاکید کرد: ما هیچ قضاوتی در 
خصوص تعداد این واحدها نداریم اما حرف من این است که حتی اگر یک خانه 

باشد باید به بخش مصرف برسد.
به زودی اولین واحدهای مسکن ملی افتتاح می شود

وی همچنین گفت: هماهنگی های لازم انجام شده تا در آینده نزدیک افتتاح 
اولین پروژه های طرح اقدام ملی مسکن و همچنین بخشی از واحدهای مسکن 

مهر انجام شود. در خصوص مسکن مهر امسال شاهد اتمام پروژه خواهیم بود.
وی افزود: کلنگ زنی تعدادی از پروژه های طرح اقدام ملی و واگذاری اراضی 

برای گروههای ساخت از دیگر برنامه ها است.
معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: متقاضیانی که برای 

مسکن ملی پول واریز کرده اند به زودی به پروژه ها معرفی خواهند شد.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید 

نموده اند
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰۰۲۲۲ شماره  رأی   -1
عزیز  فرزند  نژاد  مهدی  بهلول  به  مربوط    13۹۸11443۰۰۰۲۰۰1۰51
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 4۰ 
متر مربع پلاک شماره ۲۲۸۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از محمدعلی جناب زاده )م 

الف۶۸۲۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰۲4۸۹ شماره  رأی   -۲  
به محمد کمالی زهد فرزند اجاقعلی  13۹۲1443۰۰۰۲۰۰۰۹۸۹ مربوط 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
111 متر مربع پلاک شماره ۲3۲3 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از محمدرضا هندیانی )م 

الف۶۸۲1(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰5۲۸3 شماره  رأی   -3
13۹۸11443۰۰۰۲۰۰1411  مربوط به اکرم قدیم فرزند محمد درقسمتی 
ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 14۰ متر مربع 
پلاک شماره ۲4۶۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دوقم مالکیت 
متقاضی طی سند مالکیت مشاعی ثبت دفتر 557 صفحه 3۶۹)م الف۶۸۲۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰44۰4 شماره  رأی   -4
رضا   فرزند  احمدی  طالب  صفر  به  مربوط   13۹511443۰۰۰۲۰۰15۲4
درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 4۸ 
متر مربع پلاک شماره ۲3۰5/۲/155 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از سلیمان نامدار ثبت دفتر 

5۰۰ صفحه 5۶ )م الف۶۸۲5(
کلاسه   پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰4751 شماره  رأی   -5
13۹711443۰۰۰۲۰۰۲437 مربوط به محمد حسینعلی فرزند نوراله در 
3 دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
بخش  قم  در  واقع  اصلی  شماره ۲3۸۲/1/1۰  پلاک  مربع  متر   11۲/5۰
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حسین 

محمدی ثبت دفتر 573 صفحه ۲۰1)م الف۶۸۲7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰475۲ شماره  رأی   -۶
13۹711443۰۰۰۲۰۰۲43۸ مربوط به مجید احمد اسفیدی فرزند رمضان  
در 3 دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
بخش  قم  در  واقع  اصلی  شماره ۲3۸۲/1/1۰  پلاک  مربع  متر   11۲/5۰
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حسین 

محمدی ثبت دفتر 573 صفحه ۲۰1)م الف۶۸۲۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰4۲۰۹ شماره  رأی   -7
13۹111443۰۰۰۲۰۰43۹5 مربوط به محمدعلی خدابنده لو فرزند نایب 
علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
1۲5/3۶ متر مربع پلاک شماره 1۹۶5 و 1۹۶۸ اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند رسمی مقدار 45 سهم 
مشاع از پلاک 1۹۶۸ اصلی و مقدار ۸1 سهم مشاع از پلاک 1۹۶5 اصلی )م 

الف۶۸۹۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰45۲۰ شماره  رأی   -۸
اله  فتح  فرزند  صمدی  قربانعلی  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰۲۰۰۲۰71
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۲ 
متر مربع پلاک شماره 1۹۶4 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ابوالفضل قربانی ثبت دفتر ۶7 

صفحه ۲۶4 )م الف۶۸۹3(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰45۹۹ شماره  رأی   -۹
ایپکعلی  فرزند  رحمانی  علی  به  مربوط   13۹۹11443۰۰۰۲۰۰۰4۰۹
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰ 

متر مربع پلاک شماره 1۸۹۸/1۰3 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
ایپکعلی رحمتی)م  از  الواسطه  نامه عادی خریداری مع  مبایعه  اداره دوقم 

الف۶۸۹4(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰۰۲4۸ شماره  رأی   -1۰
13۹۸11443۰۰۰۲۰۰1۸77 مربوط به زلفعلی مرادی گنجه فرزند اسمعیل 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 5۰ 
متر مربع پلاک شماره ۲4۸3 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ملوس رشیدالاسلامی به نسبت 
1 سهم و سید محمد رشیدالاسلامی به نسبت ۲ سهم ثبت دفتر 31 صفحه 

5۸۹ )م الف۶۸۹5(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰454۰ شماره  رأی   -11
13۹۲11443۰۰۰۲۰۰4۲۸۶ مربوط به ولی الله سالار صیدی فرزند نبی الله 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۲۰ 
متر مربع پلاک شماره 1۹۶7 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از مهدی شاکری )م الف۶۸۹۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰5۰۹۰ شماره  رأی   -1۲
13۹۹11443۰۰۰۲۰۰۰5۸۲ مربوط به مریم توکلی اله آبادی فرزند رمضان 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 77 
متر مربع پلاک شماره 1۸۶ فرعی از 1۹3۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دوقم مالکیت متقاضی طی سند رسمی ثبت دفاتر الکترونیکی به 

شماره 11۸۹7 )م الف۶۸۹7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰3۸۸۸ شماره  رأی   -13
13۹۹11443۰۰۰۲۰۰۰17۲ مربوط به مقصود یاری فرزند احمد درقسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۹7 متر مربع 
پلاک شماره ۲۹ فرعی از ۲1۸4 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از قربانعلی فرخ ثبت دفتر ۲۹4 

صفحه ۲47 )م الف۶۸۹۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰5۲۲4 شماره  رأی   -14
فرزند  طاهری  شبری  مجید  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰۲۰۰۲۰۸3
بنا شده به  از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث  سیدناصردرقسمتی 
مساحت ۹۰ متر مربع پلاک شماره ۲337/۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از علیرضا افسر 

ثبت دفتر 15۸ صفحه 1۸1)م الف۶۸۹۹(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰5۰۸7 شماره  رأی   -15
درویش  فرزند  جعفری  ابوالفضل  به  مربوط   13۹۹11443۰۰۰۲۰۰۰۰55
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۲۰ متر 
مربع پلاک شماره ۲1۸5 و ۲1۸۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از قدسی بیگدلی)م الف۶۹۰۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰55۹7 شماره  رأی   -1۶
علی  فیض  فرزند  کرمی  عذرا  به  مربوط   13۹711443۰۰۰۲۰۰۲1۲7
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 5۰ 
متر مربع پلاک شماره ۲۲75/۲1۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ابراهیم محسنی قمی ثبت 

دفتر 111 صفحه 15۸ )م الف۶۹۹7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰415۰ شماره  رأی   -17
حسینعلی  فرزند  خوشرو  حیدر  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰۲۰۰۰۲1۹
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۰۰ 
متر مربع پلاک شماره 3۲ فرعی از ۲173 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از داود شاپوری ثبت 

دفتر 413 صفحه 5۹4)م الف۶۹۹۹(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰477۹ شماره  رأی   -1۸
علی  محمد  فرزند  نجفی  مرال  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰۲۰۰1۶۸۶
بنا شده به مساحت  درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
7۸/3۶ متر مربع پلاک شماره ۲۲۸1 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از بتول زند ثبت دفتر 3۰۶ 

صفحه ۲۰5 )م الف7۰۰۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰43۹۲ شماره  رأی   -1۹
عزیزآقا  فرزند  لی  روضه  علی  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰۲۰۰۰4۲۹
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۲۰ 
متر مربع پلاک شماره 1۸77/35۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دوقم مالکیت متقاضی طی سند رسمی ثبت دفاتر الکترونیکی به شماره 

13۹7۲۰33۰۰۰۲۰۰455۲)م الف7۰۰1(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰41۰5 شماره  رأی   -۲۰
علی  فرزند  بجندی  صبحی  فاطمه  مربوط   13۹۲11443۰۰۰۲۰۰۰17۰
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۸ 
متر مربع پلاک شماره 15 و 1۶ فرعی از 1۸7۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از محمد علی 

دانش )م الف7۰۰۲(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰34۸1 شماره  رأی   -۲1
حسین  فرزند  حیدری  غلامرضا  به  مربوط   13۹511443۰۰۰۲۰۰۰51۸
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
1۲۶ متر مربع پلاک شماره ۲1۰۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
مورخ  شماره 171۶۰5  به  رسمی  سند  طی  متقاضی  مالکیت  دوقم  اداره 

13۹4/1۰/1۶ دفترخانه ۲۰ قم )م الف7۰۰3(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰5۰77 شماره  رأی   -۲۲
13۹111443۰۰۰۲۰153۶۸ مربوط به گل علی ده نشین فرزند خداوردی 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
17۰/55 متر مربع پلاک شماره 4۸ فرعی از ۲۲14 اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از عین اله 

شکارچی ثبت دفتر 4۹1 صفحه 3۰۰ )م الف7۰۰4(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰۰۶3۶ شماره  رأی   -۲3
13۹۸11443۰۰۰۲۰۰۰۰۸۸ مربوط به شکراله ولائی اکبر فرزند پنجه علی 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۰۸ 
متر مربع پلاک شماره ۲۲44/1/1۸1 اصلی واقع در قم بخش دو حوزه ثبت 
ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از اصغر صیادی ثبت 

دفتر 1۲5 صفحه 3۰7)م الف7۰۰5(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰47۸۸ شماره  رأی   -۲4
13۹111443۰۰۰۲۰۰5۶۹1 مربوط به رضا زارعی فرزند یوسف در 3دانگ 
مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 1۸۸/15 
متر مربع پلاک شماره 1۶۹4 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از شهرداری به میزان ۲۸/15 متر 

و ورثه مهدی عبداللهی پور به میزان 1۶۰ متر )م الف7۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰۲۰۰47۸۹ شماره  رأی   -۲5
13۹311443۰۰۰۲۰۰11۰۰ مربوط به رقیه هاشمی نوربخش فرزند محمود 
در 3 دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
1۸۸/15 متر مربع پلاک شماره 1۶۹4 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دوقم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از شهرداری به میزان 

۲۸/15 متر و ورثه مهدی عبداللهی پور به میزان 1۶۰ متر )م الف7۰۰7(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۹۹/۰۵/۲۱ 
تاریخ انتشارنوبت دوم: ۹۹/۰۶/۰۵
عباس پور حسنی حجت آبادی- رئیس ثبت اسناد منطقه دوقم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

گفت:  نفتی  جدید  قراردادهای  به  اشاره  با  نفت  وزیر   
بیش از 7۰ درصد از تجهیزات در این قراردادها از تجهیزات 

داخلی تامین می شود. 
بیژن زنگنه  دیروزدر مراسم »اعطای نخستین گواهینامه 
کیفیت محصول کالا و تجهیزات صنعت نفت به نهاد صدور 
گواهینامه کیفیت انجمن نفت ایران« با بیان اینکه اکنون در 
جایگاهی قرار داریم که اولین نهاد صدور گواهینامه کالا و 
تجهیزات صادر شده، ادامه داد: اینکار با سرسختی انجام 

شد و به موفقیت رسید.
ساخت  از  حمایت  برای  مهم  ارکان  از  یکی  افزود:  وی 

داخل، ایجاد نهادی برای صدور کیفیت است.
داشت  وجود  امکان  این  گذشته  در  کرد:  تاکید  زنگنه 
کیفیت  گواهی  خارجی،  نهادهای  از  داخلی  سازندگان 

بگیرند اما با تحریم ها این امکان سلب شد. 

وزیر نفت با اشاره به اینکه نمی توانستیم از کالاهای بدون 
استاندارد استفاده کنیم و گفت: ریسک در صنعت نفت بالا 
است و هر اشتباه کوچک می تواند فاجعه ملی را به دنبال 

داشته باشد. 
وی با اشاره به انفجار بیروت که به دلیل یک اشتباه کوچک 
به وجود آمد، ادامه داد: بنابراین رعایت استاندارد بسیار مهم 

است.
زنگنه با بیان اینکه تشکیلاتی ملی باید استانداردها را 
بررسی و گواهی کیفیت صادر کند، گفت: استانداردهای 
ملی متناسب با شرایط کشور تدوین شد. تشکیلاتی ملی، 

بی طرف و مردم نهاد باید این کار را انجام دهد.
وزیر نفت با اشاره به اینکه در این مسیر اولین گام احیای 
انجمن نفت برداشته شد، تاکید کرد: این انجمن از یک نهاد 
دولتی به نهاد مردمی تبدیل شد و به دنبال آن مسوولیت 

ایجاد زیر ساخت ها برای صدور کالا و کیفیت به این انجمن 
داده شد.

وی ادامه داد: در شرایط فعلی ارتباط با دنیا ضعیف است 
اما هر زمان که بتوانیم با جهان ارتباط برقرار کنیم، این نهاد 

در دنیا مورد قبول خواهد بود. 
صنعت  فناوری  در  مهم  گامی  را  نهاد  این  ایجاد  زنگنه 
نفت عنوان کرد و گفت: از این نهاد نه تنها در ایران بلکه در 

کشورهای دیگر نیز استفاده شود. 
وی این اقدام را از اهداف مهم اقتصاد مقاومتی دانست و 
افزود: این نهاد، مردمی است و با وجود درون زا بودن، برون 

گرا نیز هست. 
وزیر نفت با اشاره به قراردادهای جدید نفتی گفت: بیش 
از 7۰ درصد از تجهیزات در این قرادادها از تجهیزات داخلی 

تامین می شود. 

وی ادامه داد: اقدامات دیگری نیز برای حمایت از ساخت 
داخل وجود دارد که از آن جمله می توان به خرید تضمینی 

ساخت داخل اشاره کرد. 

وزیر نفت:

۷۰ درصد از تجهیزات نفتی از داخل تامین می شود 
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 معاون وزیر ورزش با اشاره به پرداخت بخشی از طلب برانکو ایوانکوویچ از باشگاه 
پرسپولیس گفت که تا یک ماه آینده بخش باقی مانده این بدهی تسویه حساب 

می شود.
مهدی علی نژاد در حاشیه افتتاح سامانه فدراسیون انجمن های ورزشی گفت: 
این سامانه اقدام موثری در شناسایی فعالان این فدراسیون است. اساساً زمانی 
اطلاعات  بدون  داشت.  کامل  اطلاعات  که  داشت  خوب  برنامه ریزی  می توان 
داوری،  مختلف  احکام  صدور  اینکه  به  توجه  با  داشت.  برنامه ریزی  نمی توان 
مربیگری و … مکانیزه می شود، در بحث شفاف سازی و جلوگیری از فسادهای 

احتمالی اقدام موثری است.
وی در مورد تعدد انجمن ها و مشکلاتی که ایجاد می کند، خاطرنشان کرد: البته 
این فدراسیون از نظر تعدد سبک ها قابل قیاس با هیچ فدراسیونی نیست. انجمن 
ورزش های رزمی پرسبک ترین فدراسیون کشور است و این کار را سخت می کند. 
یکی از توقعات وزارت ورزش از فدراسیون ساماندهی کمیته ها و انجمن هایی است 
که در این فدراسیون حضور دارند تا هم نظارت بیشتر باشد و از کار موازی هم 
جلوگیری شود. معاون وزیر ورزش در مورد پرسش مطرح مبنی بر اینکه برخی افراد 
در فضای مجازی خود را قهرمان ورزش های رزمی معرفی می کنند و همین مسئله 
باعث دلخوری ورزشکاران و قهرمانان واقعی این رشته شده است، یادآور شد: راه 
اندازی همین سامانه خیلی کمک می کند. یکی از فاکتورهایی که می تواند در 

این سامانه ملاک باشد همین موضوع است. تاریخچه این افراد باید گفته شود. 
این سامانه پایش مردمی ایجاد می کند که قهرمانان دروغین از قهرمانان واقعی 
شناخته می شوند. علی نژاد در مورد وضعیت فدراسیون انجمن های رزمی بعد از 
دوره مدیریت یوسف بهتری گفت: خوشبختانه فعالیت های خوبی در این چند ماه 
شاهد بودیم. اتفاقات مثبتی افتاده و روند رو به رشدی شاهد بودیم. باید از ریاست 
دوره قبل هم تشکر کرد که زحمات زیادی در جهت ساماندهی فدراسیون متقبل 
شد. وزیر ورزش در مورد وضعیت پرسپولیس و استقلال و وضعیت بدهی این دو تیم 
که تاثیرگذار در پنجره نقل و انتقالات آنهاست، تصریح کرد: در مورد پرونده برانکو 
ایوانکوویچ و دستیارانش تقریباً یک میلیون و ۶۰۰ هزار یورو باید به آنها پرداخت 
می شد. برانکو سه دستیار داشت. طلب یک دستیار را پرسپولیس به طور کامل 
پرداخت کرد. برای پرداخت بدهی دو دستیار دیگر به فیفا نامه ای ارسال شد تا از 
پولی که پرسپولیس طلبکار بود، پرداخت شود. از پول برانکو هم حدود 3۰ درصد 
پرداخت شده یعنی رقمی حدود 34۰ - 33۰ هزار یورو پرداخت شده است. مابقی 
هم فکر می کنم با هماهنگی با اسپانسرهای جدید و کمک کارگزار طی یک ماه 

آینده پرداخت می شود.
معاون وزیر ورزش در ادامه تصریح کرد: کمیته انضباطی فیفا در نامه ارسالی به 

پرسپولیس به صراحت نوشته که عزم شما را در پرداخت بدهی ها شاهد هستیم.
وی همچنین در مورد وضعیت بدهی های باشگاه استقلال اینگونه توضیح 

داد: آنها در حال تامین منابع هستند. به محض تامین پول لازم و پرداخت آن، 
پنجره های بسته شده، باز می شوند. مشکلی از این حیث وجود ندارد. الان هم 
هنوز به فصل نقل و انتقالات نرسیده ایم و به همین دلیل نگرانی از این بابت نداریم.
علی نژاد در بخش دیگری از صحبت هایش درباره بازداشت یکی دو مدیر باشگاه 
پرسپولیس گفت: در نامه چند ماه پیش وزیر ورزش به وزیر اطلاعات برای مبارزه با 
فساد در فوتبال درخواست کمک شد. با هماهنگی دو وزارتخانه اقداماتی آغاز شده 
و دستگیری یکی از معاونان پرسپولیس در همین راستا صورت گرفته و در واقع با 

هماهنگی کامل بوده است.
امکان بازگشت استراماچونی نیست

 معاون وزیر ورزش و جوانان تصریح کرد: عزم ما برای مبارزه با فساد در فوتبال 
و ورزش راسخ است. با همکاری سربازان گمنام امام زمان )عج( این راه را ادامه 
می دهیم. این آغاز برخوردها در این زمینه است. خط قرمزی در این زمینه نداریم و 

فساد در هر زمینه ای باشد حتماً با آن برخورد می کنیم.
مربی  نمی توانند  استقلال  و  پرسپولیس  باشگاه  ورزش  وزارت  اعلام  »طبق 
قرارداد  بدهی  مبلغ  باید  استقلال  طرفی  از  کنند.  جذب  خارجی  بازیکن  یا 
استراماچونی را پرداخت کند و صحبت هایی هم در مورد مذاکره دوباره با وی 
برای بازگشت این مربی ایتالیایی مطرح است. موضع وزارت ورزش در این زمینه 
چیست؟« این پرسش خبرنگار مهر بود که علی نژاد در پاسخ به آن گفت: ممنوعیت 
جذب مربی و بازیکن جدید خارجی به هر دو باشگاه ابلاغ شده است. با گزینه های 
خارجی فعلی امکان تمدید قرارداد وجود دارد. این ابلاغ شامل همه گزینه هاست.
وی ادامه داد: در مورد استراماچونی هم شکایتی مطرح شده که باید در فیفا 
بررسی شود و استقلال هم از خودش دفاع کند. استخدام مربی و بازیکن جدید به 
خاطر شرایط ارزی کشور و قیمتی که دلار دارد امکان پذیر نیست. دلیل دیگر این 
است که باعث عدم تناسب دستمزدهای داخلی و خارجی ها شده در حالی که 

خارجی ها با کیفیت تقریباً متوسط هستند.
پاداش  شد:  یادآور  مدال آوران  پاداش  پرداخت  مورد  در  ورزش  وزیر  معاون 
ورزشکاران مدال آور در بازی های آسیایی و پاراآسیایی پرداخت شده است. سایر 
ورزشکاران مدال آور این سال هنوز پاداش خود را دریافت نکرده اند. حدود ۲۲ 
میلیارد تومان برای تامین پاداش این دسته ورزشکاران لازم است. به خاطر کرونا 
مراسمی برگزار نمی شود اما این پاداش ها در چند مرحله پرداخت می شود. برای 
مرحله اول پاداش ورزشکاران 13 فدراسیون پرداخت می شود. در همین راستا روز 
گذشته با فدراسیون ها مکاتبه شد تا اسامی ورزشکاران و شماره حساب آنها را اعلام 

کنند. پاداش ورزشکاران به طور مستقیم به حساب آنها واریز می شود.
علی نژاد در مورد انجمن هایی که فعالیت دارند اما در عمل زیر مجموعه فدراسیون 
انجمن های ورزشی نیستند، تاکید کرد: در گذشته تصمیماتی گرفته شده بود که 
بعضی از انجمن ها در دو حوزه کاراته و انجمن های ورزشی فعالیت داشته باشند. 
حتماً تدابیری اتخاذ می شود و تصمیماتی گرفته می شود که منافع ملی را حفظ 

کند تا آسیبی نرسد. کارهای کارشناسی در حال انجام است.

علی نژاد معاون وزیر ورزش: 

بدهی برانکو تا یک ماه دیگر پرداخت می شود

 ستاره سال های پیشین کاراته ایران با بیان اینکه تیم کشورمان در المپیک توکیو مدال آور خواهد بود، گفت: مسوولان 
فدراسیون نباید تیم های پایه را فراموش کنند، چراکه از بین رفت انگیزه بین نوجوانان و جوانان در بلند مدت مشکل ساز 

خواهد شد.
»جاسم ویشگاهی« دارنده ۲ مدال طلا، یک نقره و یک برنز جهانی کاراته در گفت وگو با ایرنا، اظهار داشت: متاسفانه 
ویروس کرونا همه چیز را تعطیل کرده است وبه غیر از فوتبال، اکثر رشته ها فعالیتی ندارند. ما نیز در انزلی نمی توانیم 

باشگاه ها را باز کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که تعویق المپیک توکیو به سود کاراته کاهای ایران شد یا خیر؟ پاسخ داد: به طور یقین به ضرر تیم 
ایران شد، چراکه تیم آماده بود و نفرات انگیزه بالایی داشتند و همه چیز برای موفقیت در بزرگترین رویداد ورزشی جهان 

مهیا بود که متاسفانه کرونا موجب شد تا بازی ها با یک سال تعویق مواجه شود.
دارنده ۲ مدال و یک نقره بازی های آسیایی، اظهار داشت: از صمیم قلب امیدوارم المپیک برگزار شود. کاراته برای 
نخستین مرتبه در این رویداد حضور دارد و آرزو می کنم که کاراته کاهای ایران و جهان بتوانند در المپیک، این رشته زیبا را به 

بهترین شکل به نمایش بگذارند.
ویشگاهی در خصوص شانس تیم ایران برای مدال آوری در المپیک، گفت: قطعا تیم ایران در این بازی ها صاحب مدال 

خواهد شد. اما اکنون باید امیدوارم باشیم که مسابقات برگزار شود.
وی در مورد رقابت ذبیح اله پورشیب و سجاد گنج زاده برای کسب سهمیه در سنگین وزن، گفت: اینکه قرار است دوباره 
مسابقه گزینشی برگزار شود، انگیزه پورشیب را افزایش داد. او کوله باری از تجربه است و گنج زاده نیز همواره توان خود را 

نشان داد. هر کدام از این قهرمانان به المپیک برسند، توان رسیدن به موفقیت را دارند.
کاپیتان سابق تیم ایران، گفت: کرونا مقداری برنامه های فدراسیون را بهم ریخت و اکنون وضعیت تیم های پایه مشخص 
نیست و حتی آنان کادر فنی ندارند. امیدوارم مسوولان فدراسیون تیم های پایه را فراموش نکنند، چراکه از بین رفتن انگیزه 

در نوجوانان و جوانان، اتفاق خوبی برای کاراته نیست.

 سرمربی تیم والیبال سایپای تهران گفت: متاسفانه فدراسیون آن اندازه که به تیم ملی توجه دارد، در مورد لیگ جدی 
نیست و از نظر من فدراسیون سمبل کاری می کند.

مراسم قرعه کشی لیگ برتر والیبال ایران صبح دیروز ۲۰ مرداد ماه 13۹۹، به میزبانی سالن فارسی آکادمی ملی 
المپیک آغاز شد که در جریان این مراسم، مصطفی کارخانه انتقادهایی را از نحوه فعالیت فدراسیون در بخش باشگاه 

داری و برگزاری لیگ انجام داد. 
سرمربی تیم سایپای تهران گفت: متاسفانه طی سال های گذشته لیگ ایران با جدیت برگزار نمی شود و به گونه ای 
معتقدم که فدراسیون کم کاری هایی را در این زمینه انجام  می دهد. به عنوان  مثال پس از گذشت  سال ها، هنوز هم لیگ 

ما یک آرم مشخص مانند لیگ های خارجی چون پلاس لیگای لهستان و سری A ایتالیا ندارد.
او افزود: یکی از اصلی ترین  مسائلی هم که پس از چندین سال همچنان در لیگ ما مشکل ساز می شود، بحث نبود 
ویدیوچک است که به نظر می رسد فدراسیون باید توجه ویژه ای به این موضوع داشته باشد. متاسفانه این  موضوع طی 
هر فصل حواشی را ایجاد می کند و همه ساله هم گفته می شود که باید ویدیوچک آورده شود، اما این اتفاق رخ نمی دهد. 
کارخانه همچنین درمورد حقوق داوران لیگ برتر  والیبال نیز گفت: خدا را شکر سفره  والیبال به قدری بزرگ شده 
است که شاهد قراردادهای میلیاردی هستیم و از این جهت شخصا خیلی خوشحالم، اما آیا داوران ما نباید حقوق خوبی 
دریافت کنند تا انگیزه بالایی هم در قضاوت ها داشته باشند؟ در یک بازی حساس داوران ما نهایتا 3۰۰ هزار تومن پول 
دریافت می کنند که جا دارد این انتقاد را از فدراسیون انجام داد، چرا با وجود درآمد قابل توجه فدراسیون از طریق 

باشگاه ها حقوق داوران ما تا این اندازه پایین است؟
او همچنین انتقادهایی را هم در مورد کاپ قهرمانی لیگ انجام داد و گفت: متاسفانه ما شاهد کم  کاری از سوی 
فدراسیون هستیم، وقتی حتی یک کاپ قهرمانی خوب و در شان باشگاه ها تهیه نمی شود، می توان اینطور گفت که 
فدراسیون در حال سمبل کاری است. بهتر است فدراسیون همانقدر که به تیم ملی توجه می کنند، به باشگاه ها نیز به 

عنوان بازوی اجرایی فدراسیون توجه کند.

جاسم  ویشگاهی:

 کاراته ایران در المپیک مدال آور خواهد بود
مصطفی کارخانه:

 فدراسیون والیبال لیگ برتر را سمبل می کند!

احتمال سناریوی تکراری اتهام تبانی؛

 آلومینیوم در مسیر خونه به خونه؟

لیگ دسته یک فوتبال با رسیدن به ایستگاه پایانی خود، شایعات و حواشی منحصر 
به فرد خود را به همراه می آورد.  حدود دو سال و سه ماه پیش بود که لیگ دسته 
یک فوتبال هفته  آخر خود را سپری کرد. نفت مسجد سلیمان به عنوان تیم اول، 
صعود خود را تقریبا قطعی کرده بود. نفت مسجد سلیمان با ۶3 امتیاز در صدر قرار 
داشت و خونه به خونه و نساجی مازندران با ۶1 امتیاز و با توجه به تفاضل گل بهتر 
خونه به خونه، به ترتیب در رده های دوم و سوم جای داشتند. با نتایجی که بدست 
آمده بود هر کدام از این سه تیم شانس حضور در لیگ یک را داشتند. در این میان 
نفت مسجد سلیمان شانس بیشتری برای صعود داشت و در صورت باخت سنگین 
می توانست خود را از حضور در لیگ برتر محروم کند که وقوع چنین اتفاقی آن هم 
برابر مس رفسنجان تقریباً غیرممکن بود. اما رقابت اصلی بین دو تیم خونه به خونه 
و نساجی مازندران بود. دو تیمی که هم امتیاز بودند اما تفاضل گل زیادی نسبت 
به همدیگر داشتند و تنها نساجی در صورت برد پرگل مقابل راه آهن قعر جدولی 
می توانست به لیگ برتر صعود کند که همین اتفاق هم افتاد. نساجی تحت هدایت 
جواد نکونام توانست ۶ بر صفر مقابل راه آهن پیروز شود. در مقابل تیم خونه به خونه 
مقابل برق جدید شیراز به برتری دو بر یک دست یافت. اما با توجه به تفاضل گل 
بهتری که نساجی با برتری برابر راه آهن به دست آورده بود، تیم خونه به خونه نتوانست 
به لیگ برتر صعود کند. همین پیروزی پرگل نکونام و صعود او به لیگ برتر کافی بود که 
حاشیه های عجیب و منحصر به فردی در لیگ یک به وجود بیاید. قاسم حسن زاده 
مالک تیم خونه به خونه که بازنده اصلی این رقابت بود، سیر اتهامات خود را روانه تیم 
نساجی کرد. از انتخاب تیم داوری توسط نکونام تا تبانی تیم نساجی با راه آهن که 
شاگردان نکونام ۶ بر صفر پیروز میدان شدند که در پایان هیچکدام از این اتهامات 
هم اثبات نشد. در حال حاضر وضعیت لیگ یک هم می تواند حال و روز دو سال 
گذشته را داشته باشد. وضعیت جدول طوری است که مس رفسنجان با ۶۶ امتیاز 
در صدر  جدول لیگ یک قرار دارد. در حال حاضر سه تیم دیگر مدعی صعود به 
لیگ برتر هستند. آلومینیوم اراک و مس کرمان با ۶۰ امتیاز و با توجه تفاضل گل 
بهتر آلومینیوم، به ترتیب در رده دوم و سوم قرار دارند و خوشه طلایی هم با 5۹ امتیاز 
چهارم جدول است. در حال حاضر مساله اصلی رقابت های دو تیم مس کرمان و 
آلومینیوم اراک در هفته بعد است. آلومینیوم اراک در هفته آخر با داماش گیلان 
بازی دارد و مس کرمان با علم و ادب تبریز دیدار می کند. دیداری که می تواند نقطه 
آغاز حاشیه ها شود. علم و ادب تبریز در بازی های اخیر خود شکست های پرگلی 
را متحمل شده است و این احتمال وجود دارد که مقابل مس کرمان هم چنین 
شکستی را تجربه کند. حال بحث اصلی این است که در صورت پیروزی پرگل مس 
کرمان، آلومینیوم اراک که در این مدت هم حاشیه کم نداشته است، باید گذشته ای 
که در لیگ یک رخ داده است را با خود مرور کند. باید راه آهنی را به یاد بیاورد که در 
بازی های قبلی خود هم با شکست های عجیب و غریبی روبرو بوده است و باخت ۶ 

بر صفر هم جزوی از این شکست های سریالی بوده است.
شکست هایی که علم و ادب تبریز در پنج هفته اخیر داشته، به این شرح است:

گل ریحان البرز 5 - علم و ادب تبریز صفر
علم وادب تبریز صفر - داماش گیلان 3

ملوان 7 - علم وادب تبریز صفر
علم و ادب تبریز یک - هوادار 3

قشقایی شیراز ۲- علم و ادب تبریز صفر
مساله بعدی این حواشی و اتفاقات،  می تواند ایده انتخاب داوری توسط تیم تبانی 
کننده باشد که مس کرمان تا به حال سابقه ای این چنینی نداشته است و سرمربی این 
تیم هم چنین موردی در کارنامه خود نداشته است. پس باید وقوع چنین سناریویی 
را از طرف تیم مقابل بسیار بعید دانست. با این وجود آلومینیوم اراک در صورت وقوع 
چنین نتیجه ای باید به دنبال یک راه حل دیگری باشد. این تیم یا باید داماش گیلان را 
پرگل شکست دهد یا منتظر یک اتفاق دیگری باشد تا این تیم را مسافر فصل بعد رقابت 
های لیگ برتر کند چون تجربه ثابت کرده است تلاش های بیهوده تیم هایی مثل خونه 
به خونه بابل در این شرایط برای اثبات ایده تبانی در نهایت بی اثر شد و در پایان نیز این 

خونه به خونه بود که با تصمیم های قاسم حسن زاده منحل شد.

 هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم 
را  قانون مذکور  پرونده تشکیلی طبق  مالکانه مفروزی متقاضیان  تصرفات 
براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل 

تأیید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰343۲ شماره   رای   -1
13۹۸11443۰۰۰1۰۰۲۲۲۲ مربوط به مصطفی اصفهانی فرزند محمد تقی 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 131/1۹ مترمربع پلاک شماره 
1۰۹۶5 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی 

به شماره 13۰141 مورخ 13۹7/۰5/1۰ دفترخانه ۹ قم)م الف ۶۸17(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۲۲۹3 شماره  رای   -۲
غلامرضا  فرزند  مسبح  اکرم  به  مربوط   13۹711443۰۰۰1۰۰۲3۸3
شماره  پلاک  مترمربع  مساحت 334  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  در 
1۰۲5۰/1۶۶ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم 
سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 334 صفحه 3۲۲ به موجب سند قطعی 

51۰5۰ مورخ 13۶۰/1۲/۲7 دفترخانه ۶ قم)م الف ۶۸1۸(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۰۰71مربوط  شماره   رای   -3
در  اصغر  فرزند  الماسی  عباس  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰1۰۰۰4۰7
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۶۲/5۰ مترمربع پلاک شماره 
11۲31 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه 
نامه عادی خریداری مع الواسطه از اقدس پوستی احدی از ورثه رضاپوستی 

به موجب اظهارنامه ثبتی شماره 1343۹ مورخ 133۹/۸/۲۲)م الف ۶۸1۹(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰33۶۹مربوط  شماره   رای   -4
13۹۸11443۰۰۰1۰۰۲۲3۹ مربوط به زهرا رستمی نجف آبادی فرزند رستم 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۰۰/44 مترمربع پلاک شماره 
1۰7۲3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی 

به شماره ۹۹۹۹۸ مورخ 13۸4/11/۰1 دفترخانه 15 قم)م الف ۶۸۲3(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰14۲۸مربوط  شماره   رای   -5
غلامعلی  فرزند  کریمی  محمد  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰1۰۰۲۰۹7
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۶۶/۹۰ مترمربع پلاک شماره 
اداره یک قم سند  ثبت ملک  در قم بخش یک حوزه  واقع  1۰4۲۲ اصلی 
مالکیت مشاعی صادره در دفتر 333 صفحه 57۹ و دفتر ۲4۸ صفحه 5۸۶ 

)م الف ۶۸۲4(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۰1۲4مربوط  شماره   رای   -۶
در  محمود  فرزند  نادری  هادی  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰1۰۰1۹۸۶
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۶5 مترمربع پلاک شماره 1۰۲75 

اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی 
صادره در دفتر الکترونیکی 13۹۶۲۰33۰۰۰1۰۲437۹ )م الف ۶۸۲۶(

کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۲3۲7مربوط  شماره   رای   -7
13۹۸11443۰۰۰1۰۰1۹۶7 مربوط به علی اسماعیل زاده فرزند اسمعیل 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۹۲/5۰ مترمربع پلاک شماره 
11۰۹۲ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفتر 55۸ صفحه 4۰1 به موجب سند قطعی ۲3۸4۸ مورخ 

13۹۸/1۰/۲4 دفترخانه 74 قم )م الف ۶۸۸3(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۰13۹مربوط  شماره   رای   -۸
به محمد محمد شیرازی فرزند رضا  13۹۸11443۰۰۰1۰۰173۰ مربوط 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۹3/45 مترمربع پلاک شماره 
1145۲ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی 

به شماره 14۹433 مورخ 13۸۲/11/۲۹ دفترخانه ۲۰ قم)م الف ۶۸۸4(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰1۹۰3مربوط  شماره   رای   -۹
13۹۸11443۰۰۰1۰۰1۲41 مربوط به محمد ابراهیم سلطانی فرزند علی 
جان در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 15۰ مترمربع پلاک شماره 
111۹5 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی 

به شماره ۲5۰۲1 مورخ 13۹۸/۰۶/۲1 دفترخانه 3۹ قم  )م الف ۶۸۸5(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۸۶۰33۰۰۰1۰17313 شماره   رای   -1۰
13۹711443۰۰۰1۰۰۲44۰ مربوط به قربانعلی محسن زاده فرزند فتح اله 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۶۰ مترمربع پلاک شماره 14۰ 
از 11۲3۶ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه  باقیمانده 1 فرعی  از  فرعی 
ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی شماره 1۰5۸1۹ مورخ 13۹۰/1۲/۰7 

دفترخانه 1۶ قم )م الف ۶۸۸۶(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰3۶۲4مربوط  شماره   رای   -11
13۹۸11443۰۰۰1۰۰14۶۹ مربوط به سید سعید علامه موسوی فرزند سید 
عباس در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۹۶/1۹ مترمربع پلاک 
شماره 11۰3۹/3 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم 
سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 575 صفحه ۸1 به موجب سند قطعی 
۲۸7۶7 مورخ 13۹7/۰5/۰۲ دفترخانه 44 قم و اقرار نامه شماره 13315۰ 

مورخ 13۹۹/۰3/۲۶ دفترخانه ۹ قم)م الف ۶۸۸7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۰۰۹5 شماره   رای   -1۲
13۹۸11443۰۰۰1۰۰11۲1 مربوط به محمد صدیقیان فرزند حسین در 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۹۸ مترمربع پلاک شماره 1۰۹۹4 
اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی شماره 

1۶۰5۸ مورخ 13۹7/1۲/1۹ دفترخانه ۸۶ قم )م الف ۶۸۸۸(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۲315مربوط  شماره   رای   -13
حسین  فرزند  زای  آتش  حسن  به  مربوط   13۹۹11443۰۰۰1۰۰۰1۸5
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۸4/51 مترمربع پلاک شماره 
734۸/1 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند 
قطعی  سند  موجب  به  صفحه 45  دفتر ۸۶۹  در  صادره  مشاعی  مالکیت 

11۸۹۸7 مورخ 13۹4/۰3/۲7 دفترخانه 5 قم )م الف ۶۸۸۹(
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰14۲۰  رای   -14
13۹711443۰۰۰1۰۰1475 مربوط به اکرم مداحی یزدی فرزند علی در 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 74/۰۲ مترمربع پلاک شماره 5۲۲۹ 
اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره 

141۰۰3 مورخ 13۹7/۰5/11 دفترخانه 7 قم)م الف ۶۸۹۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰۰۰۹۰ شماره  رای   -15
فرزند  کرهروودی  صفری  مهدی  به  مربوط   13۹711443۰۰۰1۰۰۲141
حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 1۰4/77 مترمربع پلاک 
شماره 11۰3۸/۲7 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم 
مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی صادره در دفتر 

۶۸ صفحه 4۶3 )م الف ۶۸۹1(
کلاسه  پرونده  به  13۹۹۶۰33۰۰۰1۰۰37۶۶مربوط  شماره  رای   -1۶
در  غلامعلی  فرزند  بابایی  علی  به  مربوط   13۹۸11443۰۰۰1۰۰1۹11
شماره  پلاک  مترمربع  مساحت 5۸/۲۲  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ 
114۹1/1 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه 

نامه عادی خریداری مع الواسطه از وراث مرتضی جهانگیریان)م الف ۶۹۹۸(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود
تاریخ انتشار نوبت اول:۹۹/۰۵/۲۱
تاریخ انتشارنوبت دوم: ۹۹/۰۶/۰۵
محمود مهدوی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۱۳۹۹۰۴۰۳۰۰۱۱۰۰۱۱۴۸/۱

نام پدر: شماره ملی:  اقایان: 1( علی مومنی قمی،  به  بدینوسیله 
۰3۸۶۰۰1۲۶1 و ۲(سید ناصر حکمی، نام پدر: سید محمد، شماره ملی: 
پرونده کلاسه 13۹۹۰4۰3۰۰11۰۰114۸/1  بدهکاران   ۰37۰۲5۲۰1۲
بشماره بایگانی ۹۹۰1۲34 که برابر گزارش مامور پست ابلاغ واقعی بشما 
میسر نشده ابلاغ می گردد که برابر قرارداد بانکی شماره ۹۶113۲44۶5 
مبلغ  قم،  بهشت  در  شعبه  ملی  بانک  و  شما  بین   13۹۶/۰۶/۰۹ مورخ 
۲1۸/۶41/3۸1 ریال بابت اصل و خسارت تاخیر و مبلغ 143/7۶4 ریال 
بابت خسارت روزانه که تا یوم الادا به اصل بدهی اضافه میگردد، بدهکار می 
باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس 
از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این اجراء مطرح می باشد 
لذا طبق ماده 1۸ آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد 
ازتاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت 
در روزنامه چاپ و منتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی 
خود اقدام و در غیر این صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی 

طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.)م الف 1۲۸5۰(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم – مهدی روزخوش

------------------------------------
آگهی ابلاغیه 

بدین وسیله به اقای محمد معبودی ابلاغ می گردد: با احترام در موضوع 
پرونده کلاسه ۹۹۰1۰1۰ به استحضار می رساند که حساب بانکی شما در 
شورای هماهنگی بانکها در قبال مبلغ 343/35۲/113 ریال بدهی به خانم 
حلیمه معماریان پور و مبلغ 5 درصد بابت حقوق دولتی بازداشت گردیده است 
و بنابر اعلام بانک ملی موجودی حساب شما به مبلغ 3۶۰/51۹/71۸ ریال 

اعلام شده است که طی درخواست بستانکار برداشت می گردد.
)م الف۱۲۸۵۷(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم – مهدی روزخوش

------------------------------------
اخطار ماده ۷۴ آئین نامه اجرا

بدینوسیله به وراث آقای علی ایمان زاده اصل: 1( حسین ایمان زاده اصل، 
نام پدر: قوچعلی شماره شناسنامه: ۲75 )پدر متوفی( و ۲( پرنیا ایمان زاده 
اصل، نام پدر: علی تاریخ تولد: 13۹7/۰۹/1۶ شماره ملی: ۰375771۸3۲ 
شماره شناسنامه: ۰375771۸3۲ )فرزند متوفی( و 3( شمامه نقدی: نام پدر: 
نعمت اله شماره شناسنامه: 5۹4 )مادر متوفی( ابلاغ می گردد: در موضوع 
پرونده کلاسه ۹۸۰33۸۰ له: خانم فاطمه حیدرزاده، بر علیه ورثه مرحوم علی 
ایمان زاده اصل، حساب بانکی آن مرحوم از طریق شورای هماهنگی بانک 
های استان قم در قبال مبلغ 5۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال بدهی به خانم فاطمه 
حیدرزاده و مبلغ ۲5/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت حقوق دولتی بازداشت گردیده 
است/ بنابر اعلام بانک آینده موجودی حساب ایشان مبلغ 33/53۰/۲۶۹ 
ریال اعلام شده است که طی در خواست بستانکار برداشت می گردد و پس از 

کسر حقوق دولتی به حساب ایشان واریز می گردد. )م الف 1۲۸۶۲(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم-مهدی روزخوش
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واکنش ها به گزارش فتاح از بازپس گیری املاک بنیاد مستضعفان؛

همه ماجرای املاک بنیاد این نیست
 گزارش تلویزیونی پرویز فتاح رییس بنیاد مستضعفان درباره املاک و مستغلات 
این نهاد که در اختیار اشخاص و نهادها قرار دارد، واکنش های گسترده ای در 
فضای رسانه ای به دنبال داشته است. کسانی که از آنها نام برده شد در دفاع از خود 
به این گزارش واکنش نشان دادند و برخی از کارشناسان و ناظران مسائل سیاسی 

هم این گزارش را خیز فتاح برای انتخابات 14۰۰ ارزیابی کردند. 
پرویز فتاح شامگاه شنبه هجدهم مردادماه با حضور در برنامه نگاه یک تلویزیون 
به ارائه گزارش از عملکرد بنیاد مستضعفان طی یک سال گذشته پرداخت. بخشی 
از این گزارش به موضوع املاک و دارایی های بنیاد اختصاص داشت که در اختیار 
اشخاص یا نهادهایی قرار دارند و بنیاد در پی بازپس گیری آن هاست. در اظهارات 
فتاح درباره پروسه این بازپس گیری و دشواری های آن، نام برخی از افراد و نهادها و 
سازمان ها هم به میان آمد که روز گذشته اغلب کسانی که فتاح ازآنها نام برده بود به 

این اظهارات واکنش نشان دادند.
مجمع تشخیص: کاخ مرمر را پس داده ایم

رییس بنیاد مستضعفان گزارش خود درباره مستغلات این نهاد را با کاخ مرمر 
شروع کرد و درباره تخریب و ساخت و سازهای غیرقانونی آن گفت: »این بنا سال ها 
در تملک آقای هاشمی رفسنجانی و سپس در دست تشخیص مصلحت بود و زمانی 
که دولت قصد بهره برداری دیگری از این ملک را داشت با همکاری آقای روحانی 
کاخ مرمر باز پس گرفته و با همکاری سازمان میراث فرهنگی قرار شد این بنا تبدیل 
به موزه گردد.« روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت نظام در اطلاعیه ای در 
پاسخ به اظهارات رییس بنیاد مستضعفان نوشت: »در مردادماه 13۹7 و در زمان 
ریاست مرحوم آیت الله هاشمی شاهرودی بر مجمع، ساختمان کاخ مرمر و نیز 
دو ساختمان مرکز تحقیقات استراتژیک به ریاست وقت بنیاد، سعیدی کیا تحویل 
شد. پس از تحویل ساختمان های فوق الذکر به بنیاد مستضعفان، مجمع تشخیص 

مصلحت نظام، هیچگونه بهره برداری از ساختمان های مذکور نداشته است.«
همچنین آیت الله »محسن مجتهد شبستری« عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در واکنش به قرار گرفتن کاخ مرمر در اختیار مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
گفت: »در حال حاضر قسمت عمده کاخ مرمر از حاکمیت مجمع تشخیص خارج 
شده و قسمت هایی از مجلس سابق برای مجمع تشخص مصلحت در نظر گرفته 

شده است.«
ابتکار و مولاوردی: برای تخریب و اتهام زنی با کلمات و ارقام بازی نکنید

فتاح در بخشی از اظهارات خود درباره ملک مرکز مطالعات و تحقیق زنان که 
متعلق به بنیاد مستضعفان بوده، گفت: »مرکز مطالعات و تحقیق زنان دست خانم 
ابتکار و مولاوردی بوده است. بابت تخلیه ساختمان آنها 5 میلیارد تومان می گیرند 
که این کار خلاف قانون است. کسی که در ملک بنیاد سالیان سال نشسته باید 
اجرت المثل هم بدهد.« »معصومه ابتکار« در واکنش به این اظهارات ضمن انتقاد 
از این اظهارات در صفحه توییتر خود نوشت: »امام راحل در سال ۶7 و مقام معظم 
رهبری در سال های بعد دو نوبت تایید کردند که ساختمان در اختیار موسسه 
مطالعات زنان قرار گیرد. یکی از اشتباهات آقای فتاح همین است، 5 میلیارد برای 
ساختمان موسسه مطالعات زنان رفته، نه به حساب کسی. موسسه هم دفتری را 
براساس قیمت کارشناسی برای کار زنان خریداری کرده. من و خانم مولاوردی 
هیچ کدام مسوولیت اجرایی در موسسه نداشته و نداریم. برای تخریب و اتهام زنی 
با کلمات و ارقام بازی نکنید.« این سخنان رییس بنیاد با واکنش »شهیندخت 
مولاوردی« دبیرکل جمعیت حمایت از حقوق بشر زنان هم مواجه شد و وی در 
توئیتر خطاب به فتاح نوشت: »آقای فتاح شما را به سلامت نفس می شناختم. 
کاش در جایگاه مهمی که قرار گرفته اید در روایت هایتان بیش از پیش دقیق تر و 
مسئولانه تر باشید تا با مغلطه طوری وانمود نشود گر حکم  شود که مست گیرند... 

منتظر جوابیه مستند و مستدل هیات مدیره موسسه بمانید.«
بنیاد باران؛ حتی یک روز هم در ملک متعلق به بنیاد فعالیت نداشتیم

فتاح در بخش دیگری از گزارش خود درباره اقدامات بنیاد به محل استقرار 
روسای جمهور اسبق و سابق کشور هم پرداخت و درباره ساختمان بنیاد باران که 
به رییس دولت اصلاحات منتسب است، گفت: »ملکی هم در اختیار رییس دولت 
اصلاحات برای موسسه باران بوده است که پیش از تصدی مسوولیت بنده در بنیاد، 

تخلیه شد.«
بنیاد باران هم در رد سخنان فتاح در بیانیه ای تاکید کرد: »بنیاد باران از ابتدای 
تاسیس تاکنون، حتی یک روز هم در ملکی که متعلق به دولت یا بنیاد مستضعفان 
بوده فعالیت نداشته و برای اثبات این ادعا می توان به اسناد ثبتی و مدارکی که 
موجود است، مراجعه کرد. ملکی که آقای فتاح چند سال پس از تخلیه به »بنیاد 
باران« نسبت می دهد، سابقه مشخصی دارد. این ساختمان از زمان حضرت امام و 
با اذن ایشان در اختیار کمیته انقلاب اسلامی قرار گرفت و در زمان رهبری کنونی 
نیز همین روند ادامه یافت. با اینکه چند سال بعد بخش هایی از آن در اختیار نیروی 
انتظامی قرار گرفت، اما در سال های گذشته در اختیار موسسه تنظیم و نشر آثار 

امام)س( بود و دفتر »شبه قاره« موسسه محسوب می شد.«
دفتر احمدی نژاد: خودشان نخواستند تخلیه کنیم

رییس بنیاد مستضعفان همچنین به ساختمانی که در اختیار رییس دولت های 
نهم و دهم است هم اشاره کرد و گفت: »احمدی نژاد با مجوز در ملک مربوط به 
بنیاد مستضعفان با مساحت حدود هزار و ۸۰۰ متر مربع در منطقه ولنجک برای 
چند سال مستقر است. از روحیه مردمی آقای احمدی نژاد انتظار داریم تا این مال 
بیت المال به بنیاد برگردد و آن را بفروشیم که بیش از ۲۰۰ میلیارد تومان ارزش 

دارد.«
این بخش از سخنان رییس بنیاد مستضعفان هم با واکنش دفتر »محمود احمدی 
نژاد« روبرو شد. در اطلاعیه صادره از سوی دفتر آمده است: احمدی نژاد هیچگاه 
درخواستی برای در اختیار گرفتن ساختمان به بنیاد مستضعفان نداده اند و سال 
گذشته این دفتر رییس جمهوری سابق پیشنهاد تخلیه را به مسوولان بنیاد داده، اما 
از طرف آنان تاکنون هیچ درخواستی حتی تلویحی برای تخلیه ارائه نشده است، 
با این حال آمادگی داشته و داریم که ساختمان مذکور را تخلیه نماییم و خواهیم 
کرد.« در پی این جوابیه دفتر بنیاد مستضعفان واکنش دفتر رییس جمهوری سابق 

را منطقی توصیف کرد.
و  ادب  فرهنگستان  رییس  حدادعادل«  »غلامعلی  گزارش،  تنظیم  لحظه  تا 
مدارس فرهنگ، »علیرضا زاکانی« رییس مرکز پژوهش های مجلس و نیز روابط 
عمومی ارتش و سپاه که نام آن ها در گزارش رییس بنیاد آمده بود به سخنان فتاح 

واکنشی نشان نداده اند.
واکنش های رسانه ای به اظهارات فتاح

در کنار واکنش های افراد و نهادهای نام برده شده در گزارش رییس بنیاد، برخی 
از مسوولان و فعالان هم درباره آن به اظهارنظر پرداختند.   »حسام الدین آشنا« 
مشاور رییس جمهوری در توییتی با این تیتر که »چه بنیادی شود این بنیاد« 
نوشت: »فرمودند مستاجران بنیاد باید یا اجاره ها را به روز و یا ملک را تخلیه کنند 
اما نفرمودند با آنان که املاک را به نام مزایده  ولی با مصالحه و توصیه مالک شده اند 
چه باید کرد و نفرمودند فردای فروش سریع  همه اموال و  املاک، بنیاد می ماند یا 
جمع می شود.« »امیرحسین قاضی زاده« نایب رییس مجلس با حمایت از گزارش 
رییس بنیاد مستضعفان در توییتر نوشت: »اینکه فتاح، رییس بنیاد مستضعفان در 
صدا و سیمای مردمی، در محضر مردم و به پشتیبانی آن ها، نهادها و مسوولان نظام 
را به حساب می کشد؛ اندکی از مردم سالاری اسلامی است که امام خمینی آن را با 
انقلاب57 به ایران سزاوار اعطا کرد. امیدواریم زودتر املاک مردم به مردم بازگردد.«
»محمد مهاجری« فعال رسانه ای درباره گزارش رییس بنیاد مستضعفان در 
توییتر نوشت: »پرویز فتاح از املاکی سخن گفته که متعلق به بنیادمستضعفان 
است و بعضا زورش نمی رسد آنها را پس بگیرد. آقای فتاح! اگر زورتان به دیگران 
نمی رسد، به شرکت ایرانسل متعلق به بنیاد هم نمی رسد که تعرفه های اینترنت 
خود را برخلاف کلیه مقررات کشور ۲ برابر کرده و به مستضعفان گران فروشی 
می کند؟« »قدرتعلی حشمتیان« رییس جبهه مستقلین  واعتدالگرایان از سخنان 
فتاح حمایت و قدردانی کرده است. »صادق زیباکلام« استاد دانشگاه تهران هم 
اظهارات تازه فتاح را نشانه عزم وی برای حضور در انتخابات تحلیل کرده و گفته 
است: »شاید اظهارات شب گذشته او در تلویزیون درست باشد، اما بیشتر خوراک 
تبلیغاتی است. فتاح شناسنامه، کارت ملی و سه قطعه عکس خود را در دست 
گرفته و انتقاد از چهره های سیاسی و نهادها را می توان آغاز ثبت نام او در انتخابات 

ریاست جمهوری 14۰۰ دانست.«

سیاسی

 سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه برخی افراد در لبنان با تحریک خارجی 
به دنبال اغراض خاص هستند، گفت: اگر عده ای از افراد، گروه ها و کشورهای 
خارجی بخواهند حادثه تاثربرانگیز انفجار در بیروت را دستاویز اغراض و اهداف 

سیاسی قرار بدهند، غیرقابل قبول است. 
»سیدعباس موسوی« پیش از ظهردیروز در نشست خبری با اصحاب رسانه، 
با تبریک اعیاد و همچنین روز خبرنگار گفت: از زحمات و تلاش خبرنگاران و 
روزنامه نگاران در عرصه اطلاع رسانی و روشنگری می کنند،  قدردانی می کنم و 

امیدوارم در سنگر اطلاع رسانی و روشنگری همچنان بدرخشید.  
وی با اشاره به سالروز ورود آزادگان به کشور اظهار داشت: قدردان، زحمات و 
شکنجه هایی آزادگان که در رژیم بعث متحمل شدند، هستیم. سالگرد ۲۸ مرداد را 
هم در پیش رو داریم که به خوبی نشانه گر دخالت خارجی و آمریکا در سقوط دولت 

ملی و دموکراتیک محمد مصدق است. این رویه همیشگی آمریکایی ها است.  
سخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به تحولات لبنان تصریح کرد: ابعاد این 
حادثه همچناندر حال بررسی است، اما ایران از همان ساعات اولیه در کنار دولت 
و ملت لبنان قرار گرفت. وزیر خارجه تماسی با همتای لبنانی خود گرفتند و 
رئیس جمهور هم دستوراتی دادند. تاکنون چندین کمک و هواپیما به لبنان ارسال 

شده و طی روزهای آینده هم این کمک ها ادامه می یابد.  
رایزنیهای دیپلماتیک طی روزهای اخیر هم  موسوی همچنین در خصوص 
گفت: وزیر امور خارجه در روزهای اخیر گفت و گویی با همتایان لبنانی و اوکراینی 
داشتند. یک گفت وگوی ویدئوکنفرانسی با همتای اماراتی خود داشتند. رئیس 
کمیته بین الملل دوما روسیه هم مهمان وزیر امور خارجه بودند که درباره روابط 

دوجانبه و چشم انداز روابط دو کشور گفت وگو شد.
وی با اشاره به انفجار در بندر بیروت و تحولات پس ازآن در لبنان اظهارداشت: 
حادثه بزرگ بود طبیعی است که مردم ناراحت شوند تبعات هم خواهد داشت، اما 
اگر عده ای از افراد، گروه ها و کشورهای خارجی بخواهند این حادثه تاثربرانگیز را 

دستاویز اغراض و اهداف سیاسی قرار بدهند غیرقابل قبول است.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی افزود: طبیعی از مردم از این حادثه ناراحت باشند 
اما به نظر می رسد برخی افراد با تحریک های خارجی به دنبال اغراض خاصی 
هستند که پسندیده نیست. ملت لبنان ملت رنج کشیده ای هست و جا دارد که با 
حفظ آرامش اجازه بدهند مسئولین به امور رسیدگی بکنند تا به آلام مردمی که در 

این حادثه ناگوار صدمه دیدند، رسیدگی شود.
وی در عین حال گفت: باید نسبت به این حادثه عمیق تر نگاه کرد و باید دید که 
علت اصلی این حادثه چه بوده و بعد از آن قضاوت کرد. دیدید که برخی از کشورها 
با ریاکاری فکر کردند که خودشان را مدافع مردم لبنان نشان بدهند و با مردم لبنان 

هم دردی بکنند و همانطور که در یک اظهارنظر عرض کردم اگر صداقت دارند 
سعی کنند تحریم هایی که اخیراً علیه دولت و ملت لبنان وضع کردند را برطرف 

کنند.
 موسوی تصریح کرد: لبنان از این حوادث زیاد دیده و با مقاومتی که در این ملت 

را داریم همه را پشت سر خواهد گذاشت.
 تیمی که در حال شکست است، نفرات خود را تعویض می کند

سخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به سوال ایرنا درباره کناره گیری برایان 
هوک و ارتباط آن با ناکامی آمریکا در ایجاد اجماع جهانی علیه ایران ابراز داشت: 
جابجایی افراد و نمایندگان ویژه، برای ما اهمیت چندانی ندارد. طبیعی است آنها 
وقتی شکست بخورند، افراد را جابجا کنند. در بازی فوتبال هم همین گونه است. 
تیمی که در حال شکست است افراد را عوض می کند در حالی که می دانند وقتی 

عقب هستند این تغییرات در نتیجه اثری ندارد.  
وی اضافه کرد: ما به تعویض های پی در پی که به خاطر شکست های پی در پی 
از ملت ایران است، توجه نداریم.   موسوی در پاسخ به سوال دیگر ایرنا درباره تلاش 
آمریکا برای تمدید تحریم های تسلیحاتی و جلسه فردای شورای امنیت در این باره 
بیان کرد: تحریم تسلیحاتی بیش از آنکه علیه ملت ایران تهدید باشد، تهدیدی علیه 

شورای امنیت و سازوکارهای قانونی این نهاد است.  
ابزار  از  استفاده  با  آمریکایی ها  اینکه  بیان  با  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
شورای امنیت می خواهند شورای امنیت را به نابودی بکشانند یا تحت انقیاد خود 
دربیاورند، یادآور شد: اعضای شورای امنیت باید مواظب باشند در دام آمریکایی ها 
علیه شورای امنیت و سازوکارهای بین المللی نیفتند و امیدواریم این اقدام آمریکا با 
هوشیاری رهبران کشورهای مستقل دنیا و رایزنی های ایران با دوستان و کشورهای 

مختلف، به نتیجه نرسد و یک ناکامی دیگر برای آمریکا رقم بخورد.
وی درباره ادعای مقامات آمریکایی درباره دخالت ایران در انتخابات ریاست 
آمریکایی ها است که  از ادعاهای مضحک  این  آمریکا اظهارداشت:  جمهوری 
اخیرا با چشم انداز تیره و تاری که برایشان وجود دارد آن را مطرح می کنند. ایران 
خیلی به افراد، جریان ها و احزاب داخلی توجه ندارد بلکه به رفتار، کردار و منش 
آنها و تعامل شان با جمهوری اسلامی ایران توجه می کند. این دیپلمات ارشد با 
بیان اینکه  در این 41 سالدولت های مختلف با رویکردهای مختلف را آزموده ایمکه 
تقریبا همه آنها مردود شدند، گفت: برای ایران فرقی ندارد چه حزبی برسرکار باشد 
و لذا نه دخالت می کنیم و نه نتیجه برای ما مهم است.  موسوی یادآورشد: اگر 
آنها این احساس را دارند نشانه بزرگی ایران و قدرت ایران است و نشان می دهد 
سیاست هایشان علیه ایران شکست خورده و بازتاب شکست ها را در سیاست 

داخلی مشاهده کرده و از آنها به عنوان دخالت تعبیر می کنند.  

وی درباره پیامک هایی که آمریکایی ها برای برخی از شهروندان ایرانی ارسال 
کرده اند، اظهار داشت: محتوای این پیامک ها بی اساس است اما تجاوز به حقوق 
و حریم شهروندان ایرانی است و نشان می دهد سطح فکر، تعامل و برخورد با ملت 

ایران پیش پا افتاده است.  
سخنگوی وزارت امور خارجه همچنین درباره سفر مقامات ایرانی به لبنان طی 
روزهای آتی هم گفت: سفر یکی از مقامات بلندپایه کشور به لبنان در دستورکار 
است که در صورت نهایی شدن، ظرف روزهای آینده اعلام می شود. ما چه با سفر 
و چه بی سفر، در کنار دولت و ملت لبنان هستیم و کمک های ما محدود به سفر 

کردن نیست و به این کمک کردن ادامه می دهیم.
خبر رسمی مبنی بر توقیف نفتکش ایرانی در پاکستان نداشتیم

سخنگوی وزارت امور خارجه درباره شایعه توقیف نفتکش ایرانی در پاکستان 
هم گفت: براساس بررسی ها هنوز رسما چیزی به ایران در این باره اعلام نشده و 
هیچ خبر رسمی مبنی بر توقیف کشتی حاصل نشده است اما از طریق بخش های 
ذیربط در حال پیگیری و جمع آوری اطلاعات هستیم که در صورت صحت و سقم 

واکنش لازم را نشان می دهیم.
موسوی درباره حضور عناصر طالبان در پارک ملت طی هفته های گذشته هم 
ابراز داشت: جمهوری اسلامی میزبان میلیون ها شهروند افغانستانی است که 
ممکن است هرکدام گرایش های مختلفی داشته باشند و طرفدار احزاب، گروه ها و 
جریان های افغانستانی باشند. در مورد وابستگی به یک گروه باید نهادهای مرتبط 

نظر دهند که وابسته بودند یا صرفا ابراز احساسات بوده است.
وی درباره آزاد شدن 4۰۰ زندانی طالبان در افغانستان هم بیان کرد: توافق دولت 
افغانستان با سایر گروه ها از جمله طالبان یک موضوع داخلی است. ایران از هر 
روند و واقعه ای که به بازگشت صلح و ثبات در افغانستان کمک کند و موجب تسهیل 
گفت وگوهای بین الافغانی با محوریت دولت شود و همچنین از تحولاتی که روند را 

به سمت مثبت شدن پیش ببرد، استقبال می کند.
بزودی به باکو می روم

رئیس مرکز دیپلماسی عمومی و رسانه ای وزارت امور خارجه درباره جابجایی 
سفرا و سخنگوی آتی وزارت امور خارجه هم یادآور شد: تابستان ها فصل جابجایی 
ماموران دیپلماتیک در نمایندگی های خارجی است. پنج، شش سفیر از جمله 
سفیر ایران در باکو جابجا می شوند. احتمالا به زودی من به باکو می روم. جانشین 

بنده هم به زودی اعلام می شود.
موسوی درباره تلاش آمریکا برای تمدید تحریم های تسلیحاتی عنوان کرد: اینها 
وقتی با یک ناکامی مواجه می شوند، آسمان و ریسمان را به هم می بافند. مخصوصا 

رژیم فعلی آمریکا که استاد ربط دادن همه امور غیر مرتبط به یکدیگر است.
وی با بیان اینکه اقدام آمریکا علیه یک سازوکار بین المللی، شورای امنیت و 
قطعنامه آن و همچنین چندجانبه گرایی است، گفت: آمریکا از ابزار شورای امنیت 
علیه شورای امنیت استفاده می کند. فکر می کنیم این هوشیاری در سایر کشورها 
و اعضا شورای امنیت نسبت به نیت آمریکا وجود دارد. خوش بین به موفق شدن 
آمریکا نیستیم و احتمال می دهیم آنها ناکام شوند و کشورهای شورای امنیت 

مراقبت می کنند تا آمریکا از شورای امنیت سوء استفاده نکند.
اقدام  شورای همکاری خلیج فارس برای خودشیرینی نزد آمریکاست

سخنگوی وزارت امور خارجه درباره نقش عربستان در صدور و امضای نامه اخیر 
دبیرکل شورای همکاری خلیج به شورای امنیت هم گفت: نامه ای که به اسم 
کشورهای عضو شورای همکاری به امضای دبیرکل جدید آن رسید و به شورای 
امنیت داده شده است و براساس اخبار موثق، برخی از شورای همکاری از مفاد آن 
اطلاع نداشتند. موسوی اضافه کرد: به نظر ما نامه دبیرکل شورای همکاری خلیج 
فارس نظر همه اعضای آن نیست. همواره اعلام کردیم به دنبال همکاری دسته 

جمعی با کشورهای خلیج فارس هستیم و پیشنهاداتی هم به آنها داده بودیم.
وی با اشاره به پیشنهادات سابق ایران برای همکاری با کشورهای حاشیه خلیج 
فارس خاطرنشان کرد: به کشورهایی که نسبت به رفع تحریم های تسلیحاتی ابراز 
نگرانی کردند، می گوییم شما منطقه را به انبار اسلحه و مهمات تبدیل کرده اید. 
اگر نگرانی است ما و سایر کشورهای منطقه باید از اقدامات ما شما نگران باشیم 
که خطرناک است.  سخنگوی کمیسیون انرژی با بیان اینکه این اقدامی برای 
خودشیرینی نزد آمریکاست، گفت: ممکن است برخی کشورهای عضو شورای 

همکاری علیه این نامه موضع بگیرند.

سخنگوی وزارت امور خارجه:

 دستاویز قراردادن حادثه انفجار بیروت غیرقابل قبول است

 رئیس قوه قضاییه گفت: حزب الله در جنگ 33 روزه 
لبنان را در چشم جهان به عنوان ملتی مقاوم جلوه داد و هیچ 
توطئه ای نمی تواند مقاومت لبنان را نادیده بگیرد و بر مردم 
لبنان کارساز شود.  به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، 
حجت الاسلام و المسلمین سید ابراهیم رئیسی در جلسه 
صبح روزدوشنبه شورای عالی قضایی با تبریک عید غدیر و 
ولادت با سعادت امام موسی کاظم )ع(، اجرای عدالت را از 
مهم ترین پیام های غدیر و از محوری ترین مأموریت های نظام 

اسلامی عنوان کرد.
نظام اجتماعی بر پایه عدالت استوار می شود

رئیس قوه قضاییه گفت: نظام اجتماعی بر اساس عدالت 
شکل می گیرد و انتظار این است که در نظام اسلامی قوانین 
عادلانه تصویب شود، مجریان بر اساس عدالت رفتار کنند 
و قضاوت و داوری در دستگاه قضایی نیز همراه با عدالت 

باشد.
 بر خلاف تصور برخی ها، اجرای عدالت 

آسان است
اجرای  که  برخی  تصور  خلاف  بر  کرد:  تصریح  رئیسی 
عدالت را دشوار می دانند، اگر عدالت به معنای دوری از هوا 
و هوس و نفوذ و نفوذپذیری باشد، اجرای عدالت آسان است 
و همه باید به دور از هر گونه هوای نفس و فقط برای رضای 

الهی در مسیر اجرای حق و عدالت حرکت کنند.
مسأله  مهم ترین  را  حقیقت  کشف  قضاییه،  قوه  رئیس 
در نظام قضایی دانست و گفت: قاضی موظف به اجرای 
عدالت و صدور حکم بر اساس حقیقت است و همه ارکان 

دستگاه قضا و همچنین ضابطان قانونی نیز باید او را در 
کشف حقیقت یاری دهند.

رئیسی با تأکید بر این که کشف حقیقت و صدور حکم 
عادلانه موجب استحکام هر چه بیشتر نظام مقدس اسلامی 
و آرا و نظرات و دیدگاه های قضایی می شود، افزود: همت ما 
در دستگاه قضایی باید اجرای بدون تبعیض عدالت باشد؛ 
چرا که مردم کمبودها را تحمل می کنند، اما تحمل تبعیض 

برای آن ها سخت است.
حادثه تلخ بندر بیروت انسان های آزاده را متأثر کرد

رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از سخنانش به حادثه 
مرگبار انفجار در بندر بیروت اشاره کرد و با تأکید بر لزوم 
بررسی همه جانبه و روشن شدن ابعاد ماجرا و شناسایی 
قاصران و مقصران آن اظهار داشت: جراحتی که به لبنان 
وارد شد، قلوب همه انسان های آزاده عالم را جریحه دار کرد.

کمک به مردم رنج دیده لبنان
 وظیفه ای انسانی است

رئیسی کمک به مردم لبنان را وظیفه ای انسانی و اسلامی 
دانست و خاطر نشان کرد: همه باید کمک کنند تا از رنج و 

غم کسانی که در این حادثه تلخ آسیب دیدند، کاسته شود.
وحدت مردم لبنان و جریان مقاومت نباید لطمه ببیند

برای  دشمنان  فتنه های  به  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس 
لبنان  لبنان گفت:  در  مقاومت  تضعیف جبهه  و  تخریب 
همچون فلسطین در خط مقدم مواجهه با صهیونیست ها 
قرار دارد و به هیچ عنوان نباید انسجام و وحدت مردم و 

جریان مقاومت در این کشور مورد خدشه قرار گیرد.

رئیسی افزود: حزب الله در جنگ 33 روزه با صهیونیست ها 
حماسه آفرید و لبنان مقاوم تصویری از بصیرت، دشمن 
به نمایش  برابر جهانیان  را در  شناسی و دشمن ستیزی 
کردن  نهادینه  در  الله  حزب  ماندگار  حرکت  و  گذاشت 

مقاومت، باید حفظ شده و پررونق ادامه یابد.
هیچ فتنه ای علیه مردم لبنان کارساز نخواهد بود

رئیس قوه قضاییه متذکر شد: کسانی که دوست لبنان 
نیستند و مقاومت را به ضرر خود می دانند، دنبال شکست 
در  سخت  ولی  هستند،  ایستادگی  و  مقاومت  جریان 
اشتباهند و نمی توانند خون های مطهری که برای عزت، 
استقلال و سربلندی لبنان و مقاومت ریخته شده، پایمال 
کنند. رئیسی در ادامه به آمریکا و صهیونیست ها و برخی 
کشورهای اروپایی که دنبال فتنه انگیزی در لبنان هستند 
هشدار داد که بدانند هیچ فتنه ای علیه مردم لبنان کارساز 
نخواهد بود و توطئه هایشان نقش بر آب می شود و حزب الله 

به عنوان برگ زرین عزت و افتخار مردم لبنان خواهد ماند.
طرح های اقتصادی باید کارشناسی شده باشد

رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از سخنان خود به طرح 
اقتصادی دولت اشاره کرد و گفت: اعلام هر طرح اقتصادی 
در کشور باید با نظرات کارشناسان و صاحب نظران اقتصادی 
همراه باشد و پس از تصویب نیز، برای افکار عمومی به خوبی 

تبیین شود تا مورد استقبال همه قرار گیرد.
دولت و مجلس به معیشت مردم

 توجه ویژه داشته باشند
رئیسی افزود: یک طرح اقتصادی وقتی ارزشمند است 

و به مردم آرامش می دهد که با نظرات نخبگان تهیه شده 
باشد و درباره جزئیات آن هم اطلاع رسانی شود؛ در غیر 
این صورت با ایجاد ابهام، مردم را نگران و فعالان اقتصادی 

را سرگردان می کند.
رئیس قوه قضاییه با ضروری خواندن توجه دولت و مجلس 
باید  مجلس  و  دولت  کرد:  تصریح  معیشت،  موضوع  به 
مسائل اقتصادی را با حساسیت و اولویت پیگیری کنند و 
با طرح های راهگشا و کارشناسی شده برای حل مشکلات 

معیشتی و گره گشایی از زندگی مردم گام بردارند.
تقدیر رئیس دستگاه قضا از گزارش های

 روشنگرانه خبرنگاران
»روز  تبریک  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  رئیسی 
خبرنگار«، از خبرنگاران به عنوان پل ارتباطی مطمئن مردم 
با مسئولان یاد کرده و با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای 

عرصه رسانه، از زحمات آنان قدردانی کرد.
رئیس قوه قضاییه همچنین به مجاهدت برخی خبرنگاران 
برای تولید گزارش های تحقیقی با هدف بررسی مشکلات 
کشور و رفع آن ها اشاره کرده و افزود: خبرنگاران در برخی 
استان های  و  شهرها  به  بازرس  یک  مقام  در  گزارش ها 
مختلف سفر می کنند تا بتوانند یک گزارش اقناع کننده 
تولید کنند. مواردی مثل گزارش درباره فولاد و خام فروشی 
کُک، از نمونه گزارش های جهادی بود که خبرنگاران برای 
تولید آن ها حتی به برخی کشورها سفر کردند. این همت 
اگر با اخلاص همراه شود، برای کشور برکات زیادی به همراه 

خواهد داشت.

رییس قوه قضاییه:

صدور آرای عادلانه موجب استحکام نظام قضایی می شود

 کارشناس مسائل بین الملل با بیان اینکه حرف شورای همکاری خلیج فارس خریداری 
در بازار تسلیحاتی دنیا ندارد، گفت: اعضای این شورا  به دنبال این هستند فضای تبلیغی 
بیشتری برای آمریکا فراهم کنند اما اینها باید بدانند که این کشورها نخستین کشورهایی 

هستند که از ریختن  آب به آسیاب آمریکا و اسرائیل ضرر خواهند کرد. 
»صباح زنگنه« در گفت وگو با ایرنا با اشاره به همصدایی دبیر کل شورای همکاری خلیج 
فارس با سیاست های ایالات متحده آمریکا برای تداوم تحریم تسلیحاتی ایران و نامه وی 
در این خصوص اظهار داشت: همنوایی دبیر کل شورای همکاری خلیج فارس با آمریکا و 
تبلیغات و بیانیه سیاسی وی تاثیری در نظر و رویکرد کشورهای بزرگی مانند چین و روسیه 
ندارد. وی افزود: اگرچه کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس با چین و روسیه مراودات 
تجاری زیادی دارند و یا عربستان در حوزه صادرات نفت ارتباط تنگاتنگی با روسیه دارد 

ولی این کشورها در زمینه تسلیحاتی رقیب هستند.
کارشناس مسائل بین المللی افزود: نکته مهم این است که جمهوری اسلامی ایران 
بیشترین نیازمندی های تسلیحاتی خود را در داخل می سازد و تسلیحاتش هم به لحاظ 

قوانین بین الملل ممنوعه محسوب نمی شوند. وی ادامه داد: از سوی دیگر بازار سلاح در 
دنیا بسیار بزرگ است و کشورهای حوزه خلیج فارس در مرحله اول تسلیحات خود را از 
آمریکا و در درجات بعد از انگلستان، فرانسه و آلمان وارد می کنند، بنابراین هیچ کدام از 
اینها تسلیحات خود را از چین و روسیه خریداری نمی کنند، لذا حرف این کشورها در بازار 
تسلیحاتی دنیا چندان خریداری ندارد. زنگنه یادآور شد: وقتی زمان محدودیت قطعنامه 
تحریم تسلیحاتی علیه ایران پایان یابد،  چین و روسیه مایلند در ایران و منطقه بازاری 
برای خودشان داشته باشند، لذا به نظر نمی رسد به موضع گیری های دبیر کل شورای 

همکاری خلیج فارس گوش بدهند.
این کارشناس مسائل بین المللی با اشاره به رقابت چین و روسیه  با آمریکا در بازار 
تسلیحاتی اظهار داشت: در شرایطی که آمریکا سعی می کند کل بازارهای تسلیحات 
دنیا را در قبضه خودش داشته باشد، چین و روسیه حاضر نخواهند شد بازار خود را از 
دست بدهند چرا که تجارت تسلیحات بسیار سودآور است و بی رقیب شدن آمریکا در 

منطقه برای کشورهای بزرگی مانند چین و روسیه پذیرفتنی نیست.

صباح زنگنه در پاسخ به این پرسش که دبیرکل شورای همکاری خلیج فارس چه 
اهدافی را از نوشتن نامه به شورای امنیت و همصدا شدن با آمریکا در تمدید تسلیحاتی 
ایران، دنبال می کند، اظهار کرد: آنها همچنان قصد دارند تنش را با جمهوری اسلامی 
ایران ادامه دهند، ولی باید بدانند این روش ها علائق مثبتی در منطقه ایجاد نخواهد کرد.
 این دیپلمات پیشین ادامه داد: دبیر کل شورای همکاری خلیج فارس تلاش می کند 
با این اقدام فضای تبلیغاتی بیشتری برای آمریکا در منطقه فراهم کرده و در درجه بعد 
دل رژیم صهیونیستی را به دست بیاورد.  این حربه ها اگر قدیم  مفید و موثر بود در شرایط 
کنونی به ضد منافع خودشان تبدیل خواهد شد و این کشورها نخستین کشورهایی 

خواهند بود که از ریختن آب به آسیاب رژیم اسرائیل ضرر خواهند کرد.
و  دانست  ناموفق  را  ایران  تسلیحاتی  تمدید  برای  آمریکا  تحرکات  و  اقدامات  وی 
خاطرنشان کرد: اگر آمریکا در شورای امنیت بتواند ۹ رای کسب کند، نهایتا اعتراضش 
در یک بیانیه خلاصه خواهد شد و نه به صورت قطعنامه و اگر قطعنامه ای مطرح شود با 

وتو روسیه و چین مواجه خواهد شد.

صباح زنگنه کارشناس مسائل بین الملل: 

حرف شورای همکاری خلیج فارس خریداری در بازار تسلیحاتی دنیا ندارد



طرح:پروانه ایزدخواست

اختلاف طبقاتی به ماسک هم رسید!

کرونا جان ۷ بیمار دیگر را در قم گرفت 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اعلام فوت 7 بیمار کرونایی در شبانه روز گذشته، گفت: در همین 
مدت 77 نفر با تشخیص احتمالی کرونا در اورژانس مراکز درمانی پذیرش شده اند.دکتر محمدرضا قدیر، 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی با اعلام پذیرش 77 بیمار کرونایی جدید در ۲4 ساعت منتهی به بیستم مرداد، 
گفت: 5۸ نفر از این افراد پس از معاینه و بررسی با تشخیص پزشکان برای طی مراحل درمانی در بخش های 
بیمارستانی بستری شده اند و هفت نفر از بیمارانی که از روزهای گذشته در بیمارستان ها تحت درمان بود اند 
بر اثر عوارض ناشی از بیماری کرونا جان خود را از دست داده اند.وی افزود: در همین مدت 5۰ نفر از 
افرادی که در روزهای گذشته با علائم کرونا در بخش های بیمارستانی بستری بوده اند پس از بهبودی نسبی 
ترخیص شده اند.رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم، گفت: در حال حاضر 3۶4 بیمار با علائم کووید1۹ در 

بیمارستان های استان بستری هستند که حال ۸۰ نفر آن ها وخیم گزارش شده است.

معرفی رئیس جدید شورای سیاستگذاری ائمه جمعه استان قم 
در مراسمی با حکم رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه کشور، حجت الاسلام مهدیزاده بعنوان 
رئیس جدید این شورا در قم معرفی شد.در این مراسم از زحمات 7 ساله حجت الاسلام محمدباقر ولدان 
رئیس سابق شورای سیاستگذاری ائمه جمعه استان قدردانی و حجت الاسلام علی مهدیزاده بعنوان رئیس 
جدید این شورا در قم معرفی شد.حجت الاسلام مهدیزاده پیش از این بمدت یکسال، مدیریت ستاد های 
نمازجمعه کشور را برعده داشته است.آیت الله سعیدی تولیت آستان مقدس کریمه اهلبیت در این مراسم 
با اشاره به ویژگی های شهر مقدس قم بعنوان خواستگاه انقلاب اسلامی، جایگاه نمازجمعه در این شهر را 
مهم، ویژه و رفیع برشمرد و افزود: تلاش ها، اقدامات و برنامه های این ستاد باید تحقق بیانیه گام دوم انقلاب 

نه تنها در استان قم بلکه در کشور باشد تا شاهد برکات آن باشیم.

جریمه ۱2 میلیارد تومانی شرکت های لبنی 
سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی از جریمه حدود 1۲ میلیارد تومانی شرکت های لبنی به اتهام 
تومانی  میلیارد  حدود 1۲  جریمه  از  رایگانی  داد.سیدیاسر  خبر  تاکنون  پارسال  پایان  از  گرانفروشی 
شرکت های لبنی به اتهام گرانفروشی از پایان سال گذشته تاکنون خبر داد و گفت: حدود 4 میلیارد تومان 
از این جریمه ها وصول شده است.وی افزود: شرکت شان دشت با نشان پاژن، 3 میلیارد و 4۰۰ میلیون 
تومان، شرکت لبن دشت با نشان چوپان، ۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان و شرکت مادی با نشان می ماست، 
یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان جریمه شدند که با وجود مهلت های سازمان تعزیرات، اما این جریمه ها را 
پرداخت نکردند که در نهایت مسدودالحساب شدند و در ادامه اگر جرایم را پرداخت نکنند خط تولید آن ها 
متوقف می شود.وی گفت: شرکت پگاه نیز ۲ میلیارد و 7۰۰ میلیون تومان و نشان سحر یک میلیارد و 5۰۰ 

میلیون تومان جریمه شدند که این جریمه وصول شده است.

پیکر سید عباس موسویان در قم به خاک سپرده شد 
روزگذشته پیکر حجت الاسلام والمسلمین سید عباس موسویان عضو شورای فقهی بانک مرکزی در 
صحن امام رضا)ع( حرم مطهر حضرت معصومه)س( به خاک سپرده شد. مراسم وداع با پیکر حجت 
الاسلام و المسلمین سید عباس موسویان در حرم مطهر فاطمه معصومه سلام الله علیها با حضور مردم و 
مسئولان استان و نظام از جمله مدیران کل و معاونان دستگاههای تابعه وزارت امور اقتصاد و دارایی استان 
به نمایندگی از وزیر و مجموعه وزارت متبوع برگزار شد. وی برنده اولین جایزه جهانی علوم انسانی اسلامی 

به خاطر نظریه پردازی در حوزه اقتصاد اسلامی و برگزیده کتاب سال حوزه بود.

افزایش 2۰۰ هزار تومانی حق مسکن کارگری 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت:  کمیسیون اقتصادی دولت، به اتفاق آرا افزایش ۲۰۰ هزار تومانی 

حق مسکن کارگران را که پیش از این در شورای عالی کار پیشنهاد و تصویب شده بود به تصویب رساند.
محمد شریعتمداری افزود: با تصویب کمیسیون اقتصادی دولت، این موضوع برای تصمیم گیری نهایی 
و طرح به هیئت دولت ارجاع شد.وی ادامه داد: با توجه به اهمیت موضوع این امر طی جلسات آینده در 

هیئت دولت تصویب می شود.

آشنا: خریداران جدید املاک »طاغوتیان« چه کسانی هستند؟
مشاور رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه سال هاست که بنیاد مستضعفان فروشنده املاک »طاغوتیان« 
است، این پرسش را مطرح کرد که خریداران دوره جدید چه کسانی هستند؟ حسام الدین آشنا مشاور رئیس 
جمهوری در حساب کاربری خود در توئیتر نوشت: »  سال هاست که بنیاد مستضعفان فروشنده املاک 
»طاغوتیان« است. اما در این سال ها خریداران املاک »مستضعفان« چه کسانی بوده اند؟ خصوصی ها؟ 

دولتی ها؟ خصولتی ها؟ مستضعفان؟ مستکبران؟ خریداران دوره جدید چه کسانی هستند؟«

موافقت رهبر انقلاب با اعطای سهمیه طرح »امریه سربازی« 
محمدمهدی تندگویان معاون وزیر ورزش و جوانان گفت: مقام معظم رهبری طی نامه ای به ستاد کل 
نیرو های مسلح، با ذکر عنوان سمن های وزارت ورزش، به اعضای تشکل ها سهمیه مشخصی را برای بهره 

برداری از موضوع »امریه سربازی« و انجام ۶ ماه پایانی خدمت اعطا کردند.

آیت الله مکارم شیرازی:

وحدت شیعه و سنی توطئه های 
دشمنان را خنثی می کند

آیت الله ناصر مکارم شیرازی از مراجع تقلید با بیان اینکه وحدت شیعه 
و سنی و دیگر مذاهب عامل مهمی در خنثی سازی نقشه های شوم 
دشمنان است گفت: با همدلی، وحدت و شناخت مقاصد شوم دشمنان 

و نیز ارتباط چهره به چهره بسیاری از مشکل ها حل می شود. 
به گزارش یکشنبه شب مرکز خبر حوزه،  این مرجع تقلید در دیدار 
نماینده ولی فقیه ، استاندار و جمعی از مسئولان استان سیستان و 
بلوچستان افزود: با همدلی، وحدت و شناخت مقاصد شوم دشمنان و 

نیز ارتباط چهره به چهره بسیاری از مشکلات حل شدنی است.
وی در ادامه با تاکید بر حساسیت و اهمیت فوق العاده این استان 
اظهار داشت: اشتغال یکی از مشکلات مهم سیستان و بلوچستان است 
و باید برای حل مشکلات اقتصادی و معیشتی مردم این خطه، تمام توان 

و ظرفیت ها به کار گرفته شود.
وی با اشاره به جایگاه متفاوت و مهم  سیستان و بلوچستان، نیاز به 
همدلی و همکاری بیشتر بین مسئولان را مورد توجه قرار داد و گفت: 
و دیگر مذاهب عامل مهمی در خنثی سازی  وحدت شیعه و سنی 
الله مکارم همچنین بیان کرد:  نقشه های شوم دشمنان است. آیت 
تقویت مدارس علمیه سیستان و بلوچستان به منظور ارتقای مباحث 

دینی و فرهنگی ضروری است.
در ابتدای این دیدار نماینده ولی فقیه و همچنین استاندار سیستان و 

بلوچستان گزارشی درباره آخرین وضعیت این استان ارائه کردند.
  

رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور :

قم می تواند پایلوت توسعه فضای سبز 
در کشور باشد

معاون وزیر کشور و رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور 
گفت: قم می تواند شهر پایلوت برای نقاطی باشد که آب و هوای خاص 
و شوری آب دارند و شهرداری قم در زمینه توسعه فضای سبز اقدامات 

قابل توجهی انجام داده است
با توجه به  پایدار  مهدی جمالی نژاد در راستای توسعه فضای سبز 
زمینه  در  قم  و گفت: شهرداری  کرد  تقدیر  قم  اقلیمی شهر  شرایط 
توسعه فضای سبز اقدامات قابل توجهی انجام داده است و قم می تواند 
پایلوت توسعه فضای سبز در کشور باشد. معاون وزیر کشور با اشاره به 
اهمیت و ضرورت توسعه فضای سبز در شهرها گفت: به عنوان یکی از 
شاخص های توسعه پایدار کشور دیده شده؛ یکی از مسائل مهم کشور 
مساله آلودگی هواست و فضای سبز به عنوان یکی از ارکان مهم مدیریت 
شهری اثر ویژه ای در کاهش آلودگی هوا دارد. جمالی نژاد تاکید بر اینکه 
با توجه به بحران کم آبی در کشور استفاده از درختان بومی و کم آب باید 
مورد توجه مدیریت شهری باشد، اظهار کرد: گسترش فضای سبز و 
درختکاری به صورت ویژه در قانون هوای پاک مورد تاکید بوده است. 
وی متوسط سرانه فضای سبز کشور را 1۲ مترمربع عنوان کرد و گفت: 
مطالعات طرح جامع شبکه آب خام شهری بیش از 35۰ شهر تصویب 
شده و ۲۰۰ شهرداری در حال انجام مطالعات هستند؛ شهرداری ها 
براساس قوانین ملزم به ایجاد و نگهداری فضای سبز هستند. رئیس 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با اذعان به اینکه قم می تواند 
شهر پایلوت برای نقاطی باشد که آب و هوای خاص و شوری آب دارند، 
خاطرنشان کرد: علاقمند به این هستم که در بودجه کشور ردیفی ویژه 

برای فضای سبز و توسعه آن دیده شود.
جمالی نژاد گفت: باید اعتباری هم وزن توسعه حمل و نقل عمومی 
و… در حوزه توسعه فضای سبز پیش بینی شود. وی با تاکید بر برگزاری 
پویش ملی در راستای توسعه فضای سبز، خاطرنشان کرد: استفاده از 
ظرفیت تمام نهادها و همچنین بهره گیری از مشارکت عمومی در نیل به 
هدف توسعه فضای سبز پایدار در کشور از اهمیت بالایی برخوردار است. 
رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با اشاره به رونمایی از 
پویش ملی »درخت دوستی بنشانیم«، اظهار کرد: این پویش که دو سال 
گذشته در قم برگزار شده با نظر مثبت وزیر کشور از امسال به صورت 

ملی برگزار می شود.
 

با تصویب شورای اسلامی شهر قم؛
مجوز نام گذاری ۱۷ معبر در قم صادر شد

شورای اسلامی شهر قم، مصوبات بیست و هفتمین کمیته نام گذاری 
شهرداری درباره نام گذاری 17 مورد از معابر و شوارع شهر را تائید کرد.

به گزارش شهرنیوز، تصمیمات جلسه بیست و هفتم کمیته نام گذاری 
شهرداری قم، مبنی نام گذاری 17 مورد از معابر و شوارع شهر، توسط 

شورای اسلامی شهر قم بررسی و تصویب شد.
در کمیته نام گذاری شهرداری قم که رئیس آن قائم مقام شهردار و 
رئیس کمیسیون فرهنگی شورا، مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
و رئیس سازمان فرهنگی شهرداری از اعضای آن هستند؛ برای بلوار 
15 خرداد کوچه 43 نام شهیدان محمد زمان و علی اسدی انتخاب و 
برای کوچه 14 همین بلوار شهید محمدرضا علیمردانی انتخاب شد. 
در خیابان طالقانی و کوچه ناصردیوان، ۶ متری قدس به نام شهید 
شیرخان کارگری و یکی از فرعی ها به نام شهید ابراهیم کارگری مزین 
شد. خیابان حافظ کوچه 1۹ به نام شهید علی اصغر زنجانی نام گذاری و 
خیابان بهارستان کوچه ۹ به نام شهید عین علی اسکندری خوش مزین 
شد. بلوار غدیر کوچه ۲3 با نام شهید رضا کریمخانی شناخته می شود 
و خیابان امام زاده ابراهیم کوچه 43 با نام روحانی شهید علی عظیمی. 
شورای اسلامی شهر قم این تصمیمات کمیته نام گذاری را بررسی و 

تصویب کرد.
 

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد:

کشف چهار هزار لیتر مواد 
ضدعفونی کننده تقلبی 

مدیرکل تعزیرات استان قم گفت: یک محموله قاچاق حاوی چهار هزار 
لیتر مواد ضدعفونی کننده بدون مجوز و تقلبی در قم کشف و ضبط شد. 
 مهدی ریاضی اظهار داشت: پیرو گزارش مردمی در خصوص جا 
به جایی یک محموله ضدعفونی کننده غیرمجاز توسط یک دستگاه 
کامیون با عنوان یک شرکت معروف، پیگیری ها برای شناسایی متخلفان 

در دستور کار قرار گرفت.
ریاضی افزود: با هماهنگی صورت گرفته، نمایندگان اداره کل تعزیرات 
حکومتی، دانشگاه علوم پزشکی و پلیس امنیت اقتصادی قم به محل 
مواد  لیتر  هزار  چهار  میزان  حامل،  کامیون  از  بازرسی  در  و  مراجعه 

ضدعفونی کننده تولید شده بدون مجوز و تقلبی کشف شد.
مدیرکل تعزیرات حکومتی قم اضافه کرد: محموله مکشوفه تا اخذ 
نتایج آزمایشگاهی توسط کارشناسان معاونت غذا و داروی دانشگاه 
علوم پزشکی توقیف، و مراتب جهت رسیدگی به شعبه ویژه رسیدگی 
به امور تخلف های بهداشت و درمان اداره کل تعزیرات حکومتی قم 

ارجاع شد.

سیاسی، اجتماعی، فرهنگی، علمی، ورزشی و هنری
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در آن بکوشید که اوقاتتان ، چهار بخش باشد : بخشی برای 
راز و نیاز با خداوند ؛ بخشی برای کار معاش ؛ بخشی برای 
معاشرت با برادران و دوستان مورد اعتماد ، آنان که عیب 

هایتان را به شما گوشزد می کنند و با شما خالص و یکرنگ اند 
ت های حلالتان.

ّ
؛ و بخشی برای بهره برداری از لذ
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فرمانده انتظامی استان قم گفت : جامعه امروز 
امید  افزایش  نیازمند  دیگری  زمان  هر  از  بیش 
واعتماد است ودر این راستا رسانه ها نقش مهمی 

دارند.
ظهر  از  پیش  میرفیضی  محمود  سردارسید 
باتبریک روز  ایمان   روزنامه  از  روز گذشته دربازید 
مقام  بیانات  به  اشاره  با  سخنانی  طی  خبرنگار 
ها  رسانه  وظایف  خصوص  در  رهبری  معظم 
بیان  اسلامی  انقلاب  اظهارداشت::رهبرمعظم 
داشتند که رسانه ها میبایست باعث رشد معلومات 

مردم و افزایش امید اعتماددرجامعه شوند.
وی افزود: : هرچه امید و اعتماد در جامعه افزایش 
یابد به طبع آن شاهد کاهش آسیب های اجتماعی 
خواهیم بود و امروز جامعه ما بیش از هر زمانی به 
افزایش امید و اعتماد نیاز دارد که دراین راستا رسانه 
ها نقش غیر قابل انکاری را دارند و با قلم و بیان خود 

زمینه تححق این ار را فراهم نمایند.
دیگری  دربخش  قم   استان  انتظامی  فرمانده 
از سخنان خود گفت :امسال شرایط کرونا اجازه 
نداد مراسمی بصورت ویژه به مانند سالهای قبل 

قم  استان  خبرنگاران  زحمات  از  قدردانی  برای 
پلیس  های  فعالیت  و  اخبار  مطلوب  درانعکاس 
داشته باشیم ولی برخود وظیفه دانستیم در این 
ایام بازدیدی از تعدادی رسانه های استان داشته 
داشته  عزیزان  این  خدمت  خداقوتی  و  باشیم 
باشیم. وی ادامه داد: رسانه ها پل ارتباطی مردم 
و پلیس هستند که در شرایط کرونایی این نقش 
بیشتر از قبل  قابل مشاهده بود. فرمانده انتظامی 
استان قم با اشاره به اینکه ما از نقدهای منصفانه 
بعنوان  کرد:خبرنگاران  اضافه  می کنیم  استقبال 
مدعی العموم مطالبات  مردم را  از مسئولان پی 
گیری می کنند و درراستای حل مشکلات آنها قلم 
میزنند و مسئولان  را به سمت پاسخگویی بیشتر 
از نقدهای منصفانه استقبال  ما  سوق می دهند 
می کنیم. سردار میرفیضی بابیان اینکه وظیفه رسانه 
مطالبه گری است تصریح کرد : پلیس همواره خود 
را ملزم به پاسخگویی به خبرنگاران  می داند  چرا 
که معتقد است  دغدغه خبرنگاران  به واقع دغدغه 
مردم است  و باید بابرنامه ریزی درجهت رفع دغدغه 
های آنها گام برداریم. فرمانده انتظامی استان قم با 

بیان اینکه تامین امنیت پایدار در گروی استفاده از 
ظرفیت رسانه ها است گفت: ما در کنار قوه قضاییه، 
مجریه و مقننه به قوه رسانه نیاز داریم تا سبب تقویت 

قوه های دیگر شود.
وی ادامه داد: پلیس خود را ملزم به پاسخگویی 
به رسانه ها می داند چرا که اعتقاد داریم پاسخگوی 
به خبرنگاران  به حل مشکلات  مردم کمک خواهد 
کرد. جانشین سردبیر روزنامه ایمان  نیز در این دیدار 
با تبریک انتصاب سردار میرفیضی به سمت فرمانده 
اظهارداشت:  سخنانی  طی  قم  استان  انتظامی 
تاکنون روزنامه ایمان بهترین تعامل و همکاری را 
پلیس قم در اجرای ماموریت ها داشته است که 
امیدوارم این روند در دوره  مدیریت  سردارمیرفیضی 
اینکه  بابیان  کرمانی   اله  روح  یابد.  استمرار  نیز 
سیاست این روزنامه دربیان مسائل و مشکلات استان 
قم استفاده از نظرات تخصصی کارشناسان در حوزه 
های مختلف بوده است افزود:از آنجا که فعالیت 
های پلیس شامل بخش های مختلف تخصصی 
پلیس های تخصصی در  نظرات  از  است همواره 
انعکاس  اخبار و مسائل  و مشکلات استفاده نمودیم 
. وی ادامه داد: این آمادگی در روزنامه ایمان وجود 
دارد تا با استفاده از ظرفیت پلیس های تخصصی  در 
جهت آگاه سازی هرچه بیشتر مردم عزیز استان قم 
گام بردارد.کرمانی در پایان از تعامل خوب مجموعه 
معاونت اجتماعی فرماندهی انتظامی استان قم 
خاصه جناب سرهنگ حاجی زاده و جناب سرهنگ 
ستایش با این روزنامه تشکر و قدردانی کرد. لازم به 
ذکر است در این بازدیدسرهنگ حاجی زاده معاون 
اجتماعی فرماندهی انتظامی استان قم سرهنگ 
ستایش رییس مرکز اطلاع رسانی معاونت اجتماعی 
فرماندهی انتظامی استان قم سردار میرفیضی را 

همراهی کردند.

فرمانده انتظامی استان قم دربازدید از روزنامه ایمان :

باید امید واعتماددرجامعه افزایش یابد

با مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم صورت گرفت؛

تجلیل از برگزیدگان دو سالانه نقاشی و طراحان 
مدافع سلامت 

در مراسمی از ۶ برگزیده دوسالانه نقاشی و ۶ طراح هنر های تجسمی با موضوع مدافع سلامت با 
اهدای لوح تقدیر قدردانی شد.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم در این مراسم گفت: با گسترش و شیوع بیماری کرونا 
باید تمهیدات لازم برای آموزش هنرجویان اجرایی شود که برگزاری کلاس های مجازی در رشته های 

نقاشی، خوشنویسی و هنر های تجسمی می تواند موثر باشد.
حسینی کاشانی از فعالان عرصه هنر و فرهنگ استان خواست برای دریافت تسهیلات کارا برای رونق 
فعالیت هنری با سود 1۲ درصد و به ازای هر نفر 1۶ میلیون تومان تا ۲5 مرداد مراجعه و ثبت نام کنند.

وی ادامه داد: استان قم هشتمین استان در دریافت تسهیلات برای رونق فعالیت های هنری است 
که برای بهره برداری از این تسهیلات نیازمند طرح از سوی هرمندان هستیم.

وی افزود: با شرایط اخیر که باعث آسیب دیدن برنامه های فرهنگی و هنری شده است، اقداماتی 
در این زمینه آغاز شده است که به کمک هنرمندان بیاید و جلوی تضییع برخی از ضررهای وارد آمده 
بر بدنه فرهنگ و هنر را بگیرد. حسینی کاشانی با اشاره به بیمه هنرمندان و بیمه کارا  که در خدمت 
اهالی فرهنگ و هنر است، ابراز کرد هنرمندان استان با به کارگیری خدمات بیمه ای باید بتوانند از این 
خدمات استفاده کنند و موجبات جلوگیری از خسران به وجود آمده در امر فرهنگی و هنری را فراهم 
کند.  رئیس هنر های تجسمی استان در ادامه گفت: دو سالانه نقاشی استان با ارسال 35۰ اثر در سال 
گذشته کارخودرا آغاز کرد که در پایان 45 اثر از هنرمندان استان داوری شد که ۶ برگزیده آن  امروز با 

اهدای تندیس و لوح تقدیر شدند.
سلطانی، فراخوان جشنواره هنر های تجسمی مدافعان سلامت را اسفند پارسال عنوان کرد و افزود: 
هنرجویان و هنرمندان هنر های تجسمی 133 اثر به انجمن ارسال کردند که شش اثر حایز تقدیر در 

بخش مدافعان سلامت شد.
در پایان این مراسم از کارت عضویت انجمن با حضور پیشکسوت نقاشی استان استاد بهمن، رونمایی 
شد. گفتنی است نفرات برتر فراخوان تولید آثار هنرهای تجسمی با موضوع مدافعان سلامت و در بخش 
های نقاشی دیجیتال،تصویر سازی و پوستر به ترتیب به سید علیرضا سعادتی،فاطمه فرامرزی، سحر 
رضائیه زاد،مهشید رجایی،فریده سادات جعفریان و محسن فرجی اعطا شد و مبلغ شش میلیون ریال 

وجه نقد، لوح تقدیر و کارت عضویت انجمن تعلق گرفت.
همچنین نفرات برگزیده بیست و یکمین دوسالانه نقاشان قم به علی فلاح کردی، فائزه فقیه موسوی، 
سیده فاطمه هاشمی، مریم معماریان، زهرا رحمتی و فهیمه قربانی با جوایز ده میلیون ریال وجه نقد، 
تندبس دوسالانه،لوح تقدیر و کارت عضویت پیوسته انجمن و نیز زینب بلور ور، حورا خوش رفتار، رویا 
علیزاده، نرگس گل محمدی، الهام سادات میوه چی و حسین ورال نفرات تقدیر شده هستند که لوح 
تقدیر و کارت عضویت پیوسته انجمن توسط نماینده هیئت داوران سرکار خانم ضیغمی به آن ها تقدیم 

شد.

معاون فنی اداره کل انتقال خون استان قم:

اهدای خون بانوان در قم افزایش داشته است
انتقال خون استان قم گفت: تعداد اهداکنندگان خانم طی چهار ماهه   معاون فنی اداره کل 
سالجاری 55۲ نفر بوده در حالی که این تعداد در مدت مشابه سال قبل 4۹۲ نفر بوده و افزایش نیم 

درصدی داشته است.
علیرضا کبیری اظهار داشت: تعداد مراجعین اهدای خون طی چهار ماهه نخست سال 1۶ هزار 
و ۲57 نفر بوده در حالی که این تعداد در مدت مشابه سال قبل 1۶ هزار و ۶۰۹ نفر بود و کاهش ۲ 

درصدی داشته است.
وی گفت: 13 هزار و 4۲1 نفر از ابتدای امسال تا پایان تیرماه موفق به اهدای خون شده اند در حالی 
که این تعداد در مدت مشابه سال قبل 13 هزار و 5۹۸ نفر بوده و کاهش یک و سه دهم درصدی داشته 

است.
معاون فنی اداره کل انتقال خون استان قم ابراز کرد: هفت هزار و ۶۰۹ اهداکننده مستمر خون طی 
چهار ماهه نخست امسال در استان وجود داشت در حالی که این تعداد در مدت مشابه سال قبل هشت 

هزار و 11۶ نفر بوده و سه درصد کاهش یافته است.
وی گفت: تعداد اهداکنندگان خانم طی چهار ماهه امسال 55۲ نفر بود در حالی که این تعداد در 

مدت مشابه سال قبل 4۹۲ نفر بوده و افزایش نیم درصدی داشته است.
کبیری عنوان کرد: ارسال خون به بیمارستان ها از ابتدای سال تا پایان تیرماه 1۸ هزار و 5۲5 واحد 
بوده در حالی که این میزان در مدت مشابه سال قبل 1۸ هزار و 3۰۹ واحد بود و افزایش یک درصدی 

داشته است.

 جانشین نماینده ولی فقیه درسپاه علی ابن ابیطالب )ع( قم گفت: : تبلیغ، 
ابلاغ، کار و خدمات فرهنگی، فکری و اطلاع رسانی کار اصحاب رسانه است و 

از امور الهی است.
حجت الاسلام  احمد ولی زاده  پیش از ظهر دیروز به همراه معاون روابط 
عمومی و تبلیغات سپاه علی ابن ابیطالب )ع(  ومدیر روابط  عمومی سپاه علی 
ابن ابیطالب )ع( ومسئول بسیج رسانه استان قم از روزنامه ایمان بازدید ونشستی 

با مسئولان این روزنامه برگزار نمودند.
حجت الاسلام احمد ولی زاده دراین بازدیداظهارداشت :سپاه امام علی بن 
ابیطالب علیه السلام این توفیق را داشت که هرسال یک همایش با حضور 
مجموعه اصحاب رسانه در استان مقدس قم برگزار میکرد، ولی به دلیل وضعیت 
موجود در کشور که محدودیت هایی ایجاد شده و نمیتوان تجمع عمومی داشت 

امسال به صورت اختصاصی در سرکشی ها عرض ارادت را ابراز کردیم.
نام شهدا بالاخص  به برکت   : از سخنان خود گفت  وی در بخش دیگری 
"خبرنگار شهید صارمی" روز خبرنگار  نام گذاری گردید، از خبرنگاران با عنوان 
مردان خدایی که کار و رسالتشان خدایی و عرضه آن را نیز الهی و رسول اللهی 
است یاد نمود و خطاب به آنان افزود: همه شما جزو فرزانگان و عالمان دینی 
هستید که در شهر کریمه اهل بیت)س(، خدمت می نمایید و از این توفیق 
برخوردارید. وی با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری جنگ امروز را جنگ نرم 
و دشوارتر از جنگ سخت عنوان کرد و افزود: در جنگ سخت، جان ها به خاک 
و خون کشیده شده و روح ها به پرواز در می آیند ولی در جنگ نرم، جسم ها پروار 

گشته و جان ها را به جهنم می فرستد .
پیرمردی  ساله،  هشت  جنگ  در  اگر  داد:  ادامه  زاده  ولی  الاسلام  حجت 
ترکش می خورد به عنوان جانباز یا شهید، به او افتخار می کردند ولی در تیر 
و ترکش های فعلی، فرهنگ زدوده می شود و کسی به آن افتخار نمی کند. اما 
این آلودگی فضای نرم، فرصتی است برای خبرنگاران، افسران و فرماندهان 
های  عرصه  در  دشمن  که  انقلاب،  از  تا  دارند  رسالت  که  نرم  جنگ  عرصه 

فرهنگی،اقتصادی و اجتماعی در آن وارد شده است، دفاع نمایند .
وی درپایان گفت: روزنامه ایمان به نظر شخصی بنده یکی مناسب ترین 
روزنامه ها در استان  قم است  که همواره سعی نموده است  با نگاه حرفه ای و 

تخصصی رسالت خود به نحوه شایسته ای انجام دهد.
معاون روابط عمومی و تبلیغات سپاه علی بن ابیطالب )ع( قم:

وجود خبرنگاران انقلابی در قم ظرفیتی بی نظیر است 
با تقدیر  نیز  ابیطالب )ع(   تبلیغات سپاه علی بن  و  معاون روابط عمومی 
انقلابی در قم نعمت  از فعالیت اصحاب رسانه قم گفت: وجود خبرنگاران 
ارزشمندی است که تلاش می شود از ظرفیت این عزیزان در راستای تولید 

محتوای مناسب بهره گرفت.
علی تقوایی اظهار داشت: از سال ۹۶ همایش روز خبرنگار را برگزار کردیم که 
مورد توجه و استقبال قرار گرفت. معاون روابط عمومی و تبلیغات سپاه علی بن 
ابیطالب افزود: امسال برنامه ریزی برای برگزاری روز خبرنگار انجام شد، ولی با 

توجه به شیوع کرونا قرار شد به مناسبت روز خبرنگار از دفاتر رسانه های استان 
بازدیدی داشته باشیم و از اقدامات آن ها تقدیر کنیم. وی تصریح کرد:با توجه 
به برنامه ریزی صورت گرفته بازدید از دفاتر رسانه های استان طی مدت 1۲ روز 
انجام می شود که در این بازدید ها از ۲5 خبرنگار و عکاس فعال استان تقدیر 
می شود. تقوایی با تقدیر از فعالیت اصحاب رسانه قم ادامه داد: وجود خبرنگاران 
انقلابی در قم نعمت ارزشمندی است که تلاش می شود از ظرفیت این عزیزان 

در راستای تولید محتوای مناسب بهره گرفت. 
مدیر روابط عمومی سپاه امام علی ابن ابیطالب )ع( :

عملکرد خبرنگاران قم بسیار ارزشمند است
مدیر روابط عمومی سپاه امام علی ابن ابیطالب )ع( نیز در این بازدید گفت: 
خبرنگاران قم را شاید بتوان پرکارترین خبرنگاران کشور دانست که فعالیت این 
عزیزان شایسته تقدیر است.  سید حسن حسینی نوده ظهار داشت: وجود 
حرم مطهر حضرت معصومه )س(، حوزه های علمیه، مراجع عظام تقلید و 
هم چنین برنامه های خبری زیادی که هرروزه در این استان برگزار می شود نشان 
از حجم بالای فعالیت خبرنگاران قمی است. حسینی نوده عنوان کرد: از 15 
مرداد با همراهی یکی از اعضای هیئت رئیسه فرماندهی سپاه استان در دفاتر 
خبرگزاری ها و پایگاه های خبری حضور پیدا کردیم و با توجه به برنامه ریزی 
صورت گرفته ۲5 نفر از خبرنگاران، عکاسان، تصویربرداران و فعالان رسانه ای 
استان تقدیر می شوند. مدیر روابط عمومی سپاه امام علی ابن ابیطالب )ع( با 
اشاره به ظرفیت بالای خبرنگاران استان تصریح کرد:با تلاش مشترک و تبادل 
تجربیات در راستای رفع موانع کوشیده و این برنامه منجر به تقویت تعاملات 
دوسویه می شود. روح اله کرمانی نیز در دیدار ضمن تشکر ازبازدید مسئولان 
سپاه امام علی ابن ابیطالب )ع( از روزنامه ایمان  گفت: این روزنامه آمادگی دارد 
در راستای ترویج بیشتر فرهنگ ایثار و شهادت  صفحه ای را براین امر در اختیار 
سپاه استان قراردهد تا گامی کوچک در جهت ترویج این فرهنگ غنی و انسان 
ساز انجام داده باشد. وی همچنین گزارشی از فعالیت های روزنامه در بخش 
های مختلف ارائه کرد .تاجیک مسئول بسیج رسانه استان قم نیز در این بازدید با 
استقبال از پیشنهاد روزنامه ایمان اعلام آمادگی کرد هر هفته مطالبی در راستای 

ترویج فرهنگ ایثار و شهادت  برای انتشار در اختیار این روزنامه قراردهد.

جانشین نماینده ولی فقیه در سپاه استان قم دربازدید از روزنامه ایمان :

حرفه خبرنگاری ریشه در اندیشه های الهی دارد 

درحالیکه بخشی از مردم برای تهیه و خرید ماسک های 
انتشار  شاهد  هستند،  مواجه  مشکلاتی  با  معمولی 
اخباری درباره ساخت و فروش ماسک های ۳ میلیون 

تومانی با نخ طلا هستیم


